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Odprli Tehnološki center 
Včeraj so v prostorih velenjske občinske skupščine v pri-

sotnosti ministrice za delo Jožice Puhar, ministra za znanost 
in tehnologijo Rada Bohinca in državnega sekretarja za 
energetiko Borisa Soviča, otvorili Tehnološki center, mrežo 
za razvoj drobnega gospodarstva in energetsko pisano. 

Predsednik velenjskega izvršnega sveta Srečko Meh ocenjuje, 
da pomeni to pomembno prestrukturiranje občine, saj naj bi 
predstavljalo osnove, skupaj z in kubatorji, ki že delajo, za razvoj 
podjetništva, predvsem samozaposlovanja. Več prihodnjič. 
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Vroča jesen v mozirski občini 
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Seja 
skupščine šele 
l.oktobra 
Vsaj navzven se dopusti in počitnice v skupščinskem in 
političnem življenju občine Mozirje še kar nadaljujejo. 
Je to zatišje pred jesenskimi vročinskimi nevihtami po 
soparni politični pomladi in mirnem sušnem poletju? 

Marsikaj kaže na to. Na občinskem izvršnem svetu si-
cer trdo delajo, čeprav predsednika uradno še ni z dopu-
sta, prva seja po poči tn icah bo prihodnji čet r tek , 
16.septembra, pomembnih in (ne)pomembnih zadev pa 
dovolj in preveč. Na izvršni svet je vezano prvo zasedan-
je zborov občinske skupščine, ki bo po sklepu občinske-
ga predsedstva točno l . o k t o b r a , seveda pa je 
skupščine še vedno brez predsednika. Ob vsej nuji je to-
rej časa "za priprave" še dovolj. 
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V  petek bo oblačno z 
občasnimi  padavinami. 
V  soboto in nedeljo pa 
bo sončno. 
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Letošnjo jesen bo v slovenskem prostoru razgibalo kar nekaj tem. 
Med njimi bo še kako aktualna tudi nova lokalna samouprava. Po-
bud je veliko, želja prav tako. Iz sedanje občine Velenje naj bi "na-
stale" tri bodoče občine: Velenje, Šoštanj in Šmartno ob Paki. 

• foto:  tp 

Prvo gasilsko vajo v Starem Velenju so izvedli leta 1926. Ta do-
godek so z drugim spominskim tekmovanjem starih ročnih brizgaln 
obudili v nedeljo. 
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Lady Miloška Nott spet v Velenju 
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Tudi tokrat ni 
prišla praznik rok 

Včeraj se je v Velenju (na 
sedežu občinske organizaci-
je Rdečega križa in v zbir-
nem begunskem centru v 
Domu učencev) mudila žen-
ska širokega srca - Lady 
Miloška Nott iz Velike Bri-
tanije. 

Njen obisk seveda ni bil le 
vljudnosten, ampak tudi to-
krat predvsem "obarvan" s 
skrbjo za begunce. Lady je 
namreč kupila 400 parov adi-
das copat, nekaj šivalnih stro-
jev, blago, da si bodo begunke 
oblačila lahko tudi same 
zašile, na Brniku pa čaka še 
približno 500 očal za begunce 
in begunke, ki imajo težave z 
vidom. Vprašanje o vrednosti 
te pomoči je najbrž odveč, be-
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sedica hvala pa le skromna 
oddolžitev za njena prizade-
vanja. 

Ob tem naj zapišemo še ne-
kaj, kar je povezanega z be-
gunci v občini Velenje ter 
Lady Miloško Nott. Občinska 
organizacija Rdečega križa 
Velenje je namreč na sedežu 
Kreditne banke Maribor 
včeraj podelila priznanje soli-
darnosti te organizacije Da-
nielu Klineju - človeku, ki je 
ves ta čas vezni člen pri orga-
niziranju pomoči za begunce. 
Po njegovi zaslugi namreč so-
lidarnost Lady Miloške z 
občino Velenje teče tako ne-
moteno in organizirano. 

Pred  dvema dnevoma je v Velenju  potekalo  zasedanje  zborov 
občinske  skupščine.  Delegati  pa so se kmalu, zaradi  nesklepčno-
sti,  razšli.  Mnogi  sprašujejo,  ali je to napoved  vroče  skupščinske 
jeseni tudi  v Velenju,  oziroma  ali velenjski  delegati  s tem napove-
dujejo začetek  nesklepčnih  sej? 
Seja bo spet v torek,  14. septembra,  več  o torkovem  dogajanju  pa 
na 3. strani. 

m mkp, foto:  B.M. 

Ob letošnjem prazniku krajevne skupnosti Prebold so se najbolj 
veselili krajani Marije Reke. Tu so namreč predali svojemu namenu 
več kot 2000 m dolg asfaltiran  odsek ceste do planinskega doma. 
Predračunska vrednost naložbe presega 13 milijonov tolaijev. 

• foto:  Darko Naraglav 

Napoved vroče jeseni? 



N o r i c e 
Letošnje počitnice osnovnošolcev 

VELENJE - Počitnice, ki si jih bodo letos "privoščili" osnov-
nošolci v Sloveniji, so nekoliko drugačne kot vsa minula leta. 

Po izdelanem koledaiju se bodo na prve - tako imenovane je-
senske počitnice odpravili od 31. oktobra do 5. novembra. No-
voletne bodo trajale od 25. decembra 1993 do 2. januarja 
1994. Sedemdnevne zimske počitnice bodo šolarji začeli 28. 
februarja in jih sklenili 7. marca. Pred glavnimi počitnicami bodo 
še prvomajske. Te pa bodo trajale od 27. aprila do 3. maja pri-
hodnje leto. 
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Četrta generacija 
VELENJE - V ponedeljek je vojaško suknjo obleklo preko 50 

mladih fantov iz občine Velenje. To je letos že 4.generacija, naj-
več fantov bo služilo vojaški rok v Slovenski Bistrici, nekaj pa v 
učnem centru v Ljubljani. Sekretariat za obrambo občine Velen-
je je v Četrtek za bodoče vojake pripravil sprejem. Nagovoril jih je 
sekretar sekretariata Bojan Tmovšek, ki jim je med drugim 
zaželel srečen odhod in še srečnejši prihod. Iz občine Mozirje je 
na služenje vojaškega roka odšlo 40 fantov, vsi pa bodo nasled-
nje mesece preživeli v Slovenski Bistrici. Velenjski fantje so se 
pred sprejemom še slikali. 
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Od 416 prosilcev denarni dodatek 
dobilo 281 

VELENJE - Na velenjskem Centru za socialno delo so v 
letošnjih osmih mesecih dodelili denarni dodatek 281 upra-
vičencev, zanj pa je vložilo vloge 416 občanov. 

Kar nekaj je bilo med njimi takih, ki so svojo pravico "obnovi-
li". Denarni dodatek namreč velja za največ šest mesecev, en-
kratnih pomoči pa po novem zakonu ni več. O zategovanju pasu, 
ki postaja pri nekaterih neuspešno, pa dovolj zgovorno kažeta 
naslednja podatka: samo v avgustu je na novo pridobilo denarni 
dodatek 71 prosilcev, v septembru 77 (od 91). 

Socialno šibkim posameznikom in družinam so poskušali po-
magati iz stiske tudi z dodelitvijo paketov. Od julija (ko je bilo 
treba k vlogi priložiti še kakšen dokument več) do konca 
prejšnjega meseca so na omenjenem centru izdali 399 potrdil, 
in sicer za 271 družin in 128 posameznikov. Naj zapišemo še 
to, da so bili do paketa upravičeni le tisti, ki niso presegali 15 
tisoč tolarjev na družinskega člana. 
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Slaba zasedenost zmogljivosti 
hotela Paka 

Velenje - Glavna turistična sezona je tudi letos šla mimo de-
lavcev hotela Paka v Velenju. Vsaj glede izkoriščenosti 84 nočit-
venih zmogljivosti. 

V juliju in avgustu so namreč zabeležili slabo 34 - odstotno 
zasedenost ali 861 gostov (pol domačih, pol tujih). Januarja 31, 
maja in junija pa le 19 - odstotno zasedenost ali 500 gostov. 
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Iz dela velenjske  vlade 
Nova podoba Cankarjeve ceste 

Termoelektrarne Šoštanj 
t » as as » as as 

Velenjska vlada je potrdila 
projektno nalogo za izdelavo 
izvedbene dokumentacije za pre-
novo Cankarjeve ulice v Velenju. 
Ta ulica predstavlja osrčje mesta, 
žal pa njeno tržno sociološko fun-
kcijo preprečuje sedanji koncept 
te ceste, ki je zasnovan tako, da 
ima pohodne poti le ob vsakem 
robu ulice, ob zgradbah, osrednji 
del pa je zelenica, kije neprehod-
na. Ta je ovira, ki preprečuje 
kakšrnokoli dogajanje na tem 
delu. 

Pri izdelavi izvedbene doku-
mentacije za prenovo Cankar-
Povečati učinkovitost 

je ve ceste je potrebno upošteva-
ti zasnovano raziskovalne nalo-
ge Določitev mestnega jedra s 
preoblikovanjem Cankarjeve 
ulice, ki stajo avgusta leta 1990 
izdelala Nande Korpnik in Edi 
Vučina. P 

redvideti mora tlakovanje se-
danje zelenice, posebno pozor-
nost pa mora med drugim 
nameniti predlom, kjer se poja-
vljajo različni višinski nivoji. 
Predvideti je treba tudi ustrezno 
ulično opremo (klopi, luči, ogla-
sne stolpe, vodnjak...) 

inšpekcijskih služb 
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Na zadnji seji so se člani velen-
jske vlade kar precej časa zadržali 
pri obravnavi poročila o delu 
inšpekcijskih služb v prvem pol-
letju letošnjega let, še posebej pa 
pri predlogih za izboljšanje dela in 
povečanje učinkovitosti. 

Vodja inpektorata Zlatko 
Mraz meni, da je treba čim prej 
sprejeti novo zakonodajo na vseh 
področjih, ki naj bi vpeljala red in 
učinkovitost. Uskladiti je treba 
občinske odloke z zakoni ter kon-
kretizirati pristojnosti posamez-
nih inšpekcij. Sestavljalci 
občinskih odlokov naj bi v pripra-

Prostorski dokumenti 

vo vključili vse, ki se s pro-
blematiko ukvarjajo, torej tudi 
inšpektotje. Pri sodnikih je treba 
zagotoviti takojšnje ukrepanje 
in sicer tako, da bo sodnik zade-
vo dokončno rešil in zaračunal 
tudi kazen. Prenehati je treba z iz-
dajo začasnih obrtnih dovoljenj, 
če je jasno, da obrtnik ne bo 
zmožen opravljati obrtne dejav-
nosti. Tisti, pri katerih se kršitve 
ponavljajo pa je treba odvzeti 
obrtna dovoljenja. Vodja inšpek-
torata pa meni, da je treba rešiti 
tudi problem vračanja, ker so po-
gosti primeri, da pošta ni vročena. 

obrobnih KS 
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Ena izmed pomembnih nalog, 
ki si jih je zastavila velenjska vla-
da je, da do konca leta pokrijejo s 
prostorskimi dokumenti celoten 
velenjski prostor. Na zadnji seji so 
že potrdili odloke o začasnih pro-
storskih ureditvenih pogojih za 
Bele vode, Zavodnje, Ravne, 
Gaberke, Škale, Hrastovec, Ko-
novo, Plešivec, Cirkovce, Paka, 

Bevče, Kavče, Podkraj, Lokovi-
ca, Šentilj, Šmartno ob Paki, 
Gorenje, Skorno Florjan in To-
polšica. 

Pri vseh teh aktih so upoštevali 
pripombe in pobude krajanov po-
sameznih krajevnih skupnosti, 
akte pa bodo posredovali v potr-
ditev zborom velenjske občinske 
skupščine. 

Ekološki sanacijski program voda v občini 
Kot vse kaže bomo imeli prav 

kmalu v občini potrjen tudi eko-
loški sanacijski program voda v 
občini Velenje. Velenjska vlada 
gaje že potrdila. 

Gre za obsežno gradivo, ki gaje 
izdelal ERICO. Osnovni cilji pa 
so izboljšati kakovost voda v 
občini Velenje s tretjega in četrte-
ga kakovostnega razreda v naj-
manj daigi kakovostni razred ter 
urediti struge in bregove. 
Družmirsko jezero je treba 
ohraniti v sedanjem kakovo-
stnem nivoju, ostala jezera pa 

izboljšati, jih očistiti in urediti 
bregove. Ves čas izvajanja sana-
cije je treba redno uresničervati 
monitoring in vzdrževati 
doseženo stanje. 

Za celovito sanacijo tekočih 
voda bomo v občini Velenje po-
trebovali 965 milijonov tolarjev, 
za jezera 5,8 milijonov za kana-
lizacijo pa 460 milijonov tolar-
jev. Skupaj nas bo ekološka 
sanacija voda veljala milijardo 
431 milijonov tolarjev, kar je 
več kot 20 milijonov mark. 

H Mira  Zakošek 

Zaradi posledic suše 
večja proizvodnja 

V šoštanjskih termoelektrar-
nah bodo v tem letu, po predvi-
devanjih, proizvedli več kot 
3100 GWh in ne 2731 GWh kot 
je to določeno z elektroenerget-
sko bilanco. 

Kot poudarjajo, bo večja proiz-
vodnja električne energije od 
načrtovane posledica suše ter 
manjše proizvodnje hidroelek-
trarn in nepredvidene zaustavitve 
Nuklearke v Krškem. Teš je v 
osmih letošnjih mesecih proizve-
dla za 70 - odstotkov novo dogo-
vorjene količine električne 
energije. Zaradi tega bi lahko v je-
senskih mesecih obratovala le s 60 
- odstotno zmogljivostjo. 

Povečana proizvodnja v prete-
klih mesecih je precej izčrpala za-
logo premoga, zato so se z 
Rudnikom lignita Velenje dogo-
vorili o dobavi dodatnih 30 tisoč 
ton lignita. To naj bi zadoščalo za 

normalno obratovanje elektrarne 
vtem letu. 

V šoštanjskih termoelektrarnah 
pričakujejo večje zahteve po elek-
trični energiji spet v obdobju od 
januarja do marca 1994. Predv-
sem zaradi načrtovane enome-
sečne ustavitve Nuklearne 
elektrarne Krško. S tem se lahko 
nadejamo tudi povečane obreme-
nitve okolja. Začetek izgradnje 
čistilne naprave na bloku 4 je 
najbrž več kot le upravičen. Seve-
da pa bo popolno ekološko sana-
cijo Termoelektrarne Šoštanj 
omogočila šele čistilna naprava 
na največjem bloku 5. Delavci 
omenjenega podjetja imajo teh-
nološki del projekta že pripra-
vljen, niso pa znani še vsi viri 
financiranja.  Na potezi je sloven-
ska vlada. 

Papež prvič v nekdanji Sovjetski zvezi 
Rim - Papež Janez Pavel II. se mudi na prvem uradnem obisku v nek-
danji Sovjetski zvezi, kjer bo v sedmih dneh obiskal nove neodvisne 
baltiške republike. Obiskal bo Litvo, Latvijo in Estonijo. Pričakujejo, da 
bo njegov obisk pozorno spremljala pravoslovna cerkev, ki ima sedež v 
Moskvi, in kije Vatikan že obdolžila pretirane misijonarske dejavnosti, 
odkar je vladni pritisk na cerkev v teh državah popustil. 
V treh baltiških republikah prebiva več kot 3,5, milijonov katolikov, kar 
2,7 milijona med njimi je prebivalcev Litve. Papež je hotel to nekdanjo 
sovjetsko republiko obiskati že dvakrat prej, leta 1984 in leta 1987, 
vendar je Moskva njegov obisk obakrat preprečila. V 15. letih 
papeževanja Janeza Pavla II. je to že njegova 61. turneja po svetu. 

Tajfun pustošil po Japonski 
Tokio - V trinajstem tajfunu v letošnjem letu je na otokih Okinava in 
Kjušu po različnih podatkih umrlo najmanj 11 ljudi. Okoli 90 osebje 
ranjenih, pogrešajo jih 34. 
S hitrostjo vetra do 215 kilometrov na uro je to po podatkih japonske 
meteorološke službe tretji največji tajfun v zadnjih 50 letih. Tajfuna leta 
1961 in 1991 sta zahtevala življenja 202 oz. 62 ljudi. 

Ameriška vojska vse manjša 
VVashington - Ameriške oborožene sile so julija letos štele 1.717.664 
moških in žensk, kar je 133.600 manj kot julija 1992. Zmanjševanje 
vojske je odraz tendenc po koncu hladne vojne. Ameriška vlada je mi-
nuli tedene napovedala, da namerava do konca leta 1999 število svo-
jih vojakov znižati na približno 1,4 milijona. Ameriške oborožene sile so 
po koncu vojne v Perzijskem zalivu leta 1991 štele več kot dva milijona 
vojakov. 

Kdo največ kolesari? 
Amsterdam - Nikjer na svetu ne vrtijo kolesarska pedala tako vneto kot 
na Nizozemskem in Danskem, je iz Amsterdama sporočila "Organiza-
cija Kolo". Statistično gledano ima tam vsak državljan svoje kolo - od 
dojenčka do zadnjega upokojenca. V Nemčiji ima kolo vsak drugi prebi-
valec, na Francoskem vsak tretji, v Veliki Birtaniji pa "samo" vsak 
četrti. 
Na svetu so leta 1992 izdelali 93 milijonov koles, vsako peto so prodali 
v državah evropske skupnosti. Skupno je na zemeljski obli približno 
850 milijonov koles. Na Nizozemskem so v minulem letu kolesarji pre-
kolesarili 12,5 milijard kilometrov. Vsak Nizozemecje v letu 1992 pov-
prečno enkrat prevozil razdaljo od Severnega morja do Alp ali približno 
850 kilometrov. 

Jezik  ni le Jezikanje 
Skupaj s šolskimi vrati so se te dni tudi od-

prla vrata za poslance naših skupščin. 
Učenci in poslanci so sedli v klopi; razlika je 
le v tem, da se bodo učenci učili, poslanci pa 
bodo spet nas hoteli kaj podučiti. In še v tem 
je morda razlika, da bodo šolarji govorili in 
se pogovarjali, poslanci pa bodo govorili, 
ugovarjali in se ogovarjali. In ko se bodo 
učitelji trudili, da bi učence le naučili lepega 
vedenja in govorjenja, predsedniki raznih 
zborov seveda nimajo prave moči, da bi 
brzdali besede in vedenja poslancev. Seve-
da: v učilnicah mora biti red, po poslanskih 
klopeh pa veje demokracija. 

Če sledimo skupščinskim sejam, potem bi 
morali naročiti učiteljem, naj mladih ne ui-
dejo le pisati in govoriti, ampak naj jih 
naučijo predvsem tega, kako naj se pogovar-
jajo. Zakaj se poslanci namreč pogosto po-
govarjajo tako, da se sploh ne razumejo. Pri 
nas vlaga svojevrsten fenomen,  da vsi govo-
rimo slovensko, pa vendar se sploh ne razu-

memo. Saj bistvo sploh ni v besedah, ampak 
v razumevanju; in ne v razumevanju besed, 
ampak razumevanju drugih. 

Ne dogaja se le v naši skupščini, da se ne-
kateri še kako trudijo, da soposlanca ne bi 
prav razumel. Pa ni problem v problemu, 
ampak v barvni niansi. Barva paje seveda 
strankarska. Še zdaj v poletnem času, ko je 
bil skupni sovražnik znana suša seveda, so se 
ga različne sile hotele lotevati na različne 
načine. Seveda le navidezno različne, saj je 
sicer bilo vmes jasno, daje boj lahko le pri-
bližno enak. Toda za vsak primer so nakateri 
stvari posvetili hitro in tako kot so menili, da 
je prav; za vsak primer, če bi se kaj zaobrnilo 
drugače, da bi potem le lahko rekli, da so on 
že na to prej opozorili. Če se stvar zasuče do-
bro, potem so tako in tako za to vsi zasluženi. 

Ampak, če pride do pogovorov, potem je še 
tako dobro. V Slovenskih Konjicah, kjer jim je 
šlo včasih kot po maslu in je bil morda edini 
problem, ali se bodo Zreče odcepile ali ne, bi 

bili še kako veseli, če bi se v skupščinskih 
klopeh zbralo toliko poslancev, da bi sploh 
lahko sejali. Pa ne morejo. Morda tudi zato 
ne, ko če bi jih bilo dovolj, bi morali odločati 
o tem, ali izrečejo nezaupnico županu ali ne. 

Pa saj podobne stvari glede razreševanja ozi-
roma volitev novih funkcionarjev  poznamo 
tudi in nekaterih Velenju še bližjih občin. Mi 
smo pač tako hitro padli v demokracijo, da smo 
pozabili abecedo, pa tako ni čudno, če ne zna-
mo demokratične govorice, tudi ne demokra-
tičnega obnašanja, je že res, da nekateri menijo, 
da je demokracija tako širok pojem, da lahko 
vanjo strpamo vsakršno obnašanje, toda kdor 
seje po tem obrazcu, bo imel slabo žetev. To, da 
se po nekaterih parlamentih po svetu celo pre-
tepajo, je za nas kaj slaba tolažba. 

Veliko bolje od tega, da se kažemo v moj-
strstvu prerokovanja, bi bilo, da znamo upo-
rabljati jezik za kaj koristnega. Že sama 
izpeljanka kaže, da je z jezikom res morda 
najlažje jezikati. Najmodreje pa ni! 
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Partizanska  7, Velenje, tel: 063 / 855 - 380 

NOVO NOVO NOVO NOVO 
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P R I P O R O Č A M O VAM: 
- IZVRSTNE PIZZE 
- ODOJKA 
- POLŽE V PIKANTNI OMAKI 
- ORTOBAGE 
-JEDI Z ŽARA 

V teh vročih dneh se vam bo 
gotovo  prilegla sadna kupa ali 
izvrsten sladoled iz Nizozemske. 
P r i d i t e I n s e p r e p r i č a t e ! G o t o v o s e 

b o n a l l o n m l u f j  U M I z a v m ! 



9. septembra 1993 DOGODKI gj jjgg gg A/Vbstf&AS/A/mS'/,,*/--  < 

Zasedanje zborov v Velenju se je začelo, a kmalu tudi končalo 
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Pol ure za napoved 
vroče skupščinske jeseni 
* Se začenja nesklepčnost tudi v Velenju?  * Potrebnost  spremembe Statuta in Poslovnika  razdvojila  in razburila  delegate * Franjo  Bartolac in Miran Gmaj-
ner zapustila zasedanje * Kaj pa tisti, kijih na zasedanja sploh ni? * Kako in kdaj naprej? * 

Velenjska skupščina je oceni-
la, da v tem mandatu z ne-
sklepčnostjo ni imela resnejših 
težav. V primerjavi z dogajanji 
v sosednjih občinah, recimo 
Celju, Žalcu, Slovenj Gradcu 
ali Mozirju, so bili velenjski 
delegati prav vzorni. Samo v 
enem primeru sklic zasedanja 
zaradi nesklepčnosti ni uspel. 
Po torku seje to zgodilo drugič. 

Oba delegata, ki sta s svo-
jim odhodom "preprečila" 
skupno sejo in smo ju imeno-
vali, zdaj lahko rečeta: kaj 
pa tisti, ki sploh ne prihaja-
jo? Kaj je s tistimi? Kdo in 
kje so? Zakaj jih ni? Analiza 
#skupčinske aktivnosti, ki jo 
je predlagala Milica Kovač, 
bi bila verjetno zgovorna. 

Pred  dvema dnevoma niso bili  sklepčni,  kako bo v torek? 
Sam začetek je nakazoval, da se 

podobno kot pri sosedih, lahko 
prične dogajati tudi v Velenju. 

vodstvo skupščine (od tega se je 
na seji distanciral podpredsednik 

Nasprotovanje spremin-
janju Statuta s strani 
manjših skupščinskih 
strank je razumljivo. S pre-
dlagano spremembo bi izgu-
bile možnosti, ki sojih doslej, 
ob takšni udeležbi kot je v 
velenjski skupščini bila, le 
imele. Kot smo slišali, name-
rava vodstvo skupčine zdaj 
sklicati sestanek strank, 
kjer bodo skušali doseči kon-
senz o tem vprašanju. Če ga 
ne bo, pa naj bi točki umak-
nili. 

Franjo  Bartolac:  "Ne vidim  vsebin-
skih potreb  po spreminjanju  Statu-

ta." 

Torkovo zasedanje seje zaradi za-
gotovitve sklepčnosti pričelo z 
zamudo. Samo dobre pol ure paje 
bilo potrebno, da so se delegati 
tudi razšli. Razlog: razhajanja v 
mnenju o potrebnosti začetka po-
stopka za spremembo Statuta in 
Poslovnika skupščine. 
Zakaj že drugo spremin-
janje v enem mandatu? 

Potrebo po spremembi in do-
polnitvi obeh aktov je predlagalo 

skupščine Tone Lovrec). Zadevo 
so obrazložili z bojaznijo, da se 
obeta ob koncu mandata osip pri 
udeležbi delegatov na zasedanjih. 
Ker pa bo pri vzpostavljanju no-
vega sistema lokalne samouprave 
potrebno v skupščini sprejeti še 
vrsto odločitev, obstaja bojazen, 
da v sistemu trodomne skupščine 
to ne bo možno. Delegate namreč 
ni mogoče hitro nadomeščati. Od-
poklic in nadomestne volitve tra-
jajo štiri mesece ali celo pol leta, 
v velenjski skupščini pa so doslej 
odstopili že štiije delegati. Zato v 
spremembi Statuta predlagajo, da 

skupščina vse odločitve sprejema 
na skupni seji, kar pomeni, da 
skupaj ugotavlja sklepčnost in 
skupaj glasuje in ne več po zbo-
rih, kot je Statut določal doslej. 

V tem mandatu paje skupščina 
Statut enkrat že spreminjala. 
Eni bi spreminjali, drugi 
ne bi... 

Razpravo o tem je pričel dele-
gat družbenopolitičnega zbora 
Franjo Bartolac (SDSS). Menil 
je, daje predlagani postopek gro-
ba kršitev veljavnega Statuta, saj 
ni jasno, kdo je pravzaprav po-
budnik spremembe, obenem pa 
izrazil prepričanje, da po spre-
minjanju tudi ni pravih vsebin-
skih potreb. Sekretar skupščine 
Franc Ojsteršek je potrdil, da se 
razmerje med strankami v 
skupščini spremeni, če se spre-
meni potrebni kvorum. Opozoril 
pa, da bodo v primeru, ko ne bo 
možno zagotoviti udeležbe, 
težave že spomladi z volitvami in 
drugimi pomembnimi odločitva-
mi. Milica Kovač (SKD) je rekla, 
daje bilo razmeije sil v skupščini 
vzpostavljeno z volitvami in izra-
zila prepričanje, da volilci s spre-
minjanjem ne bi bili zadovoljni. 
Predlagala je, da namesto tratenja 
časa za domneve o tem, kako 
sklepčnosti v prihodnje morda ne 

bo, delegati analizirajo svojo 
skupščinsko aktivnost. Če bodo 
teme pravilno izbrane, in če bodo 
materiali dobri, ne bo problemov 
z udeležbo. Njenemu mnenju se 
je pridružil Martin Budna (so-
cialisti), Vane Gošnik (Zeleni) je 

Franc  Ojsteršek:  "Dejstvo  je, da 
se razmerje  med strankami  spre-
meni, če se spremeni  kvorum..." 

menil, da seje vodstvo s predlo-
gom zaletelo, obenem pa ga oce-
nil za jezikovni zmazek, ki si ga 
delegati niso zaslužili. Srečko 
Meh (SDP in predsednik IS) je 
pojasnil, daje problem uspešnosti 
delovanja skupščine in izvršnega 

Nove klicne številke 

S 1. oktobrom letos bodo uvedli nove klicne 
številke za telefonski in teleks promet ter za 
prenos podatkov v mednarodnem tele-
komunikacijskem prometu za nove države na 
območju nekdanje Jugoslavije. 

S to odločitvijo bodo v mednarodnem telefon-
skem prometu ukinili klicno Številko Jugoslavije 
(38) in uvedli nove tromestne klicne številke. 
Nova klicna številka za Slovenijo bo 386, za 
Hrvaško 385, za BIH 387, za Makedonijo 389 
in za ZRJ 381. Tako bomo od 1. oktobra naprej 
telefonsko zvezo z vsemi državami na območju 
nekdanje Jugoslavije lahko vzpostavili le z med-
narodno klicno Številko 99 in novo klicno števil-
ko posamezne države. Isto velja za klice iz 
drugih držav sveta. 

V teleks prometu bo nova mednarodna klicna 
številka za Slovenijo 598, za Hrvaško 599 za 
Bih 600, za Makedonijo 597 in za ZRJ 62. Za 
prenos podatkov pa je nova klicna številka za 
Hrvaško 219, za Slovenijo 293, za BIH 218, za 
Makedonijo 294 in za ZRJ 220. 

PO SLOVENIJI 
Predstavitev Slovenije na 
Bavarskem 
|»»»»B»»»»B» 
Ljubljana - V Regensburgu na Bavarskem bo od 
14. do 24. oktobra potekala promocijska prire-
ditev z naslovom "Slovenija danes - Slovvenien 
bente". V okviru te prireditve se bosta predstavi-
la tudi slovensko gospodarstvo in turizem. Pri-
prave in medresorsko koordinacijo v imenu 
vlade Republike Slovenije vodi ministerstvo za 
kulturo. 

Konec vinskega tedna 

Za leto dni so se zaprla vrata sejma Vino 93, ene 
največjih in najpomembnejših slovenskih se-
jemskih prireditev. Sejem je bil odprt od pone-
deljka, 30. avgusta, do sobote, 4. septembra, v 
šestih dneh pa si gaje ogledalo več kot 20 tisoč 
obiskovalcev. 
V primeijavi z lanskim letom je bil sejem letos 
večji. Skupaj se je ljubiteljem vina predstavilo 
186 razstavljalcev iz sedemnjastih držav. 
Sejem je spremljalo bogato obsejemsko doga-

janje, da pa je med ljudmi res priljubljen, kaže 
tudi obisk številnih znanih osebnosti. Ker je se-
jem VINO gotovo ena redkih priložnosti, da se 
slovenski javnosti na enem prostoru predstavijo 
vsi, ki v vinarskem svetu nekaj pomenijo, bo se-
jem prihodnje leto, ko bo hkrati še jubilejen, šti-
rideseti, gotovo še boljši in večji. 

Mihaelov sejem ponovno v 
Mengšu 

Iz začetka prejšnjega stoletja so v Mengšu že 
poznani sejmi. Najprej so bili trije: na tiho ne-
deljo, na velikonočni ponedeljek ter na god far-
nega zavetnika sv. Mihaela. Kasneje je bilo 
sejmov celo več, vendar je bilo najbolj slovesno 
prav na Mihaelovem sejmu. Sedaj želijo tradici-
jo Mihaelovega sejma oživiti in obnoviti. Sejem 
bo letos 2. in 3. oktobra, na njem pa lahko 
predstavite svojo dejavnost oz. prodajate svoje 
izdelke. Želijo oživiti domačo obrt, zato so še po-
sebej dobrodošli obrtniki in podjetniki, ki se s 
tem že ukvarjajo. (Informacije in prijave v uradu 
KS Mengeš do 20. septembra, naslov: KS Men-
geš, Zavrti 2; tel./fax (o61) 737 - 081. 

sveta že zdaj pod vprašanjem. 
Danes lahko delegat ali dva že 
preprečita glasovanje, odgovor-
nost za nesprejete odločitve, ki so 
pomembne za ljudi, ne pa za 

Milica  Kovač:  "Namesto  trošenja 
časa, predlagam  kritično  analizo 

skupščinske  aktivnosti." 

izvršni svet ali delegate, pa nosi 
skupščina. Herma Groznik 
(zbor združenega dela) je meni-
la, daje res hud poseg, če se kvo-
rum v skupščini niža, je pa to 
odločitev za vsak slučaj. Obe-
nem seje vprašala, zakaj so se eni 

pustili izvoliti, če pa zdaj ne priha-
jajo. 
Potem je bilo pa konec 
torkovega zasedanja 

Dva zbora, družbenopolitični 
in zbor krajevnih skupnosti, sta 

Zbori velenjske občinske 
skupščine bodo zasedali spet 
v torek, 14. septembra. 

torkovo zasedanje začela z "mej-
no" sklepčnostjo. Samo en dele-
gat je odločal o tem ali zasedanje 
bo ali ne bo. Po odločitvi Franja 
Bartolca, delegata družbenopo-
litičnega zbora, da z zasedanja 
#oddide, zbor ni bil več 
sklepčen, skupna seja vseh treh 
zborov pa ni bila več možna. Ko 
je odšel še delegat zbora 
združenega dela Miran Gmaj-
ner, seje seja v torek končala tudi 
za ta zbor. Zbor krajevnih skup-
nosti, ki bi svoje zasedanje lahko 
nadaljeval, v njem je sedelo še 
največ delegatov, paje odločil, da 
se jim zasedanje ne zdi več smi-
selno. 

• Milena Krstič  - Planine 
fotografije:  Bogdan Mugerie 

mm murnu Cena 
parkiranja 

Načrtovalci  velenjskega  mestnega prometa 
(pa  bližnje  okoliškega  tudi)  doslej  niso bili prav 
srečne  roke.  To  kajpak  ni poznavalska  sodba 
temveč  ugotovitev  mnogih, ki  ne prav posrečene  Piše:  Jože  Krajnc 
rešitve  na svoji koži  najbolje občutijo  kot  vozni-
ka oziroma kot  drugi  udeleženci  v prometu. Bržčas  drži,  da  so za znane 
tovrstne  zagate vsaj v določeni  meri krivo  tudi  "objektivno  "danosti,  toda 
zagotovo bo veljalo,  da  je del  odgovora  na vprašanje,  zakaj  je tako,  iska-
ti v ne najbolj praktičnih  presojah tistih, ki  so se v zvezi s prometom 
odločali  tako  ali drugače. 

Ena najbolj svežih odločitev,  kijih brez zadržka  lahko  prištejemo  med 
vprašanje,  je sklep  o pobiranju parkirnine  na nekaterih  parkiriščih  v 
središču  mesta. Pretirano  kopičenje  pločevine  v mestnem jedru  je brez 
dvoma  problem, ki  terja rešitev,  za resno debato  pa ostaja dilema.  Če jo 
takšna,  kot  je s strani za to pristojnih bila sprejeta. Zares  pravšnja.  Za-
kaj takšno  razmišljanje?  Najprej  je treba upoštevati  mnenja nekaterih 
dobrih  poznavalcev velenjskih  prometnih razmer. Zagotavljajo,  da  bi se 
problemu lahko  v precejšnji  meri izognili  že s tem, ko bi zaposlenim v 
nekaterih  ustanovah s sedežem  v centru dopovedati,  naj parkirajo  malo 
dlje  od  vrat svoje službe  in s tem sprostijo nekaj dragocenega  prostora 
za obiskovalce.  Par korakov  pred  nadležnim  začetkom  delovnika  bi jim 
bil le v koristno  sprostitev. 

Še najbolj občutljivo  pri tem /ki  je vprašanje,  ali je prav in gostoljubno,  če 
s plačilom  parkirnine  pričakajo  obiskovalce  takšnih  javnih ustanov kot  so 
občinska  skupščina,  zdravstveni  dom  ali pošta.  Na  pr\>i mah bi človek  rekel 
odločni  "ne",  vsekakor  pa bi bilo zanimivo slišati,  kaj o tem mislijo drugi 
korist!  :iki  njihovih storitev  in te ustcuiove same. Vsi  tisti,  za katere  se zdi,  da 
ostajajo zunaj omenjenega problema, pivi odzivi  na nov parkirni  režim pa 
jim kažejo,  da  ni čisto  tako.  Najbolj  iznajdljivi  so se hitro prestavili  na bližnja 
zastonj parkirna  mesta, s tem pa odvzeli  dragocen  "življenski"  prostor  sta-
novalcem, kise jezijo, ker  so čez  noč  ostali  brez stalnih staj za svoje jeklene 
konjičke  in nekaterim  drugim  ustanovam. Z  njimi pa je še težje.  Mnogo  ko-
mercialnih je med  njimi, zato jim seveda  ni vseeno, če  bodo  na ta račun  izgu-
bljali  stranke  ter s tem bog ne daj  tudi  zaslužek. 

Zdaj  je, kar  je, ni pa za vselej. Zato  bi starši  najbolj tople prometne 
rešitve  v Velenju  morali pokazati  dovolj  prožnosti,  ko se bo pokazalo  (če 
se seveda  bo), da  ni najboljša  in bodo  poučeni  z najbolj svežimi prak-
tičnimi  izkušnjami  iskali  naprej ter našli.  Na  tri načine  lahko  človek  pa-
metno ravna, je ugotovil  že Koncucij.  Najprej  po premisleku,  to je 
najpametnejše,  drugič  s posnemanjem, to je najlažje  in tretjič  po 
izkušnji.  To  pa je najgrenkeje.  Toda  vredno  je storiti,  kajti  še zmeraj je 
pametno. 

• Jože  Krajnc 
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ZAGOTOVIMO  SI USTREZNEJŠO LOKALNO  SAMOUPRAVO! 
Pogledi  strank  na bodočo  lokalno  samoupravo so gotovo ena od tem, ki že razvnema slovenski  po-

litični  prostor  in ga bo še nekaj časa.  Predlog  Zakona  o lokalni  samoupravi odpira  namreč  nove 
možnosti  in s tem tudi  dileme,  obenem pa postavlja0fpod  vprašaj,  kot  meni opozicija,  tudi  legitimnost 
sedaj  izvoljene  oblasti,  saj si za to zahtevno nalogo  nihče  ni izboril  mandata  na volitvah. 

Tudi  v občini  Velenje  o bodoči  lokalni  samoupravi marsikje  že razmišljajo.  V  prejšnji  številki  smo 
lahko  prebrali  mnenje velenjskkega  župana, tudi  stranke  so se že oglasile,  nekaj mnenj pa je na našo 
pobudo nanizanih tudi  v tej  številki  Liberalna  stranka  je predlagala,  da uvedemo stalno  rubriko  na to 
temOjV  kateri  bodo stranke  lahko  bolj  podrobno  predstavile  svoje poglede  na posamezna vprašanja  s 
tega področja.  Mi  njihovo pobudo sprejemamo, vendar  ta prostor  vseeno omejujemo na 45 vrstic  s 
tridesetimi  znaki  v vrsticiJVIenimo,  da bo to zadoščalo  za predstavitev  posameznih vprašanj  in upamo, 
da bo prostor  tudi  izkoriščen. 

Socialistična stranka Slovenije Velenje 
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Kasnimo z urejanjem zadev 
Srednja Evropa je pravico do lokalne samouprave 

"uzakonila" v Evropski listini o lokalni samoupravi 
kotenotemeljnih načel demokracije. Podpisnik te la-
stnine je tudi naša država in tudi zato smo dolžni re-
organizirati našo lokalno samoupravo. Pri tem gre 
predvsem za ločitev državne uprave od lokalne sa-
mouprave in za dostopnost in pregledno urejanje za-
dev lokalnega pomena. 

Ocenjujemo, da zamujamo z urejanjem zadev na 
tem področju in da zato tako državna uprava kot lo-
kalna samouprava izgubljata na svoji učinkovitosti 
ter v dolgem prehodnem obdobju daje možnosti za 

Slovenska nacionalna stranka, Območni odbor Velenje 

Sprejemanje zakona mora usklajeno z 
drugimi zakoni 

Slovenska nacionalna stranka meni, daje sprejem 
zakona o lokalni samoupravi potreben in nujen za 
dosledno uveljavitev ustavne zasnove lokalne sa-
mouprave in načel Evropske listine lokalne samou-
prave. Sprejem zakona bo pomenil pravno sistemsko 
dograditev enega najpomembnejših temeljev demo-
kratične ureditve slovenske države in decentralizaci-
je oblasti ter ločitve pristojnosti države in pristojnosti 
lokalne samouprave. Prav tako stranka meni, da 

sprejemanje zakonao lokalni samoupravi mora pote-
kati usklajeno z obravnavo in sprejemanjem zakona 
o upravi in zakona o lokalnih volitvah. Ob tem paje 
treba pripraviti in sprejeti tudi spremljajočo zakono-
dajo, zlasti zakon o referendumih  za določitev 
območij občin, nov zakon o financiranju  javne pora-
be, ki bo spoštoval finančno  avtonomijo lokalnih 
skupnosti, o skladnem regionalnem razvoju ter o 
spodbujanju razvoja razvojno šibkih občin. 

Socialdemokratska stranka Slovenije, Občinski odbor Velenje 

Za lokalno samoupravo, zapisano v Evropskih 
listinah 

raznovrstne manipulacije in špekulacije. 
Sedanja občina Velenje ima takojšnje pogoje za 

prehod v novo organiziranost vsaj za tri občine in si-
cer mestna občina Velenje, občina Šoštanj in občina 
Šmartno ob Paki. 

Temeljitega razmisleka paje potrebna tudi ideja o 
občini Velenje - okolica. 

Prav zaradi navedenega naj bi, po našem, Zakon ki 
je v proceduri zavezal občine, da morajo izvesti re-
organizacijo lokalne samouprave takoj povsod tam, 
kjer so zares dani pogoji za to. 

Evidentno je, da se komunalni sistem, ki ga je 
prejšnji režim doma in v svetu prikazoval kot naj-
večji dosežek komunističnega razvoja, kaže kot ve-
lika zabloda in zgodovinska stranpot. Na srečo se 
Evropa in demokratični svet za takšno "veleumno" 
pogruntavščino nista kaj prida zmenila in nadaljeva-
la iskanje možnih in sprejemljivih oblik lokalne sa-
mouprave, ki bi v praksi dosegle relativno 
popolnost v organiziranju družbene skupnosti gle-
de na doseženo civilizacijsko raven. Tako so nastale 
Evropske listine o lokalni samoupravi kot skupna 
evropska stališča o razvojnih možnostih na tem 
področju. Temu se socialdemokrati pridružujemo 
in zavzemamo za takšno lokalno samoupravo, ki 
bo temeljila na teh načelih. 

Ali aktualni osnutek Zakona o lokalni samoupra-

vi sledi tem načelom oziroma ali v zadostni meri 
upošteva in zagotavlja že dosežene vrednote v razvi-
tejših demokracijah, se v tem trenutku z gotovostjo 
ne moremo opredeliti. Sicer opredeljene naloge v 25. 
in 26. členu osnutka zakona, ki naj bi jih občine opra-
vljale, na splošno zagotavljajo potreben obseg javnih 
poslov za zadovoljevanje potreb v lokalnih skupno-
stih, toda pristojnosti, ki so za to potrebne, so preveč 
nejasne in celo nedorečene, da bi v to samostojnost 
opravljanja nalog brezpogojno verjeli. Torej, prvi 
koraki v obliki zakonskih določb niso sporni, če 
predpostavimo, da bodo ostala zakonska določila, ki 
so v pripravi, lokalnim skupnostim dodelila za opra-
vljanje opredeljenih nalog polne in izključne pristoj-
nosti ter omogočala pridobitev optimalnega obsega 
denarnih sredstev. 

Zeleni Slovenije - Zeleni Velenja 
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Misli globalno - deluj lokalno 
Izvršilni odbor Zelenih Velenja še ni posebej obli-

koval stališča do lokalne samouprave, Zeleni Velen-
ja pa bomo tudi pri reformi  občin delovali skladno z 
eno naših vodilnih misli: misli globalno - deluj lokal-
no. 

Predvsem naravovarstvena vprašanja, vprašanja ure-
janja prostora in nedeljivosti komunalne infrastrukture 
(vodovod, kanalizacija, toplovod,...) pričajo o nedelji-
vosti Šaleške doline v kontekstu navedene problemati-
ke. Ker pa se zavedamo in obenem podpiramo reformo 
občin v smislu formiranja  vsaj dveh novih občin na po-
dročju sedanje občine (bodoči občini Velenje in 
Šoštanj), se bomo po svojih močeh trudili, da bo Velen-
je sedež regije, v katerem se bodo med drugim pripra-
vljale rešitve predvsem za odpravo ekoloških 
problemov, ki se pač ne končajo na meji sedanjih, ne 
bodočih občin. Zato se bomo tudi v prihodnje trudili, da 

se bodo ekološki sanacijski programi za Šaleško do-
lino obravnavali celovito, tako v vsebinskem kot tudi 
finančnem  smislu. Drobljenje sil na tem področju -
po našem mnenju - ne bo dalo učinkovitih rešitev. 
Zato se bomo zavzemali, da bomo dobili v Velenju 
ali v Šoštanju sedež regijske izpostave ministrstva za 
prostor in okolje! 

Zakonsko določena referendumska  pravica 
državljanov, da sami odločajo o prihodnjih občinah 
(komunah), mora ostati neokrnjena, saj je to eden od 
načinov, da bo razvoj sedanjih krajevnih skupnosti v 
večji meri kot doslej, tekel skladno z interesi kraja-
nov na določenem področju. V mislih imamo predv-
sem intenzivnejši razvoj obrobnih vasi na področju 
Šaleške doline, ki so ves čas po II. svetovni vojni mo-
rale lastne interese podrejati predvsem ekspanzioni-
stičnemu razvoju Velenja. 

Liberalno demokratska stranka, Občinski odbor Velenje 
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Za učinkovito lokalno samoupravo 
Še pred obravnavo osnutka Zakona o lokalni sa-

moupravi, ki gaje Državni zbor Republike Slovenije 
obravnaval julija, smo poslancem LDS - a in drugim 
poslancem iz našega območja poslali naslednje pri-
pombe: 

1. Vztrajamo na obvezni opredelitvi vloge vmesne 
stopnje samoupravne družbene teritorialne skupno-
sti med državo in bodočo (teritorialno manjšo in z bi-
stveno skrčenimi pristojnostmi) občino - pokrajino. 

2.Kriteriji financiranja  bodočih občin morajo biti 
razvidnejši. Zato smo opozorili na naslednje poman-

jkljivosti v osnutku zakona: ne pristajamo na avto-
matizem, kjer sedanje občinsko premoženje posto-
poma in potihoma prehaja v last države in to ne da bi 
se upoštevalo udarniško delo in sredstva, pridobljena 
s samoprispevki občanov ali prispevki lokalne skup-
nosti ter gospodarstva; v zakonu je potrebno vgraditi 
nov kriterij za pridobitev položaja občine s posebnim 
statusom (s tem pa tudi več sredstev!) - kriterij eko-
loške degradacije občine zaradi razvojnih potreb 
države. 

Nacional socialna zveza Slovenije, Velenje 

Velenje - mestna občina 

Slovenski krščanski demokrati, Območni odbor Velenje 
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Osnutek poskus približanja zgodovinskim 
izkušnjam 

Sedanje občine niso naravnane na opravljanje lo-
kalnih zadev in na zadovoljevanje lokalnih potreb in 
interesov prebivalstva, saj preko 80 - odstotkov opra-
vil opravljajo upravni organi občin za državo. Tako 
je sama struktura občinskih organov oziroma na-
tančneje uprave zgolj podaljšana roka državnih re-
sorjev. Velika večina normativnih aktov pomeni 
zgolj izvajanje državne zakonodaje. 

Slovenci smo imeli visoko razvito demokracijo in 
z njo tudi zametek lokalne samouprave že v času Ka-
rantanije, saj so naši predniki svojo oblast (župane, 
glavarje, kneze) oblikovali z neposrednimi volitvami 
v treh organizacijskih nivojih. Skozi stoletja se ta 
oblika lokalne samouprave ni bistveno spremenila 
do srede prejšnjega stoletja, ko je postala občina in-
stitucionalizirana. Uvedba sedanjega tipa komunal-
ne občine, leta 1955, je lokalno samoupiavo 
odpravila. Zgodovinske izkušnje o lokalni samou-
pravi so se v Evropi izoblikovale v več podobnih 
modelov, skupna izhodišča pa so zapisana v Evrop-

ski listini o lokalni samoupravi. Listina postavlja pra-
vico do lokalne samouprave kot eno temeljnih načel 
demokratične družbe, saj je osnovne potrebe in ko-
risti prebivalstva mogoče učinkovito izvajati in 
reševati le na lokalni ravni. 

Občine se bodo v prihodnje v prvenstveni meri 
ukvaijale s tipičnimi lokalnimi zadevami in težava-
mi, kot so npr. upravljanje z občinskim premožen-
jem, javna snaga, urejanje zelenih površin, skrb za 
okolje, lokalne ceste, javni red in mir... Pogojem za 
ustanovitev občine, ki jih predvideva osnutek zako-
na, v naši sedanji občini ustrezata poleg Velenja tudi 
Šoštanj in Šmartno ob Paki, ki sta v preteklosti že 
imela status občinskih središč. 

Osnutki nove zakonodaje so poizkus približati se 
zgodovinskim izkušnjam slovenskega naroda in dru-
gih evropskih narodov, vendar bo potrebno še veliko 
truda, da se bodo izhodišča in načelne opredelitve 
potrdile tudi v posameznih členih zakona. 

ni zvezi Slovenije se ogrevaj(m)o 
za dosedanji sistem občinske ure-
ditve. Treba bi jo bilo razširiti le 
tam, kjer sta res izražena volja lju-
di ter potreba. Stališče velenjske 
podružnice stranke pa se bolj na-
giba k temu, da bi bilo Velenje 
mestna občina. Člani namreč ne 

O lokalni samoupravi in lokalnih volitvah smo v Na-
cional socialni zvezi Slovenije razpravljali že junija le-
tos in v ta namen ustanovili tudi pravno komisijo. 

Po njenem mnenju je zakon dober. Seveda pa ni 
brez pomanjkljivosti. Ni skladen z ustavo (zaradi 
pokrajin), prav tako predlagatelj ni upošteval pobude 
naše stranke. V njej smo predlagali, da bi zakon 
določil, koliko je lahko v občinah zaposlenih (glede 
na velikost). Obstaja namreč bojazen o velikem za-
poslovanju in ponovnem Siljenju uprave. Opozorili 
pa smo med drugim še na velike pristojnosti lokalnih 
skupnosti - pokrajin na področju obrambe. 

Generalne pripombe smo strnili 
v štiri sklepe. Menimo, če se spre-
minja ustava zaradi lokalne sa-
mouprave, se morata spremeniti 
tudi 96. in 155. člen ustave. 
Določiti je treba zgornjo mejo no-
vozaposlovanja. Vse obrambne in 
varnostne strukture morajo biti 
centralizirane. V Nacional social-

vidimo potrebe (in denarja), da bi se razdelila - tako 
kot na primer sedanja občina Moziije - na toliko no-
vih občin. 

Sicer paje predlog zakona predlog, ki bo gotovo 
deležen popravkov, amandmajev. Odločitev bo v ro-
kah velikih strank (LDS, SKD, ZL), toda tudi ljudi, ki 
se bodo o spremembi ustave odločili na referendu-
mu. 

V NSZS pravimo temu "kost za glodanje " in od-
vračanje od usodnejših vprašanj (nacionalne, gospo-
darske in socialne narave), drobitve občin in širjenja 
državnega oziroma lokalnega aparata. 



Liberalno demokratska stranka 

Za učinkovito lokalno 
samoupravo 

Še pred obravnavo osnutka Zakona o lokalni samoupravi, ki ga je 
Državni zbor RS obravnaval julija smo poslancem LDS in drugim po-
slancem iz našega območja poslali naslednje naše pripombe: 

1. Vztrajamo na Obvezni opredelitvi vloge vmesne stopnje samou-
pravne družbene teritorialne skupnosti med državo in bodočo (terito-
rialno manjšo in z bistveno skrčenimi pristojnostimi) občino -
pokrajine. 

2. Kriteriji financiranja  bodočih občin morajo biti razvidnejši. 
Zato smo opozorili na naslednje pomanjkljivosti v osnutku zakona: 

-ne pristajamo na avtomatizem, kjer sedanje občinsko premoženje 
postopoma in potihoma prehaja v last države in to ne da bi se upošte-
valo udarniško delo in sredstva pridobljena s samoprispevki občanov ali 
prispevki lokalne skupnosti ter gospodarstva. 

-v zakon je potrebno vgraditi Nov kriterij za pridobitev položaja 
občine s posebnim statusom (s tem pa tudi več sredstev!) kriterij eko-
loške degradacije občine zaradi razvojnih potreb države. 

3. Ob zakonu o lokalni samoupravi je potrebno sčasoma sprejeti ce-
lovito zakonsko podlago lokalne samouprave, vključno z Zakonom o 
(državni) upravi, Zakonom o odločitvi upravnih okrajev, Zakonom o re-
ferendumu,  Zakonom o financiranju  javne porabe in Zakonom o volit-
vah v lokalne skupnosti. Zato zagovaijamo postopnost prehajanja na 
nov sistem lokalne samouprave, z natančnim (predvsem finančnim) 
izračunom in simulacijo financiranja  za nekaj tipičnih občin z ra-
zlično stopnjo razvitosti in naravnih zmožnosti. 

Državni zbor je pri obravnavi osnutka Zakona o lokalno samoupravi 
veliko večino naših pripomb upošteval in naročil predlagatelju (ko-
misiji Državnega zbora za lokalno samoupravo), dajih vključi v besedi-
lo predloga Zakona, ki se bo obravnaval na septemberski seji Državnega 
zbora. 

Obenem smo se v LDS zavzeli, da se čimprej v Šaleški dolini začnejo 
aktivnosti glede povezovanja in formiranja  upravnega okraja in pokra-
jine na teritoriju sedanjih občin Žalec, Mozirje in Velenje. 

Predsednik: 
Dragan Martinšek 

Slovenska ljudska stranka -Šaleška 
kmečka zveza Šoštanj 
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Veliko stvari prekritih z 
gosto meglo 

Naše gledanje o lokalni samou-
pravi je bi lo skeptično, saj je še ve-
liko stvari, ki so prekrite z gosto 
meglo in se jih želi osvetliti s 
časovno omejenimi prepihi, ki za 
sabo ponavadi puščajo razdor in 
še globja brezna nerazumevanja. 

Politični mlini, ki meljejo, bodo 
po sprejetju lokalne samouprave 
še bolj poudarili in podprli našo 

"drago" centralistično usmerjeno 
državo, ki ima roke obrnjene vse 
bolj k sebi, kar pa pride nazaj je 
blago rečeno miloščina. 

Pričakovati je še večje nazado-
vanje obrobnih območij, to pa so v 
večini kmetijski predeli, ki že da-
nes krepko životarijo in se borijo 
za vsakdanji kruh. 
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Gostinstvo Paka 

Potapljajoča ladja brez krmarja? 
Marsikaj se sliši, marsikaj go-

vori, resnica pa je še največkrat 
nekje v sredi. Najbrž je tako tudi v 
govoricah o stanju v podjetju Go-
stinstvo Paka Velenje. 

Po ugotovitvah nekaterih naj bi 
bilo to podjetje potapljajoča ladja 
brez krmarja. Potapljajoča zaradi 
slabih gospodarskih rezultatov, 
brez krmarja pa zaradi odpovedi 
dosedanjega direktorja Franca 
Košaka, ki naj ob odhodu na novo 
delovno mesto ne bi imel name-
stnika. 

Franc Košak nam je zatrdil, da 
temu ni tako. Nasprotno. Tako bli-
zu rešitve vprašanja glede obnove 
hotela Paka kot so v tem trenutku, 
doslej še niso bili. Z njegovim 

odhodom naj bi se aktivnosti celo 
pospešile. Do konca tega meseca 
naj bi bile stvari že dokaj jasne. 
Zanimanje za investitorstvo 
kažejo nekatere firme  znotraj 
občine. Menda razumljivo, ker v 
samem mestu ni nočitvenih zmo-
gljivosti, so pa nujno potrebne. 
Možnosti vlaganj tujih partnerjev 
seveda še niso izključili. Čeprav 
bo bodoči "upravljavec" določal 
potek nadaljnjih aktivnosti, sogo-
vornik upa, da bodo zadeve kreni-
le z mrtve točke še letos. Študija 
bo končana v naslednjih dneh. Ta 
je osnova za gradbene projekte. 

Po njegovih besedah na novo 
delovno mesto ni odšel za to, ker 
bi se ladja še bolj pogrezala v 

Dom za varstvo odraslih Velenje 
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V korak s . . . . 
Države Evropske skupnosti 

so se odločile, daje leto 1993 leto 
starejših ljudi. V splet tovrstnih 
aktivnosti sodi svetovni kogres 
Gerontoloških društev, ki je bil 
v začetku letošnjega julija v Bu-
dimpešti. Na njem so med dru-
gim sprejeli tudi Slovenijo v 
svetovno Gerontološko 
društvo. To in pa lani novembra 
sprejet Zakon o socialnem var-
stvu, ki je domovom za varstvo 
odraslih "določil" novega go-
spodarja, sta bila povod za po-
govor z direktorico Doma za 
varstvo odraslih Velenje Hele-
no Imperl. 

Zakon o socialnem varstvu je za 
domove, kakršen je vaš, bistveni 
in sistemski zakon. Z njim prehaja 
ustanoviteljstvo iz občine na re-
publiko, vse pravice in obveznosti 
iz tega paje prevzela Vlada Repu-
blike Slovenije. Dom je postal 
javni zavod. So te spremembe 
ugodne ali ne? 

Helena Imperl:" V tem trenut-
ku še ne vemo povsem, ali je 
boljše prejšnje ali sedanje la-
stništvo. Najprej smo mislili, daje 
bolje, če imamo ustanovitelja 
bližje, saj se tako lažje dogovarjaš. 
Vendar pa, če bodo izvršilni pred-
pisi določeni tako kot je predvide-
no po omenjenem zakonu, bomo 
tudi z republiko kaj hitro našli za 
dom ugodno povezavo. Brez 
skrbi seveda nismo." 

Na kaj ste pri tem mislili? 
Helena Imperl: "Predvsem na 

naložbe in investicijsko 
vzdrževanje. Ne enih in drugih v 
tem razvojnem obdobju nimamo 
načrtovanih malo. Spomniti se 

Helena Imperl 

in še kakšni naslednji generaciji. 
Prenova kuhinje je nujna. Prav tako 
razširitev pralnice. Marsikaj bi mo-
rali postoriti znotraj zgradbe. Želi-
mo si, da bi odnosi z novim 
lastnikom čimprej stekli. Na vse 
naše potrebe in želje smo na maj-
skem obisku seznanili tudi naša dva 
gosta, predsednika državnega zbora 
Hermana Rigelnika in "delodajal-
ko" - republiško ministrico za delo, 
družino in socialne zadeve Jožico 
Puhar. Dokaj spodbudni so bili tudi 
zaključki pogovora z republiškim 
ministrom za zdravstvo. V domu 
namreč poleg osnovne prehrane in 
oskrbe skrbimo tudi za zdravstvene 
storitve za potrebe oskrbovancev." 

Leto 1993 je evropsko leto sta-
rejših ljudi. Kako v velenjskem 
domu uresničujete gesli: "zdrava 
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E A Trgovina z živilskimi in neživilskimi izdelki 
Velenje, Prešernova 10 

VABI  K SODELOVANJU 
sodelavce  s IV.  stopnjo strokovne  izobrazbe  -
poklic  MESAR 

za določen ali nedoločen čas. 
Zaželjene so delovne izkušnje, ni pa pogoj. 
Poskusno delo je 60 dni. 

Pisne  prijave  z dokazili  o izpolnjevanju  pogojev  pošljite  v  roku  8 dni  od 
objave  na naslov: 
ERA d.d. Velenje - kadrovska  služba, Velenje, Prešernova  10. 

Kandidate  bomo  o  izbiri  pismeno  obvestili. 

rdečih številkah in nemogočem 
položaju. Razmere niso ničkaj 
drugačne od tistih izpred dveh, 
treh let ali še dlje nazaj. Res paje, 
da vsa dosedanja prizadevanja 
niso obrodila željenih sadov. 
"Sem samokritičen in vem, da bo 
potrebnega še nekaj časa za uredi-
tev oziroma postavitev stvari na 
svoj pravi konec. Zato nimam več 
ne moči, ne volje, idej, niti zdravje 
mi takih naporov ne bi dopuščalo. 
Sicer pa menim, daje moj odhod 
za firmo  lahko samo nekaj dobre-
ga. Sveže ideje, zagnanost nove 
delovne moči, ... je lahko samo 
dobrodošlo. Navsezadnje tudi šti-
riletni mandat se mi letos izteče. 
Po dvaindvajsetih letih dela v 

istem okolju si človek zaželi spre-
memb, delati kaj drugega." 

Sedaj uči na srednji gostinski 
šoli v Celju. Misli o obnovi hotela 
ni potisnil "v kot". Še vedno živi v 
tem okolju in tudi ob odhodu na 
drugo delovno mesto, pravi, mu 
ne more biti vseeno, kaj se bo s ho-
telom dogajalo v prihodnje. Zato 
bo po svojih močeh še vedno po-
magal. Navsezadnje njegov cilj je 
bila obnova hotela in pri tem bo 
vztrajal skupaj s tistimi, ki bodo 
prišli v firmo  in s tistimi, ki si da-
nes prizadevajo za sodoben hotel. 
Ta, po njegovem prepričanju, po-
meni tudi rešitev podjetja Gostin-
stvo Paka. 

• (tp) 

moramo, da smo v Velenju leta 
1985 načrtovali izgradnjo še ene-
ga doma za varstvo odraslih. Po-
trebe po njem so danes velike. Ker 
pa v krajšem času do izgradnje ne 
bo prišlo, moramo obstoječi dom 
oskrbeti tako, da bo služil sedanji 

Včeraj so v Domu za varstvo odraslih v Velenju za 0,8 od-
stotka dvignili ceno oskrbnega dne. To je letošnje drugo 
povišanje. Pred njim je veljala oskrba v sobi z eno posteljo in 
balkonom 893,20 tolarjev na dan, v eni postelji brez balkona 
44 tolarjev več, v dvo in večposteljni sobi pa 817,10 tolarja na 
dan. Če je bila v prejšnjih letih v domu več kot polovica samo-
plačnikov, je razmerje danes povsem drugačno. Le 24 odstot-
kov oskrbovancev je še takih, 60 - odstotkom krijejo stroške 
svojci in sekretariat za družbene dejavnosti, preostalim 16 -
odstotkom pa v celoti "družba". 

starost" ter "solidarnost med ge-
neracijami"? 

Helena Imperl: "Sprejetje Slo-
venije v mednarodno članstvo 
Gerantoloških društev pomeni 
določene obveznosti. Naš nacio-
nalni program skrbi za starejše 
osebe bomo morali prilagoditi 
programskim izhodiščem medna-
rodne skupnosti. Tretje življen-
jsko obdobje je zelo pomembno. 
Tega se še kako zavedamo tisti, ki 
s starejšimi ljudmi delamo. Gesli 
uresničujemo po svojih močeh. Z 
novim zakonom smo pridobili 
nove dejavnosti. Zlasti pomem-
bno je institucionalno varstvo, ki 
ga izvajamo, pa nega na domu. 
Skrbi za pripravo okolja in 
družine na starost za zdaj še nima-
mo zapisane v programih. Ni de-
narja. Če pa bo v pravih ljudeh 
volja, sem prepričana, da bomo to 
lahko uresničili. 

Tudi z dejavnostmi znotraj 
doma se vključujemo v prizade-
vanja. Dobro smo razvili delovno 
in fizioterapijo,  saj se funkcije  va-
rovancev ohranjajo, celo iz-
boljšujejo. Zdravstvo nam je v 
preteklem letu dovolilo uporabo 
higienskih pleničk, kar je iz-
boljšalo higieno v domu. K aktiv-
nostim pa sodi še zaposlitev 
socialne delavke. Trudili se bomo 
tudi vnaprej." 

Kakšno pa je trenutno stanje v 
domu? 

Helena Imperl: "Dom je popol-
noma zaseden. To pomeni, da v 
njem preživlja jesen življenja 190 
občanov. Potrebe po domskem var-
stvu so precejšnje, saj je čakalna 
doba več kot mesec dni. Zlasti na 
nepokretnem oddelku. Še vedno je 
specifika  ta, da imajo otroci radi 
starše v svoji bližini. Zato so potrebe 
še toliko večje." 

• (tp) 

JO ljubljanska banka 
Splošna banka Velenje d.d. 
Velenje 

Spoštovani  varčevalci! 
Morda ste že dolgo  časa razmišljali  kako ujeti  rast  tečaja 
tujih  valut,  pa sami nikakor  niste našli  rešitve? 
Sedaj je tu Ljubljanska banka Splošna banka Velenje 
d.d., ki vam ponuja novo storitev,  to je 
VEZAVO  TOLARJEV  Z VALUTNO  KLAVZULO. 
in kakšne so prednosti  teh vezav? 
• tolarska sredstva  se ob vplačilu  oziroma zapadlosti 

preračunajo  po srednjem tečaju tečajne liste Banke 
Slovenije za DEM, 

• doba vezave  31 oziroma 91 dni, 
• minimalni znesek vezave  30.000,00 SIT, 
• letna obrestna mera znaša za 31 dni 10 %, za 91 dni 

pa 11 % in je fiksna. 
Da bo odločitev  lažja vam ponujamo nekaj izračunov  in 
sicer, kaj je prineslo 100.000,00 SIT  ob različnih  oblikah 
vezave  za čas od 7.4.1993 do 7.7.1993: 

tolarska veza va = 6.598,35 SIT 
devizna vezava  - 5.607,60 SIT 
vezava  tolarjev  z valutno  klavzulo  = 11.407,10 SIT 

Je bilo vaše razmišljanje  pravilno,  kajne? 
Ste se že odločili? 

Če ste se, potem vas vabimo,  da se oglasite  v 
katerikoli  enoti  naše banke, kjer  vas že pričakujemo. 



Nekoč je bil Jermanov jez 
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Država nima, soudeležba 
je ne zanima! 

Res je, da so se posledice 
poplav v Zgornji Savinjski doli-
ni že uvrstile v kategorijo večno 
neizpetih pesmi, da gre vsak-
ovrstno (ne)upravičeno tarnanje 
marsikomu že na živce (zlasti tis-
tim, ki razpolagajo z denarjem), 
da se pri odpravljanju ob vseh 
uspehih dogajajo tudi krivice, ob 
vsem tem pa vendarle velja 
omeniti že kar nevsakdanji prim-
er. Domačini, tudi ribiči od vse-
povsod, zelo dobro poznajo Jer-
manov jez v Juvanju, pravzaprav 
so ga poznali. Kot vse druge, ga 
je s sabo odnesla poplava, le še 
nekaj lesenih stebrov v vodi 
spominja na nekdanjega lepotca. 
Res je tudi, da se vsega naenkrat 
ne da obnoviti, še bolj res paje, 
da bi, recimo ji država, lahko 
prisluhnila pobudi, da bi nekdo 
sam, z lastnimi sredstvi in mate-
rialom, sofinanciral  izgradnjo 
novega jeza. 

Pa ne prisluhne. Stanko Pris-
lan iz Juvanja je namreč že pred 
pol leta na celjsko izpostavo 
Ministrstva za varstvo okolja in 
urejanje prostora poslal vlogo, v 

kateri ponuja sofinanciranje 
izgradnje. Korist bi bila gotovo 
oboje in več stranska. Država 
nima denarja, ali ga namenja 
drugam, Stanko bi kasneje ob 
strugi zgradil malo vodno elek-
trarno (njegov sosed še eno), 
znova bi lahko zaživel mlin, 
nekoč znamenite žage ob mlinu 
ni več, znova bi zaživelo 

kopališče, ribiči bi bili po nekaj 
letih spet boljše volje in še kaj bi 
se dalo postoriti. Pogoj je jez in 
dobra volja nekoga, ki o tem 
odloča. Zaenkrat vse skupaj, kar 
je vezano na jez, neusmiljeno 
propada. Stanko Prislan iskreno 
pove, da bi imel od tega koristi 
sam, obenem pa ne dvomi, da bi 
imela korist tudi družba. Zato še 

Po poplavi  so Jez "pričeli"  graditi  In ga še hitreje  nehali, zdaj 
strugo  Savinje  na tem mestu uporabljajo  za odvoz  materiala, 

ostanki  mogočnega  jeza pa niti  tega imena niso vredni 

toliko bolj iskreno ne razume, da 
njegova pobuda in ponudba ni 
vredna niti odgovora. Država 
torej še denarja noče; tako bi vsaj 
lahko sklepali. 

Iz neuradno uradnih krogov 
smo namreč izbrskali, d a j e v 
izdelavi ureditveni načrt za to 
področje. Zanj se baje zanima 
tudi elektrogospodarstvo (!), jez 
naj bi bil na istem mestu, ali malo 
više in podobno. Vse to je lahko 
tudi res, na vsak način pa bi mor-
al biti Stanko Prislan s svojo po-
nudbo "vreden" vsaj odgovora. 
Pa ne gre samo za njega. Ribiči 
za škodo na svojem področju 
dobro vedo, večini je jasno, da se 
je močno znižal nivo talnice ob 
Savinji navzgor proti Ljubnemu, 
da reka spodjeda brežine in nasip 
ob ljubenski industrijski coni in 
še kaj. In ob vsem tem je najbrž 
edinstvena ponudba na Sloven-
skem glede odpravljanja pos-
ledic poplav obležala nekje v 
nekem predalu. Pa kaj, voda teče 
navzdol, zato odgovora iz Celja 
pač ne more prinesti. 

•j P 

Šmartno ob Dreti 

Novi kilometri 
Krajevna skupnost Šmasrtno ob Dreti je edina v vsej mozirski 

občini, v kateri so krajani izglasovali krajevni samoprispevek. Zato 
toliko lažje in s toliko več delovne vneme dokončujejo že prej pričete 
naloge in se lotevajo novih. Pred kratkim so tako temeljito obnovili 
mest preko Drete v Šmartnem, še bolj pa se bodo veselili prihodnje 
dni. V ponedeljek so namreč zabrneli stroji, ki bodo položili asfalt-
no prevleko na 4,8 kilometra dolgi cesti od Šmartnega do Lipe, ob 
tem pa še 1.000 metrov asfalta  na krajevnih cestah. Zlasti cesta do 
Lipe je velikega pomena. Najprej gre za boljšo povezavo proti Vran-
skemu, še bolj pa za oddolžitev krajanom Rovta za njihovo dose-
danjo solidarnost. • jp 

Avtobusna postaja Mozirje 

Za boljšo prometno varnost 
Res so dolga leta težko 

pričakovano sodobno avtobusno 
postajo.v Mozirju slovesno odprli 
že prejšnjo sredo, prve avtobuse in 
potnike paje sprejela v ponedeljek 
zjutraj. Koliko potnikov je 
"pozabilo" na premestitev postaje 
iz središča Mozirja na mesto ob 
obvoznici, seveda ne vemo, zago-
tovo pa drugič avtobusa ne bodo 
več zamudili. Vsaka šola nekaj 
stane. Tudi novi utrip mozirskega 
trškega jedra brez avtobusne gneče 
in hrupa bo treba še izmeriti, 
vsekakor pa sedaj (razen denarja) 
ni več razlogov, da ne bi uresničili 
enega izmed načrtov za preured-
itev mozirskega središča. 

Vsekakor je to stvar (bližnje) 
prihodnosti, s preteklostjo je pa 
tako, da sc jc na otvoritvi zbralo 
veliko krajanov in gostov. Postajo 
jc (dobro) gradil Pluton, v njej sta 
dva trgovska in gostinski lokal, 
pisarna pogrebnih storitev Ste-
blovnik in seveda Izletnikova 
poslovalnica, nekaj prostorov pa še 

Mozirje, hkrat tudi direktor Javne-
ga podjetja Komunala, ki je bilo 
investitor, Rade Rakun, obenem pa 
je dejal, da je nova postaja pri-
dobitev za vso dolino. Graditeljem 
in domačinom je čestitala tudi 
direktorica celjskega Izeletnika 

Ana Jovanovič in vsem potnikom 
ter šoferjem  zaželela srečno 
vožnjo, Goran Horvat paje za še 
lepši videz postaje prispeval dve 
umetnini. 

•j P 

NA KRATKO 
Posledice suše 
m m & m « & % %> m » % & 

Ocena pri posameznikih 
Po vseh zadružnih enotah Zgornje Savinjske doline s polno paro 

delajo posebne komisije, ki ocenjujejo škodo zaradi suše pri 
posameznih kmetih. Odziv oškodovanih je že kar množičen, komisije 
pa bodo svoje delo opravljale do 20.septembra. 

Kinološko društvo Mozirje 
k % % « % % m m m ® % m x tz >% m 

Kmalu mala pasja šola 
Člani mozirskega kinološkega društva nadaljujejo z uresničevanjem 

svojega letošnjega delovnega programa. Za lastnike mladih psov bo 
vsekakor zanimiv začetni tečaj,mala šola pravzaprav, ki jo bodo na 
lepo urejenem vadbenem prostopru v Varpoljah pričeli 19.septembra, 
kjer se bodo lastniki in psi (stari nad 4 mesece) zbrali ob 10.uri. 

Občinsko gasilsko tekmovanje 

(Ne)gostoljubni gostitelji 
Za članskim občinskim tekmovanjem minulo soboto je bilo gasil-

sko društvo Gorica ob Dreti to soboto na nogometnem igrišču v Kokar-
jah gostitelj še pionirskega, mladinskega in veteranskega. Nastopilo 
je 36 desetin, organizacija za člane tega društva že poslovično dobra, 
gasilci pa so bili tudi dovolj hitri, da so prehiteli zoprno deževje. Brez 
zamere, sicer dobri gostitelji niso bili preveč gostoljubni, kar se najvišjih 
uvrstitev tiče seveda. Povejmo ob tem, da bo regijsko tekmovanje za 
člane in veterane 18.septembra na Ložnici, organizacija enakega tek-
movanja za pionirje in mladince pa bo v rokah Občinske gasilske zveze 
Mozirje in GD Gorica ob Dreti. To tekmovanje bo 25.septembra na 
lepem posestvu Veniše v Lačji vasi. Rezultati - pionirji: I.Gorica, 
2.Nazarje, 3.Radmirjc; pionirke: 1 .Gorica, 2.Nova Štifta,  3.Radmirje; 
mladinci: 1.Nazarje, 2.Pobrežje, 3.Mozirje; mladinke: 1.Gorica, 
2.Mozirje, 3.Nova Štifta;  veterani: 1.Mozirje, 2.Gorica, 3.Radmirje, 
4.Pobrežje; prvič sploh so tokrat nastopile tudi veteranke, zato vrlim 
gasilkam s Pobrežij velja posebno priznanje, bile so sicer edine, zato 
pa čakajo izivalke. M jp 

Ana Jovanovič,  direktorica 
Izletnika:  "Brez  avtobusnih 

serenad zgodaj  zjutraj,  pozno 
večer  in skozi  ves dan bo 

Mozirje  sedaj še lepše,  mi pa 
se bomo po svoji  plati  in po 

svojih  močeh še bolj potrudili 
v  obojestransko  zadovoljstvo" 

čaka kupce. 
Nove velike možnosti središča 

Mozirja je poudaril podpredsednik 
SO Mozirje in predsednik sveta KS 

Gostov  in poslovnih  partnerjev  Je bilo veliko,  tako se pač 
spodobi 

Rekreacijsko-turistični center Golte 

Dan "D"! Kdaj in kakšen sploh bo? 

LETOS OPREMA, PRIHODNJE LETO VOZILO Gas.lci 
Zgornje savinjske doline si za enega največjih delovnih uspehov v tem 
letu štejejo nakup reševalne opreme ob prometnih nezgodah. To nalogo so 
dolgo načrtovali, zato so toliko bolj veseli, seveda pa jih sedaj čaka vsaj 
tako zahtevna naloga. Nimajo namreč posebnega vozila za to opremo, ki 
sedaj "gostuje" v orodnem vozilu nazarskega gasilskega društva. To poseb-
no vozilo velja kar okrog 60.000 DEM, zato te naloge sami gotovo ne bodo 
zmogli, prepričani pa so, da bodo prihodnje leto uspeli. Kakorkoli že, gasilci 
z novo opremo v Nazarjah pridno vadijo in se usposabljajo. • foto:  jp 

Golte obratujejo. Sliši se lepo, 
v resnici paje slabše kot umetno 
ohranjanje življenja z aparati v 
medicini. Muke, ki spremljajo 
(ne)likvidnostne težave, postaja-
jo že neznosne. Pravzaprav jim 
je bilo na Golteh že januarja 
povsem jasno, da posledic že 
šeste zapored suhe zime sami ne 
bodo zmogli odpraviti. V okviru 
združenja slovenskih žičničarjev 
so tako že 26.januarja Ministrst-
vu za gospodarske dejavnosti 
poslali predloge, ki bi večini slov-
enskih smučarskih središč 
omogočili preživetje. Nekaj ma-
lega je bilo narejenega, za rešitev 
centrov pa to pomeni točno toli-
ko kot nič. 

In kaj so žičničarji predlagali? 
Možnost odloga plačevanja pris-
pevkov, možnost zagotovitve 
kratkoročnih kreditov za premos-
titev posledic (vnovične) suhe 
zime (po mnenju žičničarjev bi 
lahko vlada stanje razglasila za 
naravno nesrečo za smučarska 
središča in hotelirje!), tretji pred-
log paje bil, da bi vlada dala garan-
cijo za kredite, s katerimi bi centri 
zgradili zasneževalne sisteme; brez 
njih zimska sezona ni več možna, 
brez nje pa centrov ne bo več. Tudi 
centra na Golteh ne. 

Od vsega tega so na Golteh 
dobili le garancijo za milijon DEM 
kredita, s katerim nameravajo še 
letos zasnežiti progi Medvedjak in 

Blatnik; nimajo še lokacijske do-
kumentacije. Kaj pa pomladi toli-
ko opevana pogodba s korporaci-
jo TAD? Še vedno trdijo, daje tik 
pred uresničitvijo, da pravzaprav 
nenehno čakajo na "dan D". Ta bo 
nemara res pričel, vprašanje paje 
kaj bo pomenil za center. Direktor 
RTC Golte Marjan Prclog ob tem 
pravi: "Zatika se na vseh nivojih. 
Slovenija očitno še ni mednarod-
no finančno  priznana. Vsaka 
malenkostna razlika v zakon-
odajah, gre seveda za tuja sred-
stva, pomeni teden ali več zami-
ka. Zares težko se prebijamo 
skozi te birokratske prepreke. 
Upamo, da bomo res lahko 
kmalu pričeli, sicer..." 

Sicer so letošnjo zimo na 
Golteh redno obratovali do 
24.marca, zaradi pomanjkanja sne-
ga pa brez dnevnega obiska, ki 
prinaša dohodek. Kako torej letos? 
Na Golteh trdijo, daje zanimanje 
veliko in bi lahko vse zmogljivos-
ti takoj prodali, zlasti je zanimiva 
Madžarska, ki bi bila v prodaji 
udeležena kar 80-oastotno, vse pa 
je seveda odvisno od obsega vla-
ganj. Še eno bitko bijejo. Glede na 
trenutno stanje bi morali odpuščati 
delavce, brez njih zimsko obrato-
vanje ni možno, tudi na širšem 
območju pa dovolj kakovostnih 
kadrov preprosto ni. 

• yp 

V MGA GRE ZARES - Vsekakor se v nazarskih Malih gospod-
injskih aparatih niso šalili, ko ob položitvi temeljnega kamna za nove 
prostore obljubili, da bo objekt zgrajen do novembra. Dela potekajo hitro 
in nova hala bo kaj kmalu dobila pravo podobo. • foto:  jp 



Slovesno v Marija Reki 

Cesta do reških gruntov 
Slovesna  seja sveta  KS Prebold  v Marija  Reki. Odslej  po asfaltirani  cesti  do planinskega  doma. 

V teh dneh praznuje krajevna 
skupnost Prebold svoj praznik. Ob 
tej priložnosti je potekala v nedel-
jo slovesna seja sveta KS v Marija 
Reki. Te seje poleg predstavnikov 
žalske občine udeležil tudi pesnik 
in njihov rojak Ervin Fritz. Po seji 
so uradno odprli 2.100 m dolg as-' 
faltiran  odsek ceste do planinskega 
doma, ki so ga poleg požrtvoval-
nega dela domačinov financirali 
tudi iz občinskih sredstev za demo-
grafsko  ogrožena območja. Pred-
računska vrednost je znašala I 3 

milijonov tolarjev. 
Razpoloženje v Marija Reki je 

bilo res slovesno. Nekaj je k temu 
gotovo prispevalo sončno vreme, 
predvsem pa pester kulturni pro-
gram, ki so ga pripravili mladi 
domačini, preboldski moški pevs-
ki zbor in pihalni orkester TT Pre-
bold. Slavnosti govornik je bil 
Ervin Fritz, ki je ugotovil, da stara 
reška solidarnost še vedno deluje. 
Izrazil je upanje, da bo ta cesta 
pomagala obdržati pri življenju 
reške grunte in da bi se v Marija 
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Med največje pridobitve ob letošnjem občinskem prazniku 
občine Žalec, ki ga v tem tednu praznujejo v KS Ponikva, je ne-
dvomno nov večnamenski - gasilski dom, ki jim gaje uspelo zgra-
diti do tretje gradbene faze  in urejena okolica okrog doma. 
Poveljnik GD Ponikva Albin Vasle je povedal, da so člani društva 
in ostali krajani opravili do sedaj več kot pet tisoč prostovolnih 
ur. okrog dva tisoč pa je bilo strojnih ur - prevozi s traktorji in 
kamioni. • Besedilo  in slika:  -er 

Prebold 

120 let gasilstva 
S parado in kratko slovesnostjo so gasilci Industrijskega gasilskega 

društva Tekstilne tovarne iz Prebolda v soboto proslavili 120 letnico 
svojega obstoja. Društvo je peto najstarejše v Sloveniji in je bilo 
ustanovljeno po velikem požaru v Tekstilni tovarni. 

Nekatere najpomembnejše prelomnice v delovanju društva je 
opisal njegov predsednik Rajko Cokan. Zbranim gasilcem društev iz 
preboldskega področja sta spregovorila tudi predsednik Gasilske zveze 
Slovenije Erncst Eory in predsednik občinske zveze Franc Oset. 
Najzaslužnejšim posameznikom in društvom so podelili republiška 
in občinska priznanja ter spominske plakete ob 120-letnici IGD TT 
Prebold. 

Žalec 

Nova urbanistična inšpektorica 
Od prvega septembra ima žalska občina spet urbanističnega 

inšpektorja. Na javni razpis so se prijavili štirje kandidati, dva od njih 
nista izpolnjevala zahtevanih pogojev. Izbrana je bila Nevenka Lam-
pret, diplomirana inženirka arhitekture iz Velenja. Po rodu je Primorka, 
nazadnje paje bila zaposlena v Projektivnem biroju Vegrada v Ve-
lenju. V teh dneh si že ogleduje nekatere prijavljene črne gradnje, s 
katerimi bo vsaj nekaj časa imela največ dela: "Ne zavzemam se za 
načelna rušenja. Najprej je treba ugotoviti, kako in zakaj je bilo kaj 
zgrajeno, sicer bomo rušili Slovenijo. Res je, da ni bilo narejeno po 
pravi poti, toda sedaj imajo kršilci možnost, da to popravijo." 

• rox 

Reko vrnili ljudje, kijih pogrešajo 
tako zemlja kot njihovi najbližji. 

Predsednik vaške skupnosti 
Andrej Zagožen je predstavil pre-
bivalce Marije Reke in vse pri-
dobitve, ki so jih s svojim delom in 
pomočjo krajevne skupnosti in 
občine uresničili v lanskem letu. 
Prav tako je omenil doseženo tudi 
v drugih vaseh krajevne skupnos-
ti. Kot najpomembnejša cilja pa 
ostajata rekonstrukcija ceste proti 
gornjemu Preboldu in magistralna 
cesta Latkova vas - Trbovlje. 

Podelili so še priznanja kra-
jevne skupnosti za leto 93. Srebrne 
plakekte so prejeli: predsednik IS 
Boris Krajnc, sekretar za urejanje 
prostora in Preboldčan Vinko De-
belak, župnik in upravitelj žup-
nijskega urada Sveti Pavel Franc 
Serec, domačin in občinski po-
slanec Drago Lobnikar, delavec in 
kmet Jože Zupan ter krajevni od-
bor Rdečega križa Prebold. Prav 
tako so aktivnim krajanom podelili 
še priznanja in zlate značke KS. 

• rox, 

Prenovljena 
samopostrežba i 

V petek 
je Trgovsko 
p o d j e t j e 
Zana iz 
Žalca tudi 
uradno od-
prlo prenov-
ljeno samo-
postrežbo v 
svoji vele-
blagovnici. 
Ob tej pri-
ložnosti "so 
pr ipravi l i 
kulturno pri-
reditev, di-
rektor Zane 
Dolfe  Na-
raks paje na 
kratko opi-
sal novosti v 
s a m o p o s -
trežbi: 

"Posta-
vili smo naj-
sodobnejšo 
hladilno linijo za mesne in mlečne izdelke, sadje, zelenjavo in zam-
rznjene proizvode. Uvedli smo program računalniške obdelave po-
datkov s črtno kodo, posodobili vhodna vrata in obnovili del stro-
pa. Ponudba je pestrejša za nakup večjih količin imajo kupci 
diskontni popust, omogočamo dodatne ugodnosti imetnikom nak-
upovalne kartice Žana. Celotna investicija znaša 35 milijonov tolar-
jev, to paje velik dogodek ne le za naš kolektiv, ampak tudi za občino 
in širši prostor." • rox 
• • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • a 

Novice, ki odkrivajo tančice 

Iz zaupnih virov smo izvedeli, daje Milan Dobnik, že na vratih 
odgnala gospo in gospoda Kline iz Šempetra, ki sta mu prišla 
pojasniti svoje argumente proti tovarni Linde v SIP Šempeter. 

* * * • 

Skušali smo se pozanimati, ali se ob natečaju za izgranjo plino-
vodnega omrežja v občini Žalec ponujajo tudi kakšne provizije 
za prikimovalno sodelovanje, vendar nismo uspeli izbrskati 
točnih podatkov. 

* * * * 

Na republiki je vse več bančnih funkcionarjev  iz vrst Sloven-
skih krščanskih demokratov. Koliko je tega v Žalcu še 
raziskujemo. 

Prava vrednost za NOB 
V okviru občinskega praznika občine Žalec, ki ga letos praznujejo v KS Ponikva, je bilo minulo soboto srečanje borcev žalske občine in 

aktivnosti OF savinjsko celjske regije. Kljub slabemu vremenu je bila udeležba velika. Osrednji govor je imela Ela Urlih- Atena, članica 
republiškega odbora borcev NOB, pred tem pa sta srečanje pozdravila župan žalske občine prof.  Milan Dobnik in predsednik sveta KS Po-
nikva Ivan Jelen. Sledil je bogat kulturni program nato pa tovariško srečanje, O srečanju pa so nekateri povedali takole: 

Miha Cokan iz Podkraja: 
K l j u b 
temu, da 
je danes 
slabo vre-
me mis-
lim, da se 
i m a m o 
lepo. Tu 
na Poni-
kvi so nam pripravili lep sprejem 
in hvala vsem, ki se zavedajo, da 
smo tudi mi borci doprinesli, da 
je danes tako kot je. Seveda pa 
nekateri hočejo drugače. Prava 
vrednost NOB mora ostati. Zato 

si prizadevamo, ker imamo prav." 
Ivan Mogu iz Letuša: "Sem 

prvoborec in 
p o v e d a t i 
moram, da 
sem zelo 
prizadet ob 
prizadevan-
ju nekaterih, 
da bi izničili 
in ponižali 
partizanski boj. Takšno srečanje, 
kot je tu na Ponikvi danes, je tisto, 
kar si mi borci želimo. Upam in 
prepričan sem, da se bomo drugo 
leto zopet srečali." 

Dragica Kokovnik iz 
Braslovč: "Vesela sem, da smo se 
zopet sre-
čali. Kljub 
s l a b e m u 
vremenu je 
vzdušje tu 
na Ponikvi 
prisrčno in 
p r i j e t n o . 
Tudi kultur-
ni program, ki so ga pripravili je bil 
zares lep in hvala vsem, ki so se 
tako potrudili, da smo se danes lah-
ko srečali s prijatelji, sotovariši iz-
pred petdesetih let." 

Anton Cizej iz Griž: "Mis-
lim, da 
se tisti, 
ki pravi-
jo, da je 
t r e b a 
borce iz 
N O B 
pozabiti, 
moti jo. 
Mi smo bili tisti, ki smo se bo-
rili in doprinesli svobodo in se 
sedaj nekateri presneto motijo, 
ko hočejo izničiti NOB. Vesel 
sem, da večina ne misli tako." 

• Besedilo  In slika,  -er 

Politični partenon 
v jeseni 

Nekateri  žalski  politiki  ocenjujejo, da  politična  jesen nikakor  ne 
bo tako  mrtva kot  je bilo poletje.  Sicer  je župan Milan  Dobnik v av-
gustu sklical  vse stranke,  ki  bi se naj zjasnile glede  "mandatarstva  v 
zraku",  toda  seje se niso udeležile  vse stranke.Zvedeli  so, da  Boris 
Kranjc,  predsednik  izvršnega  sveta ni preklical  svojega nepreklic-
nega odstopa,  vendar  se večina  zastopnikov  strank  ni izjasnila gle-
de  predlaganja  novega mandatarja.  Zato  so se razšli  z nekakšnim 
sklepom,  če  bo 10 poslancev enega izmed  zborov predlagalo  nove-
ga mandatarja,  bodo  to dali  pač  na glasovanje.  Prevladovalo  pa je 
mnenje, da  mandatarja  za tako  kratek  čas,  do  spomladanskih  vo-
litev,  ne bodo  (niti  se ne splača)  menjati. 

Vendar  vprašanje novega oz. starega  mandatarja  ni edina  vroča 
politična  tema. Dodaten  dvig  tempereture  povzročata  vprašanje 
dokončne  trase avtoceste in nenazadnje  nova lokalna  samouprava. 
Avtocesta naj bi potekala  po bolj južni varianti, kar  bo nedvomno 
vznemirilo predvsem  poslance Slovenske  ljudske  stranke.  Predlog 
11 slovenskih  okrajev,  kije po vsej verjetnosti  tisti,  ki  bo vzdržal  v 
državnem  zboru, pa je druga  sporna točka,  kjer  se bodo  lomila ko-
pja. Nekatere  stranke,  med  drugimi  tudi  LDS, ne verjamejo v možnost, 
da  bi sedanja  občina  Žalec  poslala okraj  in se zato bojijo, da  bodo 
preveliki  okraji  dodatno  plenili  na račun  centralnega  organiziranja 
lokalne  samouprave. Obstaja še vroča  tema, to je nova tovarna Linde 
plin, ki  jo krajani  Šempetra  nočejo,  občinski  politiki  pa jo vneto 
zagovarjajo! In  kaj nam bo prinesla jesen!?? Upajmo,  da  več  kruha 
in boljše  življenje!  • vuf 

Srečanje upokojencev občine Žalec 

Za dostojno 
jesen življenja 

Zveza društev upokojencev občine Žalec združuje dvanajst društev 
in ima 4.945 članov. Ob zaključku tedna upokojenca, v katerem je poteka-
lo več športnih tekmovanj in so pripravili razstavo del svojih članov, je 
preboldsko društvo organiziralo tudi občinsko srečanje. 

Približno šestotim udeležencem je po kulturnem programu sprego-
voril predsednik občinske zveze Stanko Skok, Anton Toman paje v imenu 
sveta KS Prebold izročil spominski trak za na prapor Društva upokojencev 
Prebold. Zbrane je nato pozdravil predsednik Zveze društev upokojencev 
Slovenije Stanko Hvale, kije med drugim poudaril, daje potrebno prav-
ice upokojencev in invalidov nenehno dograjevati, ne pajih ožiti: "Ved-
no poudarjamo, da ne želimo in zahtevamo nič več kot le toliko, da bomo 
pošteno in dostojno živeli, toliko, kot smo si s produktivnim delom in 
marsikdaj odrekanjem v času naše aktivne dobe zaslužili. Nismo in 
nočemo biti socialna kategorija državljanov." Povedal je še, da kar 42,5 
odstotkov vseh upokojencev prejema pokojnine do 20.000 tolarjev. 

V imenu republiške zveze je Stanko Hvale podelil republiška priznanja 
najzaslužnejšim upokojencem. Prejeli sojih: SlavkoČulk izTabora, Jože 
Čehovin iz Žalca, Mirko Podgoršek iz Prebolda, Milan Ferme iz Braslovč, 
Ladislav Zagoričnih iz Žalca ter Društvo upokojencev iz Braslovč ob 
40-letnici svojega delovanja. • rox 

Kabelska televizija 
danes in nikoli več 

Pred dnevi smo lahko brali, da tudi v Žalcu načrtujejo gradnjo 
kabelske televizije. Čeravno se nekateri izvajalci razburjajo, kako 
je mogoče, da se bodo gradnje lotilibrez predhodnega natečaja, je to 
manj pomembna stran vse zadeve. 

Menimo, da bi se lahko prej razburjali na Polzeli, kajti tudi tam imajo 
ljudje v svojih majhnih intimnih željah majhno kabelsko televizijo. V 
Polzeli bo seveda drug izvajalec kot v Žalcu (in je najbrž tudi cena zato 
drugačna), in sicer podjetje Signal iz Murske Sobote. To je dobilo posel-
preko KS Polzela oziroma preko tajnice KS Danice Antloga(vodila je 
izpeljavo poslov), ki je v v prednaročilu zbrala 500 prednaročnikov, ki 
bodo plačali okrog 800 DEM v tolarski protivrednosti ter vsaka dva 
meseca 9 DEM ( prav tako v tolarski protivrednosti ) za stroške 
vzdrževanja. Denarja je veliko. V primerjavi z Žalcem gaje kar nekaj 
več, saj v Žalcu priključek stane 3100 SIT ter 12 DEM mesečne najem-
nine. Ljudje so se dodobra razburili, saj je razlika v ceni OČITNA. Kra-
jani Polzele znajo povedati, daje bilo prvotno rečeno, da bodo vsa dela 
izvajana večinoma v zemlji, danes paje največ kablov speljanih po zra-
ku, karje prvič ceneje, drugič pa ni preveč v okras Polzeli. Ljudje tudi 
trdijo, da so na Polzeli nekateri dobili priključek kabelske televizije za 
svoje usluge zastonj in da imajo občutek, da so še kakšne nepravilnosti 
v tej izgradnji kabelskega omrežja na Polzeli. 

Od kod ta nenavadno visoka cena za priključke na Polzeli, se je v 
resnično treba vprašati. Čudno paje, da ni zaropotal nobeden izmed 
poslancev, saj so polzelski poslanci v občinskem parlamentu ponavadi 
zelo glasni. Vsekakor bo čas prinesel pojasni te v tega napihnjenega računa, 
morda pa bodo potrebni tudi zagovori kakšnega izmed odgovornih kra-
jevnih funkcionarjev.  • G. V. 



Srečanje 

Včeraj bi že šli domov 
Zanj, za Šabana Nuriča, 

nam je reklo kar nekaj Ve-
lenjčanov, da bi sodil v rubriko 
Srečanja, čeprav ga v Velenju 
še ne srečujemo prav dolgo. Je 
človek, ki sodi med tiste, ki bi 
radi, da jim je lastna država 
cel svet. Zdaj jo doživlja na tu-
jem, ob svojih ljudeh iz Bosne. 
Ne loči jih po tem, kateremu 
narodu pripadajo. Iz Bosne so 
in pika. Bežali so pred tistim, 

Saban Nurlč. "Vsi  Imamo eno samo 
željo..." 

kar se tam dogaja. 
Iz Gračanice, mesta, ki je ime-

lo osemnajst tisoč prebivalcev, 
med Tuzlo in Dobojem, kjer so 
skupaj živeli Muslimani in Srbi, 
se ukvatjali s predelovanjem pla-
stičnih mas in dobro živeli, je 
prišel po infarktu.  Tam so ostale 
njegove sestre, brat, mama. Zani-
mivo: vsi prosvetni delavci. 
Tudi žena, kije z njim v Velenju. 
Kaj bosta otroka, obiskujeta 5. in 

8. razred, še ne ve. 
V Velenju ne stoji 

križem rok, povsod ga 
je polno. Trenutno je s 
strani ambasade BiH, 
ki deluje v Ljubljani, v 
Velenju zadolžen za 
konzularne posle. K 
njemu prihajajo mnogi. 
Ne samo zato, da jim 
pomaga pri urejanju 
najrazličnejših zadev, 
prihajajo tudi zato, da 
poklepetajo z njim. Pri-
hajajo vsi, ki jim je Bo-
sna in Hercegovina 
domovina in pravijo: 
"Šaban je naš..." V 
Domu učencev v Ve-
lenju se je v začetku 

septembra pričel pouk za begun-
ske otroke iz Bosne in Hercego-
vine. Za vse, ne samo za ene. 
Tudi učitelji prihajajo iz vrst ra-
zličnih narodov. Šestnajst oddel-
kov bo imela šola in obiskovalo 
jo bo več kot štiristo beguncev. 
Šaban je vodja šole. Malokdo 
ve, daje bila prav ta šola s strani 
Unicefa  proglašena za najboljšo 
eksteritorialno šolo na ozemlju 
Evrope. Veliko je pri tem Šaba-
novega. 

Diplomiral je pravo in filozofi-
jo, podiplomski študij zaključil 
na pravu. V Gračanici je opra-
vljal kup nalog, zadnji dve leti, 
preden je prišel v Velenje, je de-
lal kot namestnik direktorja ene 
od angleških korporacij za Bal-
kan. 

"Vsi imamo eno samo željo. 
Da se konča vojna, da bi tisti, 
ki o tem odločajo, prišli k pa-
meti." Na koncu kratkega klepe-
ta z njim, v naši redakciji, kamor 
smo ga povabili v soboto dopol-
dne, paje dodal: "Radi bi, da bi 
se domov vrnili že včeraj." In 
prosil nas je, da to prevedemo do-
besedno. Smo. 

H mkp 

Stara vas nekoč in danes 

Od vasi do mesta 

Č e t r t e v a š k e igre 
Šmartno ob Paki - To nedeljo (12. septembra) bodo člani turističnega društva iz Šmartnega ob Paki 

pripravili četrte vaške igre. Tudi letos bodo v njih merili svoje spretnosti in iznajdljivosti tekmovalci in 
tekmovalke iz vseh vaških odborov KS. 

Igre bodo začeli ob 14. uri pri rokometnem igrišču pri tamkajšnji osnovni šoli. 
• (tp) 

Prodajni salon mercedesovih in 
hondinih avtomobilov 

Podjetje FORI d.o.o. iz Hrastovca pri Velenju je v 
štirih letih delovanja zelo razvilo svojo dejavnost. V 
petek, prejšnji teden, so slovesno odprli nov prodajni 
salon MERCEDES - BENZ in HONDA, skratka sa-
lon za zahtevne kupce, ki bodo lahko odslej naprej ku-
pili vse vrste mercedesov (za osebni in tovorni promet 
ter stare in nove). Tisti kupci, ki so jim všeč japonska 
vozila, pa bodo v novem avtosalonu lahko kupili hon-
do. 

Ob avtosalonu je tudi prodajalna BP olja in gum 
MICHELIN. Nov lepo urejen prodajni salon je ob 
navzočnosti poslovnih partnerjev (tudi predstavnikov 
firm  iz Hrvaške), velenjskih podjetnikov ter 
Skupščine občine Velenje oziroma njenega izvršnega 
sveta odprl v.d. direktorja Autocommerca AC INTE-

Stisk  roke za dobro poslovanje:  lastnik  podjetja  MIlan Forštner 
skupaj z ženo izroča  spominsko darilo  v.d.  direktorju  Marjanu 

Drmažu.  Gotovo  pa sta si pri  tem oba želela  dobrega  poslovanja 

CAR d.o.o. Marjan Drmaž. 
Ob otvoritvi tega lepega prodajnega salona je 

Marjan Drmaž posebej poudaril, da si v Autocom-
mercu prizadevajo širiti in razvijati prodajno 
mrežo mercedesovih proizvodov tudi izven njihove 
organizacije, in to v kraje z zanimivo kupno in ko-
mercialno močjo. 

Nov prodajni salon Fori je druga zasebna to-
vrstna mercedesova prodajalna v Sloveniji. 

Tudi Tone Brodnik, sekretar za javne gospodarske 
zadeve velenjskega izvršnega sveta je izrekel zadovol-
jstvo ob tem dogodku, saj bodo ti avtomobili gotovo 
zanimivi za marsikaterega kupca na tem območju. S 
širjenjem proizvodne dejavnosti pa ne gre zanemariti 
tudi pomena odpiranja novih delovnih mest. 

Ne vem, koliko v zagodovino 
se naj povrnem. Sicer pa bo do-
volj, če se spustim le do let, kijih 
najstarejši krajani Stare vasi še 
pomnijo. Takrat, po prvi, pa 
tudi po drugi svetovni vojni, Ve-
lenje ni bilo nič drugega, kot na-
selje pod gradom, sedaj Staro 
Velenje in Stara vas. Taje bila od 
nekdaj mirno na-
selje, prvotni pre-
bivalci pa so si 
skoraj vsi vsi 
služili kruh z de-
lom na zemlji, kije 
je bilo takrat še do-
volj. Obdelovalne, 
seveda. Pravza-
prav je bilo to 
tipično kemčko 
naselje že prepre-
deno z različnimi 
obrtmi, pa tudi sta-
roselci so znali 
marsikaj, kar je 
danes že pozablje-
no... Ali pa tudi ne. 
V stari vasi nadal-
juje družinsko tra-
dicijo mizarjev 
mlad restavrator 
starinskega pohištva Matjaž Pir-
nat, eden redkih v Sloveniji je, ki 
obvlada to veščino, zato je tudi 
zelo iskan... Ni pa več kovačev, 
predic, pletilcev košev in košar. 
Še na Cviklovi hiši, ki je na strehi 
dolgo gostila petelina, preganjal-
ca ognjenih zubljev, je ta z obnovo 
hiše izginil... 

V najbolj zlatih časih za Velen-
je, ko se je to umetno mesto 
pričelo širiti z bliskovito naglico, 
se je za Staro vas pričela mora. 

Prej po vsej dolini raztresene ob-
delovalne površine so se pričele 
spreminjati v mesto - socialistični 
čudež, kamor so vodili otroke iz 
vse takratne domovine na izlete, 
ki je veljajo za mesto strpnosti, 
bratstva in enotnosti.... Kmetje v 
Stari vasi pa so imeli vsak dan 
manj. Manj zemlje, manj dohod-

ka, manj možnosti za preživetje. 
Če niso hoteli prodati, je tudi za-
gorelo. Ne le enkrat... In počasi so 
postali le še pol kmetje, v marsi-
kateri družini so si poiskali delo na 
Rudniku, v Gorenju... Z leti seje 
kmetijam pridružilo precej novo-
gradenj. Takrat je bilo že vseeno. 
Stara vas je počasi dobila povsem 
novo podobo, ko so v občini Ve-
lenje zarisovali nove krajevne 
skupnosti, so v njo zajeli tudi velik 
del novozgrajenih hiš in naselij, 
daleč od prvotnih, čeprav 

domačini za Staro vas še vedno 
štejejo le "stari del" in marsikdo 
celo ne ve, da se krajevna skup-
nost širi še daleč mimo njih. 

In kaj je značilno za Staro vas 
danes? Pravih kmetij je le še malo. 
Postalaje bolj kot ne spalno nasel-
je, z še velikimi možnostmi za raz-
voj drobnega gospodarstva, ki naj 

bi dobil svojo cono ravno tu. 
Dobršen del je ekološko precej 
ogrožen. Žveplo iz Šoštanja, pe-
pel iz deponije... Krajani severne-
ga dela krajevne skupnosti to še 
kako občutijo. Jezi jih močan pro-
met skozi naselje proti industrijski 
coni, vendar se tu stvari premika-
jo, saj že gradijo novo obvoznico. 
Prometnih rak ran paje še nekaj. 
Naslednja največja pri Kino dvo-
rani. 



Glasbena šola Velenje 

Nadpovprečen 
vpis 
Dejavnosti  glasbene šole Frana  Koruna  Koželjskega  v Velenju 
dokazujejo,  da niso namenjene samemu sebi - V  razpisane 
izobraževalne  programe  se je letos prijavilo  100 učencev 
več  kot lani - Prostorska  stiska  že očitna 

"Zgodilo se je to, kar nismo glasbeno, so učenci v osnovnih 
pričakovali, "je v začetku pogo-
vora o novem šolskem letu pou-
daril ravnatelj glasbene šole Fra-
na Koruna Koželjskega Velenje 
Ivan Marin. "Junijski vpis je bil 
nadpovprečen in v jesenskem 
roku praktično nismo več vpis-
ovali. Vpisanih 850 učencev 
pomeni 100 več kot lani." 

Ob standardnih instrumentih so 
tokrat učenci lahko vpisali še harfo 
in solopetja, s katerima na omen-
jeni glasbeni šoli pravzaprav 
pokrivajo vsa področja glasbene-
ga izobraževanja. Ena od večjih 
novosti paje gotovo uraden vpis v 
srednješolski glasbeni program. 
Tudi tu praktično za vsa področja, 
celo za saksofon,  ki ga bo poučeval 
edini učitelj tega instrumenta v 
Srednji Evropi mag. Oto Vrhovnik. 
"Izvisela" sta le harmonika in 
violončelo, ker niso uspeli pridobi-
ti učitelja z zahtevano izobrazbo in 
ustreznimi priporočili. 

Veliko zanimanje za glasbeno 
izobraževanje na področju celjske, 
koroških in velenjske občine ima 
svojo slabo stran v pomanjkanju 
prostora. Stiska z njim postaja vse 
bolj očitna. "Nastala je pravza-
prav tudi zaradi organiziranosti 
osnovnih šol. Ko smo gradili 

šolah v Velenju obiskovali pouk 
v treh izmenah. Zelo optimistične 
so bile takratne napovedi o izme-
ni in pol s 750 učenci. Danes, ko 
ima večina osnovnošolcev pouk 
le v dopoldanskem času, je v 
posameznih popoldanskih dneh 
prostorska stiska v glasbeni šoli 
izjemna. Dopoldan pa učilnice 
skorajda samevajo. Delno jih 
uporabljajo le dijaki drugega 
letnika velenjske gimnazije (sk-
upen gimnazijsko - glasbeni pro-
gram). Sicer pa je treba reči, da 
je občina Velenje z dodelitvijo 
koncesije za srednjo šolo oblju-
bila, da bo poskrbela tudi zanor-
malne prostorske pogoje. Če to 
resnično želimo, so razmišljanja 
o razširitvi zmogljivosti sedanje 
glasbene šole nujna." Nič nove-
ga menda niso tovrstne pobude. O 
tem priča že pripravljena potrebna 
dokumentacija. Želje po vpetosti v 
širši slovenski prostor za nekatere 
glasbene programe (izražene so 
bile ob podpisu koncesije za sred-
njo šolo) so - po mnenju sogovorni-
ka- realne. Višješolski programi bi 
prinesli gotovo novo kakovost, da 
o novih delovnih mestih ne govo-
rimo posebej. 

• tp 

Na devetih predtekmovanjih 
432 harmonikarjev 
£SSSSS8SS»«!tS««SS««8S 

Množičen zven 
frajtonaric 

Z Ljubečne pri Celju bodo v 
nedeljo spet množično zvenele 
melodije, kijih bodo frajtonarji  iz-
vabljali iz svojih instrumentov. 
Štiriintrideset najboljših, ki so si 
pravico za nastop priborili na 
predtekmovanjih in dveh polfina-
lih, se bo v nedeljo pomerilo na 
finalni  prireditvi. Nastopili bodo 
igralci na diatonično harmoniko iz 
Italije, Nemčije in seveda raznih 
krajev Slovenije. Organizatorji 
Zlate harmonike -KUD Ljubečna 
- so pripravili letos devet izbirnih 
tekmovanj in sicer v osmih sloven-
skih krajih ter v Nemčiji. Ker 432 
harmonikarjev seje potegovalo za 
nastop na finalni  prireditvi. Ko-

Velenje 

Uspehi poletne šole 
za begunce iz BiH 

V poletni šoli za začasne begunce 
iz BiH seje šolalo v Ljudski univerzi 
Velenje 45 mladincev in odraslih. 
Udeleževali so se seminaija za slov-
enski jezik. V šestdesetih urah so si 
pridobili kar precej znanja. 

Med udeleženci je bila posebna 
skupina bosanskih profesorjev  in 
inženirjev. Pretežno število teh bo 
v tem šolskem letu učilo v osnovni 
šoli za bosanske otroke. Kar dvajset 
oddelkov teh otrok bo. Skupno 
število presega šeststo otrok. Prav 
to skupino smo povprašali, kakojim 
je bil všeč seminar. Budnjo Sena-
da, zdravnik - pediater, je odgovo-
rila: "Zelo zadovoljni smo! Zdi pa 
sem da je knjiga Slovenščina za 
tujce namenjena predvsem drugim, 
neslovensko govorečim tujcem. Zdi 
se, daje v njej preveč podrobnosti. 
Le te odvzemajo preveč časa go-
vornim vajam. Te so za nas prepo-
trebne." Vodja skupine, magister 
Šaban Nurič dodaja: "Res, zelo 
smo bili zadovoljni vsi kot celota. 

Velenjska rudarska godba 

Sedaj še v Švico 
Po več kot uspešnem nastopu na tekmovanju pihalnih orkestrov 

na Nizozemskem je pred člani Rudarske godbe iz Velenja nova 
preizkušnja. Nanjo odpotujejo sredi prihodnjega meseca, in sicer v 
Interlaken v Švico. Tu bo namreč potekal kongres mednarodnega glas-
benega združenja. Ob tej priložnosti seje prireditelj odločil, da bo med 
spremljajoče prireditve uvrstil tudi tekmovanje najboljših pihalnih 
orkestrov. Tako se bo med 10 orkestri iz 16 držav Evrope predstavila 
tudi velenjska rudarska godba. Edini slovenski predstavnik bo sode-
loval v najvišji težavnostni stopnji, v koncertni skupini. Tekmovalni 
dan zanj bo sobota, 16. oktobra. Velenjski godbeniki so vabilo za tek-
movanje dobili že lani, vendar pa so nanj odgovorili negativno. 
Republiško ministrstvo za kulturo jim namreč zaradi pomanjkanja 
denarja kritja stroškov ni odobrilo. Z zavzeto diplomatsko akcijo je 
švicarskemu organizatorju vendarle uspelo zagotoviti sodelovanje tudi 
velenjskim godbenikom. Stroške bivanja bodo krili Švicarji, odprti 
pa za zdaj ostajajo stroški potovanja. 

Orkester velenjske rudarske godbe se bo v Interlaknu v Švici pred-
stavil z dvema skladbama: Pesem drevesa (z njo je sodeloval že na tek-
movanju na Nizozemskem) ter Uverturo Petra Iliča Čajkovskega 1812. 
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V Knjižnico "po starem" 
S 1. septembrom so tako v Knjižnici Velenje, kot njenih podružnicah v 

Šoštanju in Šmartnem ob Paki, zaključili s poletnim delovnim časom. Spet 
jih lahko obiščete tako, kot ste bili vajeni prej. Naj vas ponovno spomnimo. 
V Velenju vas v Knjižnico vabijo vsak delavnik od 9. -19. ure, v četrtek 
od 9. -13. ure, v soboto pa od 8. do 12. ure. 

V Šmartnem ob Paki jih lahko obiščete vsak četrtek od 13. do 17. ure. 
V Šoštanju paje knjižnica odprta vsak ponedeljek in sredo od 13. do 18. 
ure in vsak petek od 10. do 13. ure. • bš 

misija je imela izredno težko delo, 
daj je kakovost igranja vse boljša, 
pa so tudi zato število sodelujočih 
na finalni  prireditvi zvečali na 34. 
Toliko jih ni bilo še nikoli. 

Nedeljska finalna  prireditev ob 
gasilskem domu na Ljubečni se bo 
pričela ob 14. uri. Že uro poprej 
bodo v gasilskem domu odprli 
razstavo slovenskih izdelovalcev 
tovrstnih harmonik. Pričakujejo 
okoli 15 razstavljalcev. Goste fi-
nalne prireditve bodo tudi znane 
Zupanove harmonike. Naj še 
omenimo, da seje ta prireditev že 
tudi mednarodno uveljavila in je od 
letos uvrščena v mednarodno orga-
nizacijo folklornih  prireditev. " k 

LESTVICA DOMAČE GLASBE 
Vsako nedeljo ob 17.30 na radiu Velenje 
Vsak četrtek v tedniku naš Cas 

V nedeljo, 5. septembra, vas je večina bila za to, da greste v disko z an-
samblom Stoparji. Takole ste glasovali. 

1 .STOPARJI: "Mi pa gremo v disko" 7 glasov 
2.AVSENIKI. "Dobrojutro striček Janez" 3 glasovi 
3.FANTJE IZPOD ROGLE: "Furmanska" 3 glasovi 
4.ZASAVCI: "Naša pesem" 2 glasova 
5.PLANŠARJI: "Ha-ha-ta polka coklarska" 0 glasov 
Predlogi za nedeljo, 12.septembra: 
1.BENEŠKI: "Dolince Beneške" 
2.DOVŽAN: "Dimnikar, ki nosi srečo" 
3.Karli GRADIŠNIK: "Življenje hiti" 
4.SLOVENIJA: "Ob prazniku" 
5.VAGABUNDI: "Teta Fani" 

VIII  Grabner 

Zgodilo se je. 
9. kimavca 

LETA 1895 
O zanimivosti člankov objavljenih v Slovenskem narodu, priča 

tudi naslednji članek z naslovom "Novo sredstvo proti tuberkolozi": 
"Še dandanes smatrajo zdravniki tuberkolozo za neozdravljivo 

bolezen. Do leta 1880 sploh niso vedeli, kaj je postanek, v čem 
prav za prav obstoji, rečeno leto paje berlinski zdravnik prof.  Koch 
dognal, da nastane iz tuberklov, kateri pridejo od zunaj v pljuča. 
Od te dobe sem se bavijo zdravniki z vprašanjem, kako ozdraviti 
tuberkolozo. Znano je še, koliko hrupa je pred petimi leti obudila 
vest, daje rečeni Koch našel sredstvo zoper tuberkolozo in znano 
je tudi, kako veliko je bilo razočaranje, ko seje izkazalo, da "kochin" 
ni zanič. Sedaj seje z novim sredstvom zoper tuberkolozo oglasil 
italijanski zdravnik prof.  Marigliano. Ta hoče tuberkolozo lečiti 
na ta način, kakor se zdaj leči davica, z nekim serumom, kateri se 
vcepi bolniku. Marigliano zatrjuje, daje svoje sredstvo že poskušal 
in daje od 83 bolnikov 61 popolnoma ozdravil. Daj Bog, da se 
njegova iznajdba obnese, saj je prav tuberkoloza tista bolezen, ki 
spravi največ ljudi prezgodaj v grob." 

Včasih kuga, potem tuberkoloza in davica, danes pa rak, 
aids in še kaj. Teh zahrbtnih bolezni res nikoli ne zmanjka. Daj 
Bog, da bi tudi za te čimprej našli zdravilo! 

LETA 1898 
V naši današnji rubriki bomo ostali kar pri novicah iz Slovenske-

ga naroda, kjer so leta 1898 objavili članek z naslovom "Take urad-
nike nam pošiljajo": 

"Pred nekaterimi dnevi čule so se pritožbe, kako vodja slovenje-
graškega okrajnega glavarstva postopa proti zavednim narodnja-
kom. Posrečilo se nam je sedaj dobiti slovensko rešitev, izdano od 
c.kr. okrajnega glavarstva v Slovenjem Gradcu, v roke. Iz te rešitve 
je razvideti, kako barbarsko ta urad mrcvari slovenski jezik. 

Rešitev se glasi: Visoko c.k. namestništvo v graci je z ukazom 
12. avgusta t.l. št. 23961 namenjeno ustanovitev društva "Šaleški 
Sokol" se sedezam v Šoštanji po obsegu od Vas in tovarišev z naz-
nanilom 25. julija t.l. predloženih pravil porok paragraf  6 
društvenega zakona 15. novembra 1867 dr. zakon št. 134 po nijini 
ustanovi kot nezakonito prepovedalo in sicer iz sledečih vzrokov: 
1. Pravila ne dajo način prve ustanovitve društva spoznavati, ker 
po paragrafu  4 o sprejeti udov odbor odločuje, ta se pa vsled para-
grafov  9 in 10 še le v občem zboru voli. 2. Določilo paragrafa  4. o 
različnih društvenikovje nejasno, ker bi bil skoz ločitev v Šoštanji 
al okoliki, kakor dalje stanujočih udov od poslujočih podpiralnih 
in častnih udov nasvet opravičen, da bi vsi dejansko in pasivno 
volilno pravico imeči poslujoči in častni udje niti v Šoštanji ali 
okolici niti dalje tega okoliša stanovati nesmeli, skozi kar bi določba 
paragrafa  10 netrpežna postala, da bi moralo pet odbornih udov v 
Šoštanji ali okolici stanovitno stanovati." 

Zares popolnoma nerazumljiv tekst. Bojim pa se, da se tudi 
danes še najdejo ljudje (tudi visoko izobraženi), ki znajo 
slovenščino podobno "zmrcvariti". 

Damijan Kljajlč 

' Kaj "počr!ejo7 go vo r i j o, iažejo, obljubljajo, ponujajo, ljubijo... 
Čutimo, da nam še dosti manjka. 
Toda prihodnost v Velenju nas bo 
k poglobljenemu preučevanju jezi-
ka prisilila." Peljeto Emina, dipl. 
inženir strojništva: "Težave so bile, 
saj sem se vozila na predavanja vsak 
dan iz Maribora, zato mi je včasih 
zaradi pomanjkanja časa zmanjka-
lo koncentracije pri učenju jezika. 
Želim dobro govoriti slovensko! 
Verjetno se bo še mogoče vključiti 
v kak jezikovni tečaj. Vanj se bom 
rada vpisala!" V preverjanju znan-
ja smo ugotovili, da potrebujejo 
slušatelji več govornih vaj. V pov-
ezavi z domačimi pa želijo slišati 
čim več pravilne slovenščine. 

Vsi poslušalci so bili z organiza-
cijo seminarja in s predavanji zelo 
zadovoljni. Od šestnajstih 
slušateljev omenjene skupine jih 
prejme štirinajst potrdilo, da 
zadovoljivo obvladujejo slovenski 
jezik. Prepričani smo, da bo prav ta 
uspeh gotovo vzpodbuda za orga-
nizacijo seminarjev. 

* GLAS B ENE"N0 V i c E * G L A S B E N E N O V I C E * G L A S B E N E NOVICE * i 
Z osamosvojitvijo Slovenije 

in vzpostavitvijo novega reda 
smo v Velenju poleg velikega 
števila novih državljanov, 
množice novih prvoligašev, 
novega mestnega grba, nekaj 
novih imen ulic in drugih 
pomembnih pridobitev, ki so 
nam v marsičem spremenile 
ževljenje in ga naredile lepšega 
in bolj brezskrbnega, nekaj tudi 
izgubili. V prvem letu po 
odločilnih bitkah za osamo-
svojitev smo namreč Velenjčani 
prišli ob edino diskoteko v mes-
tu. Takrat je namreč prenehala 
delovati diskoteka Super Li v 
podhodu pod najpomembnejšo 
velenjsko štiripasovnico. Tisti, 

ki smo ta prostor redno obiskova-
li in še posebej tisti, ki se še spom-
injamo zlatih časov, ko je "lukn-

ja", kot smo jo radi imenovali, bila 
center dogajanja vsega (edinega) 
nočnega življenja v velenjski 
občini, smo se ob zaprtju počutili, 
kot da bi nam amputirali enega od 
vitalnih organov. Kljub temu, da 
je bil lokal občasno na slabem gla-
su in da so se o njem med ljudmi 
spletale najrazličnejše, v skrivnost 
zavite zgodbe in zgodbice o ma-
milih, prostituciji in sumljivih 
občanih, ki naj bi tja zahajali, pa 
prav gotovo nesporno drži, daje 
dolgo vrsto let bil to edini tak 
prostor, kamor so ljudje radi za-
hajali. Naj se sliši še tako čudno, 

ampak tudi za samo promocijo 
mesta je imela diskoteka velik 
pomen, saj je v tistem času verjet-
no več ljudi poznalo Velenje po 
znamenitem (Super) Flecku, kot 
pa po čem drugem. 

Lokacija sama za take vrste 
lokal resnici na ljubo ni bila prim-
erna, čeprav je prav zaradi lege v 
samem središču mesta lahko 
pritegnila tudi tiste, ki imajo iz 
takih ali drugačnih razlogov 
težave s prevozom. Razlogi, zakaj 
je prišlo do zaprtja tega zabavišča 
so večini ljudi še vedno nerazum-
ljivi in neznani, zato o njih raje ne 
bi govorili. Dejstvoje, da od zaprt-
ja te diskoteke, kljub poskusom na 
jezeru in še kje drugje, v Velenju 

nismo več našli pravega, dovolj J 
velikega in primerno urejenega I 
prostora, kjer bi se mladi lahko | 
zbirali, se družili in se zabava- • 
li. In tak prostor mesto krvavo J 
potrebuje. Ni jasno, kakšna je I 
lahko pri iskanju rešitve tega | 
problema (ki je problem, kako-
rkoli že) vloga občinskih oblas-
ti, mislim pa, da bi lahko tistim, 
ki imajo željo, voljo in zados-
ten kapital, da bi lahko pristo-
pili k uresničitvi takega projek-
ta, na ustrezan način pomagali, 
vsekakor pa jih pri tem ne ovi-
rali. Za kaj takega bi jim bile 
hvaležne na stotine mladih, ki 
danes živijo v nekdaj 
najmlajšem slovenskem mestu. 

EDDIE MURPHY 
Eddie Murphy, o katerem že 

dalj časa ni bilo slišati kaj nove-
ga, bo kmalu začel s snemanjem 
tretjega dela popularne filmske 
uspešnice "Beverly Hills Cop". 
Snemanje bo potekalo v Los An-
gelesu, do njegovega začetka pa 
bo eddie še nastopal s svojo sk-
upino "Psychedelic Psoul" na 
turneji po ZDA. 

MADONNA 
Vsi oboževalci Madonne, ki 

bi to divo radi videli v živo, se 
bodo morali potruditi vsaj do 
Frankfurta,  kjer bo edini nastop 
te sexy boginje v Nemčiji v 
letošnjem letu. Koncert bo 2. 
oktobra, vstopnice pa so v pred-
prodaji že od 23. avgusta. Sicer 
pa Madonna trenutno opozarja 
nase z najnovejšo uspešnico in 
videom "Rain", z albuma Eroti-

ca, v katerem se pojavlja zapeta do 
vratu in s temnimi lasmi. 

ADAM CLAYTON 
Basist skupine U2, Adam Clay-

ton, ki bi se moral 14. septembra 
poročiti z znano temnopolto 
manekenko Naomi Campbell, bo 
moral na to posvečeno dejanje 
očitno še malo počakati. V zadn-
jem času je namreč prišlo do neso-
glasij med obema partnerjema, ki 
se zdaj izogibata slehernemu med-
sebojnemu kontaktu. Z za 14. sep-
tember napovedano poroko torej 
ne bo nič, kar 100 000 mark vre-
den poročni prstan pa bo še nekaj 
časa ostal brez pravega lastnika. 

ŠANK ROČK 
Člani znane velenjske rock-

ovske zasedbe so pred nekaj tedni 
končali vsa studijska dela pri pri-
pravi materiala za live album, na 

katerem bodo objavljeni koncert-
ni posnetki iz njihovega nastopa v 
Laškem v okviru letošnje 
tamkajšnje prireditve "Pivo in 
cvetje". Poleg tega so fantje  pred 
kratkim posneli tudi nov videospot 
za najnovejšo skladbo "Lahka 
dama", ki pa se trenutno še monti-
ra v Zagrebu. 17. septembra pa naj 
bi Šank Ročk nastopili na Velen-
jskem jezeru (če bo slabo vreme, 
bo koncert v Beli dvorani), poleg 
njih pa naj bi se na odru pojavila 
tudi ansambel Agropop in Vlado 
Kreslin. 

A-HA 
Norveški trio je kar lep čas 

pustil svoje oboževalce čakati na-
jprej na izid novega albuma "Me-
morial Blade" in nato še na začetek 
njihove turneje. No, sedaj je men-
da vse jasno. A-ha bodo s turnejo 
pričeli 12. 9. v Hamburgu. Mimo-

grede, njihov član Pal Waaktar, 
je 6. septembra praznoval 32-i 
rojstni dan. 

! 
MR. BIG 

Ameriški rockerji, katerih 
tretji album bi moral iziti že v 
juniju, so s snemanjem nekoliko | 
zamudili, tako da bo njihov novi | 
LP (njegov naslov bo "Bump 
ahead") izšel šele ta mesec, 
točneje 17. septembra. 

4 NON BLONDES 
Linda, Dawn, Christa in Rog-

er, avtorji in izvajalci uspešnice 
"What's up", ki trenutno nasto-
pajo kot predskupina slavnim 
ameriškim težkometalcem Aero-
smith na njihovi turneji po ZDA 
(Kaj je z najavljenimi Jeckyl ne 
vemo?), bodo v oktobru v Evro-
pi izdali nov single, katerega 
naslov bo "Spaceman". 

Mitja  Čretnik 
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Kaj čaka ceste v Velenju in Šoštanju? 

Zapiranje, odpiranje, brisanje, risanje.. 
V Velenju in Šoštanju bo v pri-

hodnjih dneh in mesecih prišlo do 
mnogih sprememb v prometni 
ureditvi. Ali so tokratne rešitve 
prave, je seveda še vprašanje. 
Težko je iz kolovozov narediti 
prave ceste, pravijo prometni stro-
kovnjaki. Kaj pa mi, uporabniki 
cest in "uživalci" strokovnih 
rešitev? Se bomo spet držali za 
glavo, ali bo tokrat stroka "zade-
la"? 

Naj povemo, da na Šaleški ce-
sti dvojna črta in štiripasovnica 
ostane. Ta je namreč v preteklo-
sti najbolj razburjala prebival-
ce Šaleške doline. Zakaj je tako, 
smo pisali že takrat, zakaj bo 
tako ostalo, pa bomo tudi danes. 

Skratka. Počitnice so se čisto 
zares končale tudi za prometne 
strokovnjake v občini Velenje. 
Prvi dokaz, da bo jesen delavna, je 
pobiranje parkirnine pred občin-
sko stavbo, novost, stara točno te-
den dni in spet zadeva, ki 
občanom ni všeč. To je bilo 
pričakovati. Čez "komot" ga pač 
ni in če se le da, se hočemo z 
našimi jeklenimi konjički pripel-
jati do vrat našega cilja. 

Vendar je to le drobec, skoraj 
najmanjši nov poseg v prometu, 
saj se nam obeta kar nekaj novosti. 
O njih smo se pogovarjali s Pe-
trom Kosijem, svetovalcem za 
promet pri sekretariatu za Jav-
ne gospodarske zadeve občine 
Velenje. 

Po Jenkovi bomo po 
novem "skakali" 

Prejšnji ponedeljek se je v Ve-
lenju sestala občinska promet-
na komisija, ki se je odločala o 
dveh stvareh. O razrešitvi pro-
metne ureditve na Jenkovi s 
poudarkom na križišču s 
Tomšičevo in o ureditvi prome-
ta na Kardeljevem trgu. O sled-
nji je program rešitve izdelalo 
podjetje Construkta iz Celja, 
komisija pa je ocenila, da ga 
mora še dopolniti. Peter Kosi, 
predsednik občinske prometne 
komisije, nam je zato podrobno 
razložil, kako so prišli do rešitve 
Jenkove ceste s poudarkom na 
križišču s Tomšičevo. " V pro-
metni komisiji, ki je dokaj stro-
kovna, so sodelovali prometni 
strokovnjaki iz Republike, pred-
stavniki cestnega podjetja, 
domači inšpektor, avtorji uredit-
venega načrta mesta Velenje , 
prometno ureditvenega načrta in 
predstavniki politike. Sodelovali 
so tudi projektanti podjetja Stra-
dus iz Ljubljane, ki so nam pripra-
vili 4 variante za rešitev Jenkove 
ceste. V končni fazi  smo si bili 
edini edini, da iz podatkov, ki smo 
jih dobili s pomočjo raziskave, 
: t iiiz štetja prometa (letos smo to 
opravili že za Gorico in Jenkovo 
ee.-.ro, zato imamo točne podatke, 
koliko prometa gre po teh cestah 
ii" o ciljno-izvorno, šteli smo po 
registerskih tablicah, tako, da do-
1 v: ve: no, k je pride avtomobil no-
ci m kje se izgubi ali ostane), 

najboljša četrta varianta. Na Jen-
kovi cesti je trenutno 5825 vozil 
dnevno, iz Šoštanjske strani pride 
7355 vozil na Cesto talcev, na 
Tomšičevi pa je vsak dan okoli 
5500 vozil. Prometni projektanti 
iz Ljubljane (Stradus) so pripravi-
li naslednje variante. Po prvi zapi-
ranje Jenkove ceste na delu med 

Tomšičevo in Prešernovo takoj za 
križiščem s Tomšičevo. Tu bi se 
na Jenkovi zmanjšal promet na 
1100 vozil, zato pa povečal na Ce-
sti talcev od 7000 na 10.000. Dru-
ga možnost; da zapremo Jenkovo 
med Tomšičevo in Kidričevo. Tu 
bi se promet zmanjšal na okoli 
2000 vozil, na odcepu Jenkove 
med Tomšičevo in Prešernovo na 
4700, zato pa bi se povečal za oko-
li 15% na Cesti talcev. Tretjo va-
rianto je stroka nekako najbolj 
podpirala, ker bi se promet najbol-
je porazdelil. Zamišljena je bila 
dvosmerna Tomšičeva cesta z 
možnostjo zavijanja na oba kraka 
Jenkove ceste. Torej bi enos-
merna potekala po obeh krakih 
Jenkove. S tem bi se rešili tranzita, 
kije sedaj tu močno prisoten, ven-
dar bi morali koristniki Glasbene 
in Osnovne šole voziti v krožnem 
prometu. Po 4 urah razmišljanja 
smo prisotni smatrali, da bi v prvi 
fazi  šli samo v ovire na cesti in to 

misiji smo si bili edini, da glede na 
frekvenco,  število prometa, semafo-
rizacija ni potrebna. Menimo, da bi 
bila iz varnostnega vidika vredu, s 
prometno strokovnega vidika pa bi 
bila bolj ovirajoč element. V koni-
cah bi problem pretoka prometa 
ostajal, izven konic pa bi promet le 
zastajal." Poleg tega dolgoročno 
računajo, da se bo Tomšičeva še 
bolj razbremenila z ureditvijo 
Ceste talcev in morebitnim odpi-
ranjem nekaterih sedaj za pro-
met zaprtih cest v centru 
VeIenja.(Ena od možnosti je, da 
se bo ponovno odvijal promet po 
sedanji promenadi, torej Prežiho-
vi cesti. Zaenkrat le možnost.) 

Cesta talcev ima kar 
pravo ime 

Dolgoročno gledano se torej 
prometni strokovnjaki v občini 
Velenje trudijo, da bi vzpostavi-
li ring okoli Velenja. To sicer ne 
bo lahko, predvsem zaradi na-
pak v preteklosti, ko je do mno-

njaki ugotovili, da pogojev zanj ni 
in so ga zato zbrisali. Vendar, če 
bodo določena sredstva ostala 
neizkoriščena, ko bodo uredili 
ovire na Jenkovi, jih bodo preu-
smerili na Cesto talcev. Uredili bi 
jo sicer v obstoječih gabaritih, ker 
bi širitev pomenila prevelik fi-
nančni zalogaj. Porušiti bi namreč 
morali 4 hiše, med njimi tudi avto-
center in Renault servis Knez. Z 

prevelike, križišča so tehnično ne-
primerno izvedena, vhodi iz sta-
novanjskih blokov pa so direktno 
na cesto. Vse to je pripeljalo do 
iskanja novih rešitev, ki se bodo 
pričele uresničevati že to jesen, da 
se ulica Koželjskega popolnoma 
zaprla za promet, pa morajo biti 
izpolnjeni še določeni pogoji. Pri 
S Dolini bodo najprej, zgradili 84 
novih parkirišč, potem bodo na 

• Ta  štiripasovnica  bo kmalu zgodovina.  Najprej  bodo označbe zbrisali, 
potem pa zarisali  nove,  ki bodo iz nje naredile  dvopasovnico  s posebnimi 
razvrstitvenimi  pasovi.  Nič  več  ne bo treba  čez polno črto,  če boste šli  le 

po bencin in se takoj  vračali  v  mesto! 

Cesta talcev  bo morda le dobila  prehod za pešce, če bo ostalo 
kaj denarja  po preureditvi  Jenkove,  Je zato kar  nekaj možnosti 

tako visoke, da bi se promet 
zmanjšal na hitrost 5-10 km na uro 
ob vstopu v križišče. Postavljene 
bi bile vsaj 3 ovire. S tem ocenju-
jemo, da bi konfliktnost  križišča, 
seveda še z ustrezno signalizacijo, 
odpravili, ljudjem pa se ne bi bilo 
treba preveč privajati na novost." 

Kaj pa semaforizacija ? 
Ta ni prišla niti med predloge, 

čeprav je v občinskem skupščin-
skem planu postavka za križišče 
Jenkova - Tomšičeva namenjena 
prav semaforjem.  "V prometni ko-

gih prometnih rešitev prihajalo 
s politično direktivo, stroka pa 
je bila porinjena v ozadje. Poleg 
tega ima Velenjska občina več 
kolovozov kot pravih cest, kako 
iz njih narediti slednje pa ni 
tako lahko vprašanje. Tudi za-
radi finančnih  sredstev ali 
predvsem zaradi njih. 

Cesta Talcev bo še nekaj časa 
dvigala pritisk delavcem Gorenja, 
ki jo prečkajo, ko gredo na delo, 
na mestu, kjer je včasih bil prehod 
za pešce, pozneje pa so strokov-

izgradnjo ustreznih pločnikov in 
prehoda za pešce iz smeri Gorenja 
do blokov Cesta talcev 18, pa bi 
problematiko prav gotovo vsaj 
omilili. 

Hopla, nič več čez Gori-
co! 

Dalj časa trajajoče prometne 
zagate na Gorici se bodo kmalu 
končale. Podjetje Stradus je iz-
delalo projekt, ki naj bi to zago-
tavljal. Tudi tu so izhajali iz 
rezultatov, ki so jih dobili na po-
dlagi štetja prometa, prav tako 
pa so upoštevali mnenja krajev-
ne skupnosti in posameznih 
krajanov, ki so imeli še nekaj 
pripomb. 

V soseski Gorica prebiva okrog 
5000 prebivalcev, meji pa na ma-
gistralno cesto Celje - Velenje -
Slovenj Gradec. Cestna in-
frastaiktura  je sicer v celoti zgra-
jena, vendar so ceste preozke, 
marsikje ni pločnikov in kolesar-
skih stez, skozi naselje pa se odvi-
ja močan tranzitni promet med 
Slovenj Gradcem in Celjem. Hi-
trosti so kljub omejitvam 40 km/h 

sekretariatu za javne gospodarske 
zadeve pripravili odredbo, ki jo bo 
obravnaval IS občine Velenje. Pe-
ter Kosi nam je povedal, da 
računajo, da bo do zapore ceste 
prišlo še letos, prej pa morajo poi-
skati še nekaj finančnih  sred-
stev."Vse moči vlagamo v to, da 
bi se to speljalo čim prej, takoj, 
kose bodalo." 

Pa smo spet pri Šaleški cesti. 
Zaradi zaprtja prometa čez na-
selje Gorica se bo promet na 
Šaleški močno povečal. Že sedaj 
je na njej 16 tisoč vozil dnevno, 
po tej zapori pa jih bo še dodat-
nih 4000. Pretočnost bi bila z 
ponovno postavitvijo dvopa-
sovnice močno ovirana, zato bo 
Šaleška še naprej cesta, ki jo 
bodo delile dve polne črte. 

Iz Celja v Velenje sedaj 
po dvopasovnici 

Ene štiripasovnice pa se 
bomo v Velenju vendarle znebi-
li. In to že čez nekaj dni. Po na-
povedih Petra Kosija se bodo 
dela pričela že v prihodnjem 
tednu. Gre za vpadnico v Velen-

je, iz smeri Celja. Torej mimo 
HPH, Policijske postaje in ben-
cinske črpalke. "Po nekajletni 
borbi z Republiško upravo za ce-
ste, kije upravljalec te ceste, ker je 
magistralna, smo sedaj le uspeli. 
Pri izgradnji dvopasovnice bo po-
skrbljeno za poseben dovoz do 
HPH-ja, Policijske postaje in 
Bencinskega servisa. Tako bodo 
lahko vozniki tja zavijali levo iz 
smeri Celja in centra (levo noter in 
levo ven), to pa bodo omogočali 
posebni razvrstitveni pasovi." je 
še povedal naš sogovornik. Pro-
jekt bo financirala  republika, 
občina mora poskrbeti le za bri-
sanje sedanjih označb in sema-
forizacijo. 

Šoštanj bo dobil nov 
most in nekaj zaprtih cest 

Tudi v Šoštanju ta jesen ne bo 
minila brez sprememb v pro-
metni ureditvi. V četrtek je IS 
občine Velenje sprejel odredbo, 
da se za ves promet, razen za 
pešce, zapre Cankarjeva cesta, 
takoj za križiščem s Kajuhovo 
iz smeri Gaberk. Del Levstikove 
(od št. 12 - 21) in Aškerčeve (od 
št. 11 -12), bodo preuredili tako, 
da bo tu potekal enosmeren 
promet v smeri od Elkroj-a pro-
ti Lokovici. Med hišama na 
Levstikovi 2 in 4 bodo za ves 
promet, razen za pešce, zaprli 
Gregorčičevo in del Levstikove. 
Odredba mora biti objavljena 
še v Uradnem vestniku občine 
Velenje, 8 dni po tej pa bo stopi-
la v veljavo. 

Vendar je to le začetek spre-
memb v prometni ureditvi Šoštan-
ja. Prejšnji teden so se pričela dela 
pri širitvi mostu čez reko Pako 
(nasproti TEŠ). Sledila bo rekon-
strukcija ceste Ivo Lola Ribar, ki 
jo bodo razširili do ocepa h Gasil-
skemu domu. Most bo širši kar za 
6,2 metra. To bo po novem repu-
bliška cesta, vse te širitve in poso-
dobitve pa so potrebne zato, da 
bodo lahko za ves promet zaprli 
Trg Bratov Mravljak. To pa se naj 
bi zgodilo v roku enega leta. 

I Bojana Špegel 

Mala anketa 
S8*8S»i8*»BSfSlSS:8! Slabe ceste, še slabše označbe... 

Prav je, da o tem, kako pro-
metno ureditev in vse, kar je po-
vezano z njo, ocenijo tudi tisti, ki 
jo neposredno čutijo. Občani to-
rej. V Sloveniji se raziskave jav-
nega mnenja pred strokovnimi 
odločitvami, tudi v prometu, 
verjetno še premalo ali pa skoraj 
nič ne uporabljajo. Pa bi bilo 
prav, da bi se. Mi smo se odpravi-
li v Šoštanj in Velenje in v vsa-
kem mestu ustavili nekaj 
naključnih dopoldanskih spre-
hajalcev. 

Franc Strmčnik, Velenje : " 
Trenutno sem v Šoštanju, sicer 

Velenjčan, ki pa sem bom kmalu 
preselil v Bele vode. Mislim, da 
je prometna ureditev v Šoštanju 
kar uredu. Če bodo za ves promet 
zaprli stari trg pa mislim, da to ne 
bo najbolje, ker bo preveč gneče 
drugje. Tudi za parkirišča je kar 
dobro poskrbljeno." 

Vojko Jegovnik, Šoštanj: " 
Prvo kar bi morali naredit je to, 
da zaprejo stari trg za ves promet. 
To smo rekli že pred 25 leti, pa ni 
bilo nič iz tega. Saj lahko naredi-
jo obvoz pri Hotelu. Stvari se 
zelo počasi uresničujejo in ne 

verjamem, da bo prometna 
ureditev Šoštanja rešena v enem 
letu. Dosedaj smo poslušali le 
obljube." 

Jurček Klančnik, Velenje: " 
Mislim, daje prometna ureditev, 
tako na hitro pogledano, v Velen-
ju kar dobra. Moti pa me, da ni 
nobenih označb ulic, če iščeš 
kakšno cesto, jo zelo težko naj-
deš. Imam občutek, daje prema-
lo kontrole narobe parkiranih 
avtomobilov. Neumna je cesta, 
ki iz Velenja pelje proti Šoštanju, 
pa še kar nekaj bi se jih našlo, ki 

niso uredu." 
Mojca Škruba, Velenje: 

"Veste kaj, ni mi všeč, da so uve-
dli parkirnino pri občinski stavbi. 
Danes sem bila že trikrat na 
občini in ljudje so se močno pri-

Veliko je con, kjer bi morali biti 
pešci, pa še vseeno odvija pro-

toževali. Že tako imamo premalo 
parkirnih mest. Sicer pa me naj-
bolj moti to, da so ceste tako 
močno dotrajane, sama promet-
na ureditev pa me ne moti." 

Ema Grašič, Velenje: "Ni-
sem voznica, vendar hčerka pra-
vi, da j e marsikaj zelo narobe. 

met. Preveč je krožnega prome-
ta, moti pa me tudi one-
snaženost, saj se promet odvija 
pred vsakim blokom. Mislim, da 

bi lahko nekaj ulic v centru zaprli 
za promet. Tudi varnost na cesti 
je nikakršna. Nekateri še zelene 
luči na prehodu za pešce ne 
upoštevajo." 

M Bojana Špegel 
foto:  Tatjana  Podgoršek 
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NASVETI ZA VRTIČKARJE 

NAŠI KRAJ 

Čebulnice - gomoljnice II. 
Čebulnice in gomoljnice delimo v dve večji skupini, to so spomladi 

cvetoče in poleti in jeseni cvetoče, tako imamo že z samo izbiro vrst 
možnost cvetenja skozi vse leto. 

Spomladi cvetoče čebulnice sadimo v jeseni od septembra do novem-
bra. Vse te lahko ostanejo na istem mestu več let. Vsako leto paje 
priporočljivo izkopavati le hiacinte in tulipane. 

Najpogostejši ali najznačilnejši znanilci pomladi so: hiacinta (hia-
cintus) kdo ne pozna te raznobarvne močnodišeče rastline, ki v zemlji 
skriva ploščato okroglasto čebulico. Spada v skupino nizkih čebulnic 
saj doseže višino od 15 do 25 cm. Cveti odaprilado maja. Sadimo jo 10 
-15 cm globoko in 10 - 15 cm narazen v obdelano zemljišče. Rada ima 
srednje težka, globoko obdelana tla, bogata z rudninskimi snovmi. 

Tulipan (Tulipa)je prav gotovo najbolj razširjena pomladna rastlina 
na naših vrtovih, gredicah, grobovih in parkih. Prav tako so posamezne 
sorte primerne za rezanje in zgodnjo pridelovanje (siljenje) v pokritih 
površinah ali stanovanju. 

čebulica je okrogla in na vrhu priostrena. Steblo je pokončno in tega 
oklepajo si vozeleni podolgovati listi, ki pa so lahko tudi progasti. Cvetovi 
so v raznih barvah, enostavni in polnjeni, brez vonja. Cvetijo od aprila 
do junija. Višina je od 20 do 60 cm. Tulipane delimo v sedem skupin 
tako po višini kot obliki. Pa si jih poglejmo: 

- Enojni rani tulipani, so nizki v raznih barvah in uporabni predvsem 
za skupine v parku, 

- Polnjeni rani tulipani, so nizki in uporabni za skupine, 
- Darvvinovi tulipani, so precej visoki, z večjimi cvetovi in priporočljivi 

za rezanje, 
- Darwinovi hibridi, izboljšani Darwinovi in danes pravgotovo 

najpogostejša sorta predvsem za rezanje, 
- Lilijsko cvetoči tulipani, so visoki in imajo cvetove z priostrenimi 

venčnimi listi. 

Krava je "taglavna 

OPTO  -
M£T£R 
"PPPOOOOOF" 
na Cankarjevi 

Nebodivastreba  Velenjčani, 
ki  prihajate do  trgovine  Neža  in 
Delavskega  kluba  ali Ljudske 
univerze po severni obvoznici in 
parkirate  pod  balkonom  "znane " 
Velenjčanke  pazite vendar, 
čaka  vas.... kaj listič  za brisal-
cem o prekršku  za nedovoljeno 
parkiranje  ?! 

Čaka  vas takojšnja  kazen iz 
zraka:  biuuuuu ... POOOOOF! 
Na  Cankarjevi  2b v Velenju 
namreč  hudi  kaznujejo  nepravil-
no parkiranje,  če  se le približaš 
temu "svetemu"  kraju.  Kakšno 
staro jajce, malo olja ali tople 
masti, gnilo jabolko  je milo 
rečeno  še najugodnejša  kazen. 

No,  pa parkirajte,  če  si (še 
enkrat)  upale?! 

Preživeti s 
parkirnino 

Ja,  Velenjčani  smo res znani 
anarhisti po vprašanju 

parkiranja.  Parkiramo  kjer  nas je 
volja. A, oblast  je končno  uvedla 
ukrepe,  ki  jih je s "komunalno 
stražo"  načrtovala  že lep čas. 
Parkiraj  pa plačaj  po pedeset 
penijev pa potem pojdi  po pravd-
nih poslih ....'  Tako  je trenutno  na 
parkirišču  pred  našo "županijo", 
zato pa so nekateri  občinski 
uslužbenci  zaparkirali  prostore 
sosednjih  stanovalcev in lokalov. 
Tja,  kamor  jih oblast  sili, pač  ne 
bodo  šli...  na "rdeče  parkirišče" 
namreč! 

Kako  preživeti  s parkirnino,  je 
zdaj  vprašanje.  Prazjio parkirišče 
ne daje  niti zaslužka  niti lagodja, 
saj je kot  na dlani,  da  gre spet za 
ho - ruk  diplomacijo.  Ce pozabiš 
avto dalj  časa  kot  eno uro, ti zele-
ni žandarji  odmerijo  kar  dva  slo-
taka. 

Verouk v šole 
Kot  zasledimo  v slovenskem 

tisku,  smo Velenjčani  med  predzad-
njimi, ki  uvajamo verouk  (spet)  v 
osnovne šole.  Čeprav ne gre za kaj 

več  kot  za koriščenje  prostih pros-
torov, pa je sožitje  šole  in cerkve 
čedalje  večje  in mogoče  ni več 
daleč  dan,  ko bo verouk  kar  v šoli. 

Primer z Gorice potrjuje, da  je 
tako  tudi  v Velenju.  Ker  nova žup-
nija svete Barbare (Gorica  z okoli-
co) še nima cerkve  niti ustreznih 
prostorov,  je baje bila "šola 
pripravljena  ponuditi  prostore  za 
verouk.  " Župnija  pa plačati  na-
jemnino. Tako  bo prostor  popoldne 
bolje izkoriščen  in plačan. 

Podjetništvo  ne pozna meja in 
se ne ozira na raso in veroizpoved. 
"Bussines je bussines"! 

Učenje 
demokracije 

Na  prireditvi,  ki  jo je prejšnjo 
nedeljo  pri razvalinah šmarškega 
gradu  organizirala  KS  Šmartno  ob 
Paki,  so se nekateri  zabavali, dru-
gi pa "pizdili". 

Vzrok  za njihovo slabo voljo 
menda  niso bili ansambla in pev-
ki,  ampak gost Strašnih  Jožetov 
Zmago  Jelinčič.  Zlasti  članom 
šmarških  krščanskih  demokratom 
(sploh  pa menda  predsedniku 
odbora)  la ni bili po volji. 

To  soboto prihaja v goste  v 
Šmartno  ob Paki  predsednik  Slov-
enskih krščanskih  demokratov 

Lojze Peterle.  Bodo  sedaj 
"pizdili"  Jelinčičevi? 

Še vedno Titovo 
Velenje? 

Tisti,  ki  pogosteje zahajajo v 
velenjski  hotel  Pako pravijo, da 
presenečenj  - takšnih  in 
drugačnih  - ne manjka. Med 
drugim  še vedno  menda  na pul-
tu v recepciji hotela ponujajo 
svojim redkim  gostom prospekt 
o Titovem  Velenju. 

Se je ob tem sploh še čuditi, 
da  so tam kjer  pač  so? 

Ti, ti, grda žirija... 
Ko je bil končan  izbor za 

Miss  Velenja,  so odločitev  žirije 
o "nej lepši",  mnogi burno 
izžvižgali  in ni bilo osamljenih 
Žuganj,  češ,  je kakšen  okus pa 
imaš Francek,  Jožek,  Vlastek, 
Jelenjad?  Najglasnejši  so bili 
tisti "ododzad",  ki  so v okviru 
možnosti  (gneča  je bila iz šibične 
škatlice),  nekaj ur pridno  kon-
zumirali  vsak svoj špricerček  in 
s steklenimi  očmi  buljili  proti 
ožarjenemu odru.  Natančno  so 
videli,  kako  slab okus imajo člani 
žirije:  Izbrali  niso tiste, 
Najlepše,  Njegove  pač! 

f f f 

Tako med drugim piše v prijav-
nici za kravje dirke v Gaberkah, ki 
bodo v okviru "predpustne" prired-
itve Kravji maraton na 50 
metrov v nedeljo, 19. septembra 
popoldne. 

Prireditev bo še vse kaj več kot 
to, a osrednji dogodek bo nedvom-
no tekma s kmečkimi, rahlo treni-
ranimi kravami. S tekmovalno kra-
vo bosta morala dirkati tudi jahač 
in gonjač. Za vsak primer bo tek-
movalna trasa enako široka kot 
dolga, šteli pa bodo vsi rezultati v 
diagonali in kolobarjih. Poskrbl-
jeno bo za ustrezno zdravstveno in 

veterinarsko službo, vsi gaberški 
gasilci pa bodo v vlogi gostincev 
gasili in ponudili izborne pavrske 
prigrizke po sejemskih cenah. Ob 
prireditvi načrtujejo tudi posebna 
presenečenja, kongres šaleško -
savinjskih kravjih ginekologov. 

in ker bo to nedeljo od štirina-
jste dalje v Gaberkah v režiji in iz-
vedbi Pustnega komiteja- "Kultur-
nica" zelo živahno, bi bilo prav, če 
ne bi manjkal noben kravji 
poznavalec in nobeno "govedo". 
Krava bo pač "ta glavna", in če 
bodo luknje v siru, jih lahko 
pripišete le gaberškemu "luftu",  ki 

se v njem skrije. Sir bo namreč za 
dobrodošlico na razpolago v 
različnih oblikah prvim tisoč 
obiskovalcem. Vsi ti in ostali za-
mudniki pa se bodo lahko srečali s 
srečo na srečolovu, kjer bo zares 
imel smolo tisti, ki ne bo zadel nič. 
Zatorej, na svidenje, Gaberke 93 
vas pričakujejo že od Pusta naprej, 
ko so fantje  sklenili, da od "dolzga 
cajta še krava crkne" in naj se kar 
najprej nekaj premika. Tokrat se 
bodo pač krave. Upamo, da čim 
hitreje, in dabočimveč preživelih! 

• Jože  Miklavc 

Vse hujši lepotni boj 
V zadnjih mesecih je Slovenija 

prežeta s prireditvami, ki pa se 
bodo morale podrediti hladnemu 
vremenu ob večerih ter delovnemu 
ritmu. Zadnje vzdihljaje je slišati 
tudi na lepotnih pistah, kjer se bije 
"vroč" boj za najlepšo v Sloveniji. 
Minuli petek je bilo prvo polfinale 
za izbor mis Slovenije v Izlakah, v 
hotelu medijske toplice, ta vikend 
pa bi še druga izborna tekma v 
Krškem. Slednjaje zanimiva zara-
di nastopa tistih treh, ki so bile "ok-
ronane" v Starem trgu v Velenju. 
Koliko okusa in poznavalstva je 
imela velenjska žirija, se bo goto-

vo izkazalo na tej prireditvi. 
Nastopile bodo velenjčanka 

Nina Lubarda kot Mis Velenja, Ire-
na Cesar iz Orehove vasi in Nataša 
Kremžar iz Hrastnika. Kot je poka-
zala zadnja prireditev v Izlakah, je 
"cvet" deklet, ki se potegujejo za 
najlepšo Slovenko, zares lep in da 
bo konkurenca za letalsko karto v 
Bocvano izjemno ostra. 

Med šestnajstimi lepoticami so 
v Izlakah izbrali za Mis Medijskih 
toplic Jeseničanko, 22 letno Katri-
no Strgar, spremljevalki pa sta bili 
Maddalenade Andreja iz Kopra ter 
Mirjam Poterbin iz Ljubljane. Pr-
ireditev je posnela Velenjska 
televizija, tudi za TV Slovenija, 
nedeljskih šestdeset. 

• Jože  Miklavc 

S kuponom NAŠEGA ČASA še 5 % ceneje * S kuponom NAŠEGA ČASA še 5 % ceneje 

Ogledi kulturnih in naravnih 
znamenitosti Slovenije 
Jesenska velika akcija Našega časa in podjetja SAFIR - TURIZEM 

ODHODI: 24.9, 26.9., 1.10., 3.10., 8.10., 10.10. 
Organizirane skupine imajo odhode po dogovoru. Najmanjše 

število udeležencev je 30 oseb. 

CENA IZLETA: 56 DEM 
Cena vključuje: avtobusni prevoz, ogledi po programu, večerja 

brez pijače, vodenje in organizacija izleta. 

INFORMACIJE: SAFIR TURIZEM, Efenkova 34, 
63320 Velenje, Tel / Fax ( 063 ) 853 - 084 

Z NAŠIM ČASOM POTUJETE  CENEJE! 

Ker vas želimo pritegniti v čim 
večjem številu, vam dajemo s 
kuponom NAŠEGA ČASA še 5% 
popust. Priložite ga ob prijavi. 

Izlet je primeren tako za šolske 
skupine, ki imajo poseben program 
in popust, kot tudi za sindikalne 
skupine in društva ter druge 
zaključene skupine, nadvse 
privlačen pa bo prav gotovo za 

družine z otroci. 
Ob zaključku jesenske sezone 

izletov pa bomo izžrebali še dva 
bralca NAŠEGA ČASA, ki bosta 
izkoristila kupon in se bosta za na-
grado lahko udeležila enega naših 
naslednjih izletov. 

Želimo, da bi se v naši družbi 
prijetno počutili! 

Tri  najlepše  v Izlakah:  Marija  Poterbin,  Katarina  Strgar  (mis) 
in Maddalena de Andreja 

! KUPON 
Ime in priimek: 
Točen naslov: 

Dolgo je bila sko-
raj opuščena, kot 
turistična jama pa je 
ponovno zaživela leta 
1963, ko je prišla v 

Telefon: 

HA-HA-HA 

Hvaljenje 
Soseda, ki stanujeta le nekaj 

hiš vsaksebi, se menita o svojih 
daljnogledih. Vsak hvali svoje-
ga. Sosed z daljnogledom japon-
ske izdelave pravi: "Pred krat-
kim sem slučajno pogledal k tebi 
in te razločno videl s tvojo ženo 
v postelji." 

Drugi odvrne: "Vidiš, ko bi 
imel moj odlični nemški daljno-
gled, bi lahko razločil, da to ni 
bila moja, temveč tvoja žena." 

Ni čudež 
Tone je šel na Brezje. Ko je 

prišel iz cerkve je zavpil: "Spet 
bom hodil, spet bom hodil!" 

Ljudje so ga vprašali, če seje 

zgodil čudež. 
"Ne, le en hudič mi je 

medtem ukradel moped." odgo-
vori Tone. 

Zadovoljen 
Špela: "Gospod, moje srce je 

že oddano." 
"Nič zato, jaz sem zadovol-

jen z ostalim." 

Spoved 
Kmet pride k spovedi in priz-

na, da seje izneveril svoji ženi. 
"Kolikokrat?" ga vpraša žup-

nik. 
" Gospod župnik, prišel sem 

se spovedat, ne pa bahat," odgo-
vori kmet. 

Dragi  bralci! 
NAŠ ČAS in podjetje SAFIR 

TURIZEM iz Velenja pričenjata 
veliko turistično akcijo ogledov 
kulturnih in naravnih znamenitos-
ti Slovenije, Naša deželica skriva 
veliko prekrasnih kotičkov, ki jih 
vse premalo poznamo. 

Za letošnjo jesen smo vam pri-
pravili lep enodneven izlet na Kras 
v jamo Vilenico, najstarejšo kraško 
jamo v Evropi. Dokler niso odprli 
Postojnske jame, jc bila najbolj 
obiskana jama na Krasu. Za turiste 
so Vilenico odprli že leta 1707, ko 
jo je dal njen lastnik grof  Petazzi 
v upravljanje tamkajšnji župniji. 

Jamo odlikujejo 
veliki podzemni pros-
tori in izjemno bogast-
vo kapnikov in zaves. 
Najlepši jamski pros-
tor je Vilinska dvora-
na, kjer je tudi najnižji 
del jame. Je izredno 
bogata s sigastimi ko-
pami in ima 18 metrov 
visok stalagmit, ki 
sega skoraj do stropa. 
Po pripovedi 
domačinov so v tem 
delu jame imele svoje 
prebivališče vile. Od 
tod tudi ime Vilenica. 

upravo tamkajšnjega jamarskega 
društva. Pred nedavnim pa so v 
njej odkrili ostanke neolitske 
keramike in tako je postala tudi 
arheološka jama. 

Program izleta bo zelo pester in 
razgiban. Poleg ogleda jame se 
boste lahko sprehodili tudi po 
čudoviti okolici svetovno znane 
Lipice, in si seveda ogledali 
tamkajšnjo kobilarno ter predstavo 
klasične šole jahanja. Izlet bomo 
sklenili v pravem kraškem hramu, 
kjer nas bodo pogostili s kraškimi 
specialitetami (predjed - kraška 
jota, glavna jed z mesom in sirovi 
in orehovi štruklji). 



Zeleni Slovenije 
KBBtKSiKKaiSKHHjgK 
o "AFERI OROŽJE" 
(Izjava za javnost) 

26. avgusta 1993 so na seji 
izvršnega odbora Zeleni Slovenije 
podpisani sprejeli naslednjo izjavo za 
javnost: 

Odkritje orožja na mariborskem le-
tališču, postopanje večine pristojnih 
državnih organov in odnos vladnih 
strank in vlade predstavlja vrh mini-
ranja slovenske države. Mnogi vplivni 
politiki očitno domnevajo in upajo, da 
gre tudi v tem primeru le za eno od 
afer,  ki bo kmalu potonila v pozabo. 
Mariborska afera  je namreč škandal in 
kriminal mednarodnih razsežnosti , 
njegovo hitro in učinkovito (ne)raz-
kritje pa bo bistveno določilo gospo-
darsko in politično prihodnost 
Slovenije. V teh dneh se vsekakor 
odloča o tem, ali bo Slovenija (p)ostala 
tamponska cona med vojskujočim se 
Balkanom in državami evropske 
skupnosti, s tem pa tudi država, ki bo 
ali pa ne bo normalno in enakopravno 
gospodarsko in politično sodelovala z 
razvitim svetom. Državljani se v tem 
ponovno prelomnem času torej spet 
odločamo med demokracijo in totali-
tarnim enoumjem z vsemi gospodar-
skimi posledicami. 

In zato seje potrebno javno oprede-
liti.Če v civiliziranih demokratičnih 
državah ob odkritju kriminalnega de-
janja takšnih razsežnosti takoj odstopi 
nekaj ministrov ali kar celotna vlada, 
potem Zeleni Slovenije pričakujemo, 
da se bodo pri nas resno zganili vsaj or-
gani pregona, stranke pa prenehale 
mešetariti in iskati svoje majhne kori-
sti. Pa ne le stranke: tudi tisti pomem-
bni posamezniki, ki so leta 1991 
mrzlično podpisovali mirovniško de-
klaracijo (in z njo pred 10-dnevno voj-
no poizkušali razorožiti slovensko 
vojsko), bi morali (p)ostati dosledni In 
uporabiti svoj vpliv, da bi pravosodje 
hitro, učinkovito in samostojno poi-
skalo in kaznovalo krivice, Slovenijo 
pa s tem obvarovalo pred trajno nesta-
bilnostjo in revščino. 

Zeleni Slovenije ocenjujemo, daje 
vzrok politične destabilizacije in go-
spodarskega razkroja Slovenije predv-
sem aktualna koalicija vladnih strank, 
ki z vso ostrino aktualizira Dolomitsko 
izjavo. Prepričani smo, da "maribor-
ska afera"  predstavlja vrhunec norosti 
in bolečin, v katerih živi Slovenija v 
zadnjem letu. Norosti, ki imajo pov-
sem jasno politično ozadje, in bolečin, 
ki se lahko prenehajo le z jasno opre-
delitvijo za: 

- hitro, učinkovito in nepristransko 
ukrepanje pravosodnih organov; 

-jasno in takojšnje stališče vlade do 
kriminalnega početja; 

- odstop kompromitiranih mini-
strov in drugih funkcionarjev; 

- državno preiskavo mehanizmov 
delovanja udbomafijskega  kapitala in 

- prenehanje preganjanja in 
zaničevanja ljudi, ki odkrivajo krimi-
nalna dejanja, njihovo ozadje in akter-
j a -

• Vane  Gošnik,  Ksenija  Fister, 
Dušan Puh, Vladimir  Auert  Boris 
Keuc, Ivan  Tomše,  Peter  Stiglic, 

mag. Marinka  Draksler,  Tomaž 
Kukovica,  Štefanija  Kovač, 

Viasta  Sagadin,  Tone  Ahac, Jože 
Jelen. 

Doklej tako? 
Ni hujšega zapravljanja časa, kot je 

javno polemiziranje z ljudmi, ki nima-
jo nikakršnega čuta odgovornosti. Ne 
zavedajo sc, kaj lahko povzročijo z ne-
argumentirano kritiko, ali bolje 
rečeno, z natolcevanjem v javnih me-
dijih. 

O delovanju Zavoda za organizaci-
jo in izvajanje vzajemne pomoči je 
bilo zapisanega že toliko, da na takšne 
nesmisle, kot jih je v članku z nslovom 
"Zakaj tako?", objavljenem v glasilu 
Naš čas, dne 26.8.1993, navedel Sulej-
man Jašič nc bi niti odgovorila, če ta 
človek ne bi tako zelo učinkoval na di-
rektorico velenjskega Zavoda za urba-
nizem, s katero naj bi sklenili pogodbo 
o najemu poslovnega prostora. Name-
sto pogodbe mi je namreč pokazala 
članek, v katerem je g. Jašič med dru-
gim zapisal, da mu je naša tajnica v 
Ljubljani povedala, da mi v Zavodu 
nimamo denarja za izplačilo njegove 
privarčevane vsote in je zato gospa di-
rektorica v dvomih, ali bi zmogli redno 
mesečno plačevati najemnino tako 
ugledni ustanovi, kot je po njenih be-
sedah Zavod za urbanizem. Mimogre-
de, g. Jašic je seveda bil, tako kot vsi 
člani doslej izplačan v skladu z 
določili pogodbe, pa tudi najemne za 

poslovalnice po Sloveniji redno 
plačujemo i prav nobenega razloga 
ni, da jih tudi v prihodnje ne bi. Gospo-
da Jašiča smo seveda povprašali, zakaj 
seje odločil za objavo takšnega član-
ka. Po njegovih besedah sodeč samo 
zato, "da si je dal duška." . 

Zato kot odgovorna oseba in prvi 
človek Zavoda za organizacijo in izva-
janje vzajemne pomoči članom p.o., ki 
ščiti interese članstva in vseh zaposle-
nih sprašujem javnost, DOKLEJ 
TAKO? 

Koliko črnila in žolčne krvi bo še 
preteklo, da bomo končno znali ločiti 
zrno od plevela in dojeli dejavnost s 
kakršno se ukvarja naš Zavod za orga-
nizacijo in izvajanje vzajemne pomoči 
članom, ki zdaj v javnosti nastopa z 
blagovno znamko ASISTA. Spomnite 
se samo razlogov, zaradi česar smo 
ustanovljeni. Najemanje brezobre-
stnih posojil je gotovo ugodnost in 
možnost, s katero si lahko pomagamo 
pri reševanju finančnih  zagat. 

Dveletne izkušnje poslovanja tega 
Zavoda so nam pokazale vso raz-
sežnost sistema, ki se prilagaja našim 
potrebam in razmeram in kako trnova 
je pot, če se uveljavljaš sam, brez 
vsakršne podpore tako instituciji kot 
tudi javnosti. 

Vztrajali bomo, ker smo z znanjem 
in izkušnjami kos izzivom časa in na-
logam, zazrtim v prihodnost in, ker nas 
nenazadnje zavezujejo vsa že iz-
plačana brezobrestna posojila članom, 
ki se še kako zavedajo ugodnosti naje-
ma takšnih posojil, saj so že v drugo in 
tretje naši člani. Tistim pa, ki toliko 
negodujejo nad čakalno dobo svetu-
jem, naj dosledno spoštujejo pogod-
bo,saj Zavod deluje po načeli 
vzajemnosti, torej na obojestranskih 
obvezah. 

Na koncu izrabljam to priložnost in 
obveščam vse naše člane in zainteresi-
rane, da so strokovne službe Zavoda 
na podlagi temeljnih finančnih  analiz 
izoblikovale nekaj ponudb, ki imajo 
glavno željeno prednost - natančno 
odločen datum izplačila posojila. 

S spoštovanjem 
• direktorica  Vera  Vogrinčič 

Grdi, umazani, zli? 
Naslov je res izposojen iz "špagati 

westrna", toda, da se takšni scenariji 
dogajajo pri nas, nas niti malo ne pre-
seneča. Da roka roko umije, to vemo, 
vemo pa tudi to, kdo (vsaj nekateri) so 
glavni "igralci", čeprav podnaslov ne 
potrebujemo! 

Toliko simpatij, kot smo si jih na-
brali med našo samoosvojitvijo pred 
"begom" iz balkanskega kotla (neka-
teri nas v to vse bolj tiščijo) in tolikšnje 
podpore "demokratičnega" sveta, smo 
si lahko samo želeli. Vse pa kaže, da 
tega nekateri naši veljaki ne cenijo do-
volj, oziroma ne odrežejo plevela, saj 
ugled po našem mnenju vse bolj bledi 
in izginja!! 

Da smo še daleč od prave "demo-
kracije", pričajo tudi razne afere  in afe-
rice, ki burijo javnost ne samo pri nas, 
ampak tudi pri naših sosedih. Ali pa 
smo postali narod-mojster za takšna 
dejanja, samo da v obrnjeni režiji? 
Namreč dobiva se vtis, da tat, lopov, 
špekulant ni tisti, ki to počne ali "dela", 
ampak tisti, ki to odkrije in v javnosti 
objavi?! Res čudna pota demokracije, 
raznih komisij, tudi sodstva (smo za 
neodvisno sodstvo) pa vendar, koliko 
sodnikov z "bivšo" miselnostjo še za-
seda "najvišja" mesta?! Vse pa stopica 
na mestu, postavlja pa se vprašanje, 
zakaj? Če vemo, da je v vse "igrice" 
vpleten "preverjen" bivši kader (imel 
je popolno oblast) komunistov, preno-
vitelje, zdaj celo social-demokratov, 
(izvaja "novega" liderjag. Kocjančiča, 
o novi viziji, strategiji - za nas utopiji 
delovanja njegove stranke) si boljših 
rešitev ne moremo misliti! Sevedajim 
ob pomoči "bivših" tovarišev v drugih 
strankah uspeva to, kar bi bilo v resnici 
demokraciji že zdavnaj obelodanjeno! 
Česa pa se boji naša vladajoča stran-
ka? Sedaj smo vendar demokratična 
država! Vemo, da so tudi stvari, ki niso 
za nas navadne smrtnike (tiste z ozna-
kami) pa vendar... "nedolžni" molče in 
se branijo z molkom?! Da ni vse tako 
nedolžno, (izjava poslanca J.L. Zlobca 
- tekla bo kri?!) ob prejšnjih aferah  in 
nenazadnje, skop "komentar" (kdo in 
kaj je eden izmed "osumljenih") v zad-
nji aferi  v Mariboru, predsednika 
države!! Za koliko afer  pa se nikoli ne 
bo izvedelo, vedo pa tisti, ki te afere 
uspešno, žal, še vedno prikrivajo! 

Kaj pa porečete Vi, (cenimo in 
spoštujemo določena dejanja) g. Bav-
con, za nekoga, ki je "kradel" za svoje 

golo preživetje, za otroke, iz kakšne 
trgovine, se bo tudi on lahko branil na 
sodišču s "svojim molkom"?! Ga bo-
ste branili, mu mogoče drugače poma-
gali, ali pa ga boste kot abonenta vsak 
dan peljali na kosilo?! Čudno je le, da 
takšnih izjav niste dajali v "svinčenih" 
časih! Se razume, bili so drugačni časi. 
Kakšni pa so danes, za nas, male in 
poštene državljane? Seveda to je čisto 
nekaj drugega, zakon nalaga... pa smo 
pred zakonom (res) vsi enaki! TAT JE 
TAT!! Samo mnogo hujši so tisti, ki 
grabijo "zakonito" in nad katerimi so 
še sence neke roke, tiste majhne, bomo 
pa že kakok! Kako pa velike? 

Mar res ni več poštenosti, med 
našimi vodilnimi ljudmi, razen redkih 
izjem, vzgojenih v "bratstvu in jedin-
stvu". Kakšno paje to bratstvo, se na-
jlepše vidi 50 kilometrov od naše 
meje! Ali pa smo Slovenci še vedno 
slepi in prepričani, da živimo v Buta-
lih! Morda bo "jasneje" jeseni... mor-
da!? 

• SLOVENSKA  DOMOUUBNA 
STRANKA,  0.0 Velenje 

Strupena kača med 
Šoštanjem 

Sonce žge z nezmanjšano močjo... 
Kljub avgustu, tistemu poznemu, in klub 
redkim oblakom. Tudi ta petek je žgalo. 
Šoštanj je bil omrtvičeno mesto. Zvon je 
odzvonil dvanajsto. Žge, da komaj dihaš. 

Nenadoma se oglasi sirena. Rdeč avto 
prihrumi v trg. Govoec se trudi, da bi v 
zvočniku čim prej in čim bolj jasno opo-
zarjal. Nad mestom se vije dolga ijavka-
sta kača dima. Neviden dež se spušča nad 
prebivalstvo. "Starejšim in otrokom pri-
poročamo, da se čimprej umaknejo v no-
tranjost hiš. Onesnaženost je velika. Kar 
štirikrat presega dovoljeno mejokoncen-
tracije... Umaknite se!!!" 

Zdi se, da se mesto spreminja v grob-
nico. Nikjer ni nikogar več. Brlizgi ga-
silskega avta ti parajo živce, in 
preplašenost se ozira v dolgo ljavo kačo, 
ki sika v mesto. Moj konjiček drvi v Ve-
lenje. Pogled oplazi rjava telesa kopa-
lišča, ki se ne dajo. Vztrajajo... Žveplov 
dioksid, včasih so nas učili, nevaren 
strup, se pomeša z drobnimi kapljicami 
in postaja žveplenska kislina, strup! Ko-
likokrat v zadnjih treh, štirih mesecih, 
nas je že ogrozil alarm. Ljudje se pri-
tožujejo, ker jih stiska v nosu in grlu. 
Strup prodira v nežna tkiva. Ubija! 

Ali bomo morali čakati na odrešitev 
še več kot leto? Nemogoče. Koliko žrtev 
bi moralo kloniti do takrat? Vemo, filtre 
začenjajo graditi. Toda proces tega je 
predolg... 

Druge rešitve?! Zmanjšajmo količino 
električne energije za polovico. Prizane-
simo prebivalstvu nc samo Šoštanja, tudi 
širšemu okolju. 

Ne ubijajmo ga sistematično in hitro! 
Kdo se ne bi upiral smrtnim dozam pli-
nov?! 

Tragedija se ne more nenehno nadal-
jevati. Treba jo je vsaj omiliti! 

Kaj v Sloveniji res ne premoremo ra-
zumevanja ljudi tod? Morali bomo po-
noviti klic davnine, morali se bomo... 

Zopet se je oko zagledalo v šoštanjske 
dimnike. Danes seje spustila kača više, 
proti vzhodu. 

Toda vročina še vedno žge, bojimo se 
vlage, ki jo vpija zrak, in takrat se kača 
zopet spusti do nižin. 

Večratna prekoračitev dovoljene 
doze, skrivno, a gotovo ubija vse živo. 

Mi pa še hočemo živeti!!! 
• ViŠ 

Javno vprašanje vladi 
Republike Slovenije v 
zvezi: 
B B B B 5® 

MGA v tujih rokah -
tokrat brez vprašaja! 

V časopisih Delo in Slovenec je bila 
17.8.93 objavljena vest, daje na slove-
snosti v Nazarjah predsednik Koncema 
BSHG položil temeljni kamen za novo 
skladiščno stavbo firme  MGA Nazarje. 
V tej novici je bilo tudi sporočeno, daje 
MG A v 100 % lasti omenjenega koncer-
na. 

Ne zanikamo koristnosti tega početja 
za prebivalce mozirske občine. Ves čas 
smo se tudi sami zavedali, daje temu 
podjetju za njegov razvoj potreben in do-
brodošel tuji poslovni partner. Zatoceni-
mo dejanja firme  BSHG, ki so pomagala 
ohraniti delovna mesta in ki bodo omo-
gočila nove zaposlitve. 

Prebivalci Zgornje Savinjske doline, 
pa žal še vedno ne poznamo odgovorov 
na več vprašanj v zvezi z "lastninskim 
preoblikovanjem" firme  Gorenje MGA, 
ki so ostala zavita v skrivnostni molk. 

Vse do prodaje so iz vodstva Gorenje 
MGA strašili in opozaijali, da naj neka-
teri ne postavljajo preveč sitnih vprašanj 
okrog lastništva, ker si bo sicer tuji par-
tner premislil, delavci pa bodo ostali brez 
dela. Z objavo predhodno omenjene no-
vice v časopisih je končno napočil čas, 
da si nalijemo čistega vina. 

V imenu skupine delegatov občine 
Moziije je dr. Anton Žunter, takratni po-
slanec v državnem parlamentu, v sobotni 
prilogi Dela, dne 30.10.92, v članku z 
naslovom "Gorenje MGA v tujih ro-
kah?" opisal celotno problematiko in 
terjal jasne odgovore. Tudi na 27 
vprašanj, ki jih je predsednik SO Moziije 
v imenu skupščine SO Moziije poslal 
vodstvu Gorenje MGA in vodstvu kon-
cema Gorenje, niso dali jasnih odgovo-
rov. Na ta vprašanja je odgovarjal 
8.10.92 in 21.10.92 kar direktor podjetja 
Gorenje MGA g.Jože Kuder in to tako 
posplošeno, da ni povedal ničesar. Dne 
30.10.92 je bila v prostorih SO Moziije 
seja, na kateri so bili prisotni predstavni-
ki koncema Gorenje, podjetja Gorenje 
MGA, vodstvo občine ter takratni repu-
bliški poslanec dr.Anton Žunter. Iz zapi-
snika tega razgovora izhaja, da je 
podjetje Gorenje MGA zašlo v hude 
težave predvsem zaradi slabega vodenja 
s strani iste vodilne ekipe, ki še danes pod 
nemškim lastništvom vodi to podjetje. 
Številk, ki to dokazujejo, sedaj ne bom 
navajal, lahko pa jih drugič. 

Pred tremi leti je bilo podjetje Gorenje 
MGA s strani priznane avtrijske izve-
denske firme  ocenjeno na okrog 45 mili-
jonov DEM. V pisni ponudbi za odkup 
Gorenja MGA, ki jo je dal Koncem 
BSHG iz Nemčije in je videti v zapisni-
ku, s katerim dr.Žunter razpolaga, daje 
BSHG sam ocenil podjetje na borih 19 
milijonov DEM. Pri tem pa so bile po za-
nesljivih informacijah  stavbe ocenjene 
za 15 mio DEM prenizko, stroji pa za 
okrog 1 mio DEM. Za šefovske  odprav-
nine, ki se še do sedaj niso izplačale, paje 
bilo predvideno 500.000 DEM. Od ob-
stoječe aktive so Nemci odšteli tudi pred-
videno izgubo za leto 93 v višini 6 mio 
DEM, čeprav je Delo 16.10.1992 v član-
ku Ivice Burnik navedlo besede direktor-
ja Jožeta Kudra, da bo podjetje v letu 
1993 poslovalo brez izgube. Če upošte-
vamo še, da si je BSHG rezerviral še 3 
mio DEM za razvezo pogodb, poplavni 
rizik itd., kar je odštel od ocenjene vred-
nosti podjetja. Če te številke seštejemo, 
vidimo, da si je BSHG naračunal za 
okrog 12 mio DEM prenizko izho-
diščno ceno podjetja. Kje je danes ta de-
nar? Kdo je lahko spregledal tako visoke 
zneske? Od ponudbe 19 mio DEM naj bi 
se odšteli še krediti, ki jih je BSHG dal 
Gorenju MGA v višini 10 mio DEM, od 
preostanka 9 mio DEM pa naj bi se 
odštelo tudi 3,5 mio DEM za plačilo stro-
jev enoti Gorenja v Muenchnu. Tako bi 
plačilo firme,  ki je bila ocenjena na 45 
mio DEM, stvarno znašalo le 5 mio 
DEM! Toda ne! Sliši se, da država Slo-
venija za eno najboljših in najlepših 
podjetij Gorenje MGA ni dobila niti 
počenega groša. Menda naj bi izguba, ki 
je že sledila, požrla še teh preostalih 5 
mio DEM. Še več, iz dopisa St. 141/92 z 
dne 9.11.92, ki gaje agencija RS za pre-
strukturiranje poslala predsedniku SO 
Moziije izhaja, da agencija nikoli ni iz-
dala pisnega soglasja za to prodajo! 

Pač pa se ve, daje bila zadeva Gorenje 
MGA kar dvakrat obravnavana direktno 
na slovenski vladi in to kot zelo nujno!? 
Podpredsednik vlade za gospodarsko 
področje je bil takrat g.Herman Rigel-
nik, prejšnji direktor Koncema Gorenje. 
Ta je imel še do decembra 1992 v Muen-
chnu, od koder so izgleda tudi kupci Go-
renja MGA, najeto vilo. 

V odgovorih na vprašanja SO Moziije 
je direktor Gorenja MGA Jože Kuder na-
pisal, daje bilo Gorenje MGA ocenjeno s 
strani firme  P&S, pri čemer pa se mu ni 
zdelo vredno navesti, za koliko je ta finna 
ocenila podjetje. Ta podatek je bil s strani 
predsednika SO Moziije izrecno zahte-
van. V firmi  P&S je partnersko vezan 
g.Milja Jenko, pred prodajo predsednik 
Upravnega odbora firme  Gorenje MGA in 
zadnji predsednik Koncema Gorenje. 

V odgovorih je g.Jože Kuder tudi na-
pisal, daje "predvidena udeležba delav-
cev Gorenje MGA v novem podjetju" v 
višini 20 %. Kot kaže, sedaj to ni res. Pač 
pa bo res, da so bili delegati SO Moziije s 
tem odgovorom zavedeni. Po zakonu o 
lastninjenju bi moralo biti 20 % vredno-
sti podjetja rezervirano za delavce. Ali 
paje morda ta delež vrednosti podjetja 
res rezerviran? Če je, koliko znaša to v 
tolarjih, zato od slovenske vlade zahte-
vam jasne odgovore kdo je bil pristojen 
za sprejem odločitve o prodaji, ki se je 
ves čas pred poslanci SO Moziije zakri-
vala z izrazi kot so: "vstop v lastninsko 
strukturo in dokapitalizacija s strani vseh 

lastnikov"? Ali seje podjetje Gorenje 
MGA "prodajalo" kar samo, ali je to 
vršilo vodstvo Koncema Gorenje(kate-
rekonkretne osebe),ali paje firmo  z bla-
goslovom g. Hermana Rigelnika 
"prodajal" g.Stane Debevc, poslovodja 
poslovne enote Gorenja v Muenchnu, ki 
je v praksi opravljal stvari v zvezi s to 
prodajo? V čigavem imenu? Ali vimenu 
Koncema Gorenje, ali v imenu države, 
ali v imenu skrbi za delovna mesta, ali pa 
v imenu nečesa povsem drugega? 
Kakšen je bil pri tem delež g.Hermana 
Rigelnika? Zakaj pri prodaji ni bil izve-
den javni razpis in napisano pismo o na-
meri, kot je to navada pri prodaji 
podjetij? Zakaj ni bila predhodno izve-
dena inšpekcija ali revizija SDK? Bojim 
se, daje šlo za načrtno zniževanje vred-
nosti tega podjetja. Kaže, kot da je 
BSHG za nagrado, ker so podjetje v krat-
kem času spravili do vrednosti NIČ, 
obdržal vso vodstveno strukturo. To pa 
se pri nemških pravih poslovnih načelih 
ne more zgoditi niti slučajno. 

Zato odločno zahtevam ugotovitev 
odgovornosti za to "prodajo". Revizijo 
SDK, ki se bo vršila, če se že ne. SDK je 
dolžna za ta namen pripraviti vse potreb-
ne podatke in analize. Vlada naj tudi 
konkretno odgovori, katera oseba je di-
rektno in mimo agencije zahtevalasogla-
sje za prodajo Gorenja MGA in s čim je 
to argumentirala. Želim tudi jasen odgo-
vor, če je država prejela kaj kupnine od te 
"prodaje". Še posebej zato, ker je bila 
zgrajena nova poslovna stavba in novi 
proizvodni obrat pred nekaj leti tudi s 
kreditom, ki je bil najet pri LB Kranj. Ta 
kredit pa nikoli ni bil vrnjen in je bil tran-
sformiran  v javni dolg, ki ga bodo 
plačevali vsi Slovenci. 

V časopisu je pisalo, daje BSHG 100% 
lastnik MGA Nazaije. Kako lahko tujci 
kupujejo zemljo za izgradnjo novih pro-
storov, ko pajim slovenska ustava to pre-
poveduje. Ali pa morda držijo trditve, ki 
krožijo po mozirski občini, da so solastni-
ki MGA tudi "slovenski Nemci" in nekate-
ri redki izbrani domači podjetniki. 

Zato gospodu Hermanu Rigelniku 
priporočam, da že sedaj poišče vse faxe 
in druge dokumente, da mu ne bo treba 
zanje prositi centralne vladne pisarne, 
kot je to moral pred kratkim. Njegovega 
prijatelja g.Staneta Debevca pa prosim, 
da izkoristi časopisni prostor in v odgo-
voru potrdi ali zanika, če je res, kar se go-
vori, daje pred nedavnim v Muenchnu 
na stroške Gorenja bogato gostil genera-
la Konrada Kolška. kamorga je skupaj z 
njegovimi prijatelji pripeljal službeni 
avto s šofeijem  iz Gorenja. Odgovor bo 
poleg širše slovenske javnosti zanimal 
tudi delavce Gorenja. 

Upam, da ne bom, kot je sedaj v nava-
di, namesto zahtevanih odgovorov 
deležen obtožb ali še kaj drugega, da sem 
kriv, ker sem sprožil novo afero. 

• Ivan  Kreft,  dipl.ing. 
Nazarje,poslanec  v prejšnjem 

parlamentu 

Zdravnik ali uradnik? 
Ste že bili kdaj pri zdravniku, kije 

dajal vtis uradnika, zadolženega za pi-
sanje receptov, človeka v beli halji 
sladkobnega glasu, ki te obravnava kot 
kos mesa, ki mu za popolnost meša 
štrene le "malo revme"? 

"Oh, daj no, v tvojih letih je to nekaj 
povsem mogočega," mi je tolažljivo za-
gotovil doktor Pirtovšek iz šoštanjske 
splošne zdravstvene ambulante, ko sem 
prišel k njemu po pomoč. No, ne k nje-
mu kot osebnosti, temveč kot k zdravni-
ku, ki je tistega dne pač bil v službi in ker 
titula pred njegovim imenom vsem ne-
vednim Tomažem pač daje upanje, da 
bo izpolnil obljubo, ki jo je pred leti ob 
opravljeni diplomi slovesno prisegel. 
Vendar sem z grenkobo v srcu od njega 
odšel z receptom za čudežno zdravi lo, ki 
naj bi oblažilo moje revmatično obolen-
je. Z grenkobo zato, ker so mi pritisk v 
prsih, ki mi ni dal dihati, ohromelost 
leve roke, zmanjšana gibalna sposob-
nost, glavobol ter več izrazitih rdečih 
madežev po celem telesu, obudili dvom 
in bili resna vzpodbuda o vprašanju pra-
vilne diagnoze dr. Pirtovška, še posebej 
zato, ker se mu ni zdelo vredno niti toli-
ko potruditi, da bi me pregledal morda 
preveril utrip srca ali pokazal kakeršen-
koli interes za moj natančen opis težav, 
s katerimi sem ga soočil. 

Ker pa je moja največja vrednota 
prav zdravje in največji greh le-tega pa 
nemarnosti zapravljati, sem naslednje 
jutro obiskal prijatelja dr. Žičkarja, si-
cer specialista okulista, ki pa za točno 
diagnozo ni rabil sicer svojih vsakdan-
jih pripomočkov ali mi za opisane 
težave celo predpisal očal. Že po 
površnem pregledu me je nemudoma 
poslal v bolnico, kjer sem se resno 
začel boriti z boreliozo v že "lepo" 
razvitem stanju. 

Danes, ko se ponovno počutim zdrav 
in se veselim življenja, se sprašujem, ali 
imajo ljudje, kot je dr Pirtovšek, sploh 
pravico delati v zdravstvenih domovih. 
Koliko napačnih diagnoz, prezgodnjih 
"napotnic v grob", nepotrebnih bolečin 
in kraj človeškega zaupanja bo še po-
trebno, da se takšni mazači odstrinijo v 
okolje, kjer ne morejo delati škode? Ali 
moramo biti res na milost in nemilost 
prepuščeni vsemu in vsakomur, komur 
uspe s papirjem dokazati, da je končal 
neko šolo, ko paje vendar kar nekaj do-
kazal, da je to lahko hudo brezvreden 
papir, če se za njiju skriva nestrokov-
njak. 

Jaz sem imel še srečo in morda jo bo 
za mano imel še kdo, toda dovolj hudo 
bo, če v ordinacijo dr Pirtovška stopi 
človek z revmo, on pa aga bo morda 
zdravil za-boreliozo! 

Življenske napake so to, gospod 
doktor in če z njimi skrajšate človeku 
tudi samo dan na tem lepem svetu, ste 
naredili nepopravljivo škodo. Zami-
slite se malo nad tem!!! 

• Franc  Verko 

e A 
Velenje, Prešernova  10 

razpisuje 
JAVNO ZBIRANJE PONUDB 
1. ZA ODDAJO V NAJEM poslovnih prostorov v Velenju, 
Kidričeva 53 (spodnja etaža v izmeri 103 m2, za opravljanje 
kakovostnih gostinskih uslug ( z možnostjo koriščenja terase) 

2. ZA PRODAJO poslovnih prostorov v Velenju, Stari trg 22, 
trgovina in skladišče, pare. št. 2660/1 in 2660/2, oboje 
pripisano k vi. št. 697 k.o. Velenje v izmeri 397 m2 neto oz. 654 
m2 bruto površine. Izhodiščna cena: 310.000 DEM v tolarski 
protivrednosti po srednjem tečaju Banke Slovenije na dan plačila. 

Kot kriterij za izbiro ponudbe bo komisija upoštevala ceno in način 
plačila, predvideno dejavnost in predvidena vlaganja. 

Pisne ponudbe sprejemamo 8 dni po objavi razpisa  na naslov 
ERA d.d. Prešernova  10 Velenje, s pripisom "za najem" oz. "za 
prodajo" v zaprti  ovojnici. 
Razpis ne zavezuje k sklenitvi  pogodbe. 
Ogled obeh poslovnih prostorov je možen po predhodnem 
dogovoru (g. Stane Ločan, tel. št. 063 853-151 int. 248). 



Frk mimo radarja 
in mimo šol 

Prvi šolski dnevi, tudi v prometu, so za nami. Nanje so se Sveti za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu temeljito pripravili, temel-
jiti pa so bili tudi policisti. Na območjih, kjer je bil promet velik, in 
kjer je prihajalo v šolo veliko otrok, so nadzorovali dogajanje, pro-
met pa umirjali tudi z radarji. 

Policisti so v prvih šolskih dneh javnost seznanjali o tem, kje in kdaj bodo z 
radarji. Čeprav so pričakovali, da bodo vozniki s počasnejšo in odgovornejšo 
vožnjo sami prispevali k večji varnosti v prometu, se to ni zgodilo. Paje bilo prav 
v prvem šolskem dnevu ugotovljenih največ prekoračitev. Na celjskem je do-
voljeno hitrost prekoračilo 139 voznikov, vsi razen enega, so plačili denarno ka-
zen. Tega pa bodo napotili k sodniku za prekrške. 

• mkp 
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Teden vlomov v avtomobile 
Prejšnji teden so bili v Velenju 

spet na udaru avtomobili! 
V noči iz 29. na 30. avgust je 

neznanec iz osebnega avtomobi-
la. parkiranega pred Šaleško 2 b v 
Velenju, odtujil celo zadnjo poli-
co avtomobila skupaj z dvema 
zvočnikoma in s tem oškodoval 
lastnika, Stanislava B., 32 let, iz 
Velenja za okoli deset tisočakov. 

Naslednjo noč, iz 30 na 31. av-
gust, paje neznanec na parkirnem 
prostoru Kardeljeve 1 v Velenju 
iz osebnega avtomobila odtujil 
trenerko in jeans jakno ter sončna 
očala. Za več kot deset tisočakov 
je oškodoval 23-letnega Bogda-
na J. iz Velenja. 

V noči iz 3. na 4. september je 
neznanec vlomil v dva osebna 
avtomobila. Iz obeh je odnesel 
avto radio. Na Cesti talcev 18 je s 
tem oškodoval Marjana P., 39 
let, za 28 tisoč tolaijev, na Šlan-
4rovi cesti pa Vitodraga P., 27 
let, za okoli 30 tisoč tolaijev. 

4. septembra zgodaj zjutraj, je 
Ivan B., s Koželjskega ulice v Ve-
lenju opazil, da mu je neznanec z 
osebnega avtomobila snel in od-
nesel okrasne bočne letve. Polici-
sti so pri zbiranju obvestil 
ugotovili, da je to storil 21-letni 
Damjan R., iz Velenja, pri kate-
rem so policisti odtujene predme-
te tudi naši. 
Umivalnik in vodovodna 
pipa prideta tudi prav! 

Tatovom pride očitno vse prav. 
Če ne bi bilo tako, se neznanec ne 
bi lotil kopalnice Rudnika lignita 
Velenje. Tako paje v noči iz 3. na 
4. september od tam odtujil umi-
valnik in vodovodno pipo, oboje 
vredno okoli deset tisočakov. Sto-
rilca je opazil vratar, ko je ukrade-
ne stvari nalagal v osebni avto, 
tako da bo policistom kmalu zna-
na identiteta storilca "divjega la-
stninjenja". 

Razbijal v Domu učencev 
V soboto, 4. septembra, okoli 

polnoči so za posredovanje 
policistov zaprosili iz Doma 
učencev, ker si drugače in sami 
niso znali pomagati. V samski 
sobi je razbijal in kričal vinjeni 
45-letni Faud S., državljan BiH. 
Ker je bilo pričakovati, da bo s 
početjem nadaljeval, so ga polici-
sti vzeli s seboj in ga namestili v 
posebnih prostorih za pridržanje, 
dokler se ni streznil. Potem so ga 
pospremili k sodniku za prekrške. 
Do zdravnika bi rad! 

V ponedeljek, 30. avgusta, oko-
li pol enajste zvečer, je v čakal-
nici Zdravstvenega doma v 
Velenju skupaj s prijateljem raz-
grajal vinjeni 39-letni Milan K., 
iz Velenja. Policisti, ki so prišli 
reševati zadevo, so oba pomirili in 
ju napotili domov. 

Naslednji dan, 31. avgusta, okoli 

i Policija uvaja 
j Odprt telefon 
• Na Upravi za notranje zadeve v Celju so se odločili, da bodo dva-
" krat mesečno na voljo občanom. Uvajajo projekt, ki so ga imenova-
^ li ODPRT TELEFON (29 411), z njim pa bodo dali možnost 
B občanom, da jih bodo lahko poklicali in jim povprašali o vsem, kar 
• jih v zvezi z njihovim delom zanima. 
• Prvič so bili občanom na voljo včeraj, 8. septembra, med 9. in 10. 
• uro. Na vprašanja pa so odgovarjali delavci Operativno komu-
• nikacijskega centra, inšpektorata policije, urada kriminalistične 
" službe in urada načelnika. 
" • mkp 

18. ure, pa se je stvar ponovila. V 
čakalnici Zdravstvenega doma je 
Milan K. spet kršil javni red in mir. 
Bilje v precej podobnem stanju kot 
prejšnji dan, le da so ga tokrat poli-
cisti vzeli s seboj in ga namestili v 
prostoru za pridržanje. 1. septem-
bra, dopoldne, pa so se spet srečali z 
njim, ko je močno vinjen omagal na 
pločniku pri avtobusni postaji v Ve-
lenju. Tokrat so ga z rešilnim vozi-
lom odpeljali v Zdravstveni dom. 
Zadel pešca 

V Šoštanju se je v petek, 3. sep-
tembra, pripetila prometna nezgo-
da, v kateri se je lažje telesno 
poškodoval pešec, 40-letni Milan 
Maličevič, iz Šoštanja. Ivan 
Kramperšek, 31 let, iz Velenja je 
vozil osebni avtomobil po cesti 
Lole Ribatja. V bližini avtobusne 
postaje mu je z leve strani prečkal 
vozišče Maličevič in Kramperšek 
gaje z vozilom zadel. 
Otroka na cesto 

30. avgusta, ob 18.20, seje pri-
petila huda prometna nezgoda na 
lokalni cesti Konovo - Škale. 29-
letni Jože Grčar iz Škal je vozil 
osebni avto iz smeri Konovega 
proti Skalam. V naselju Hrasto-
vec mu je na cesto izza okrasnega 
grmičevja skočil petletni Sandi, ki 
ga je voznik z vozilom zadel, 
otrok p a j e utrpel hude telesne 
poškodbe. 

Zadnji dan avgusta, pa seje na 
Tomšičevi cesti v Velenju pripe-
tila prometna nezgoda, v kateri se 
je lažje telesno poškodoval trilet-
ni otrok. Po Tomšičevi proti Ki-
dričevi, je nekaj po 15. uri vozil 
osebni avto 59-letni Jožef  Strop-
nik iz Floijana. V križišču z Jen-
kovo, je z leve strani, po prehodu 
za pešce, preko vozišča stekel 3-
letni otrok, ki gaje voznik zbil po 
vozišču, pri čemer se je otrok lažje 
telesno poškodoval. 
Huda prometna nezgoda 
v Črnovi 

V soboto, 4. septembra, okoli 
21. ure, se je v kraju Čmova pripe-
tila huda prometna nezgoda. Iz 
smeri Velenja proti Arji vasi je 

vozil osebni avto 39-letni Miro-
slav Klenovšak iz Lokavca. V 
Črnovi je dohitel kolono vozil in 
jo pričel prehitevati v trenutku, ko 
je iz nasprotne smeri pripeljal z 
osebnim avtomobilom 53-letni 
Peter Kodre iz Velenja. Vozili 
sta trčili, pri čemer so se voznik 
Kodre, njegova sopotnica, 54-
letna Metka Kodre iz Velenja ter 
sopotnik v Klenovškovem avto-
mobilu 27-Ietni Matjaž Jug iz 
Celja hudo telesno poškodovali, 
medtem ko je voznik Klenovšak 
v nezgodi dobil lažje telesne 
poškodobe. 
Vlom v bistro Kavnik 

V noči na 4. september je doslej 
še neznani storilec vlomil skozi 
vhodna vrata v bistro Kavnik na 
letališču v Lajšah. Vlomilec je od-
nesel več kot 15 tisoč tolarjev go-
tovine, več kilogramov mesa, 
mesoreznico in več zavojčkov ci-
garet. Materialna škoda znaša več 
kot 50 tisoč tolarjev. 
Razgreti navijači 

Navijači iz Celja, ki so se v so-
boto, 4. septembra, vračali z roko-
metne tekme v Velenju, so močno 
poškodovali notranjost Izlet-
nikovega avtobusa, ki jih je pre-
važal. V njem so povzročili za več 
kot 150 tisoč tolaijev škode. 

Pol ic i j ska 
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Pridržana do istreznitve 
V ponedeljek popoldne, 30. av-

gusta, je doma v Podhomu 
razgrajala in s sekiro ter nožem gro-
zila vnukinji, 70-letna Alojzija B.. 
Kljub prihodu policistov in posku-
som, dajo pomirijo, jim to ni uspe-
lo, zato sojo pospremili v prostore 
za pridržanje v Velenje. 
Trčenje s hudo telesno 
poškodbo 

Čeprav je prvi šolski dan, kar se 
prometa tiče, na celjskem minil 
nekoliko bolj mirno kot prejšnji 
dnevi, pa brez prometnih nezgod 
ni minil. Ob 22.05 seje pripetila 

C a n o n P a n a s o n i c 

EPSON FUJITSU m 
EMTOTO1 

RAČUNALNIŠKE IN BIROTEHNIČNE OPREME 
• RAČUNALNIKI  (od  386 sistemov naprej) 
• TISKALNIKI  (matrični,  laserski, ink - bubble jet) 
• FOTOKOPIRNI  STROJI  (od najmanjših do največjih) 
• ATESTIRANI  1ELEFAXI 

(za bolj in manj zahtevna  poslovanja) 
• TELEFONI  (žični  in brezžični) 
• P0TR0ŠNIMATERIJAL  (tonerji,  trakovi,  papir...) 

OBIŠČITE  NAS IN SE 0 KONKURENČNOSTI  PONUDBE 
PREPRIČAJTE  SAMI I 

FIMEX,  Velenje.  Tel:  063/852 - 465, Fax:  063/856-  913 
SALON je v steklenem prizidku  HOTELA  PAKA,  RUDARSKA  1 

prometna nezgoda na regionalni 
cesti zunaj naselja Nizka. Iz smeri 
Radmirja proti Mozirju je vozil 
osebni avto 31-letni Janez Tro-
gar iz Radmiija. V kraju Nizka je 
dohitel voznika osebnega avto-
mobila 26-Ietnega Branka Ri-
harja iz Raduhe, ki je pravilno 
zavijal levo na parkirni prostor. 
Ko je bil Rihar že v fazi  zavijanja, 
ga j e pričel Trogar prehitevati. 
Med vozilomaje prišlodo trčenja, 
v nezgodi pa se je voznik Rihar 
hudo telesno poškodoval. 
Trčil v ograjo mostu 

V soboto, 4. septembra, okoli 
20.10 je Ivan Krajnc, 44 let, iz 
Laškega, vozil kombinirano vo-
zilo iz smeri Petlje proti Logar-
ski dolini, pri tem pa j e najbrž 
zaradi vožnje pod vplivom alko-
hola in zaradi neprimerne hitrosti, 
zapeljal z vozišča in trčil v ograjo 
mostu. Lažje telesno se je v nez-
godi poškodoval sopotnik v 
Krajnčevem vozilu, 33-letni 
Ignacij Lukačevič. 

Velik požar v Šport 1 

centru v Juvanju 
3. septembra,  uro po polnoči,  je izbruhnil  požar  v Šport 
centru  Prodnik  v Juvanju. 
V  požaru  je zgorel  objekt  velik  15 krat  6 metrov  in več 
kot štirideset  različnih  čolnov.  V požaru  je nastalo za 
okoli  10 milijonov  tolarjev  škode,  vzrok  požara  pa kri-
minalisti  še ugotavljajo.  Domneve,  da naj bi bil požar 
podtaknjen,  še ne morejo  potrditi. 

Še v nedeljo, dobra dva dni 
po uničujočem ognju, je bil la-
stnik Športnega centra Prod-
nik Edi Jurjevec skoraj 
povsem obupan. Ni mogel 
verjeti, aje moral. 

Kmalu po polnoči v petek ga 
je prebudilo prasketanje ognja 
in ostri poki z njim. Lepa lese-
na in zračna stavba s številnimi 
plastičnimi čolni in opremo na 
zgornjih skupnih ležiščih je 
bila lahek plen za ognjene zu-
blje, hitra pomoč gasilcev je le 
preprečila širjenje požara. 
Ostalo je žalostno pogorišče, 
pravzaprav le del ogrodja, v 

kotu so še v nedeljo na vso gro-
zo opominjali zveriženi poka-
li, ki jih je Edi s svojim 
moštvom osvojil v raftingu  na 
državnih in drugih tekmovan-
jih. "Sploh ne vem kaj bom 
storil. 

Škoda je ogromna, zavaro-
van je le objekt, oprema ne. 
Vse skupaj je za normalno 
delo centra seveda nujno, ko je 
letos vse tako lepo steklo. Več 
kot prepričan sem, daje nekdo 
ogenj namerno podtaknil," je 
Edi Jurjevec še dodal. 

• Jp,mkp 

O P R E M A 
T o v a r n a  o b l a z i n j e n e g a p o h i š t v a 
62380 S l o v e n j G r a d e c ,  Stari  trg  304 
Telefon  (0602) 42 051, telefaks  42 153 

% 

•ji 
PARTNER -fzMETNICE JUMB0 

Na 26. "M0S" v Celju od 10. do 18. septembra  v a m nudimo 
pri nakupu vzmetnic,  ležišč in sedežnih garnitur  25% 
popust ob gotovinskem  plačilu. 

obiščite 
ms BO 
Celjske. 
sejmw w 
hali  G in 
izkoristit 
b ifgoden  HO 
nakup! 
Informacije: 
tel. (0602) 44 185 
ali (0602) 41 144 
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Oven od 21. marca do 20. aprila 
T Vsi napori vam bodo, če boste to priznali ali ne, počasi 

načenjali zdravje. K temu bo svoje pripomoglo še vreme, ki vam 
ne bo ugajalo, zato se kaj lahko zgodi, da boste obležali. Vaše 
počutje torej v naslednjih dneh ne bo najboljše, poleg tega vas 
domači ne bodo prav nič ujčkali. Nikar zato ne postanite zlobni! 

Bik od 21.aprila do 20.maja 
^ S rečo boste v naslednjih dneh iskali v ljubezni, družini 

in tisti, ki imate otroke, tudi v njih. To pomeni, da vas bo delo 
spravljalo v slabo voljo, če že ne ob živce. Pazite na zdravje, to 
nič kaj dobro ne kaže in nikar trmasto ne vztrajajte pri domačih 
zdravilih. Včasih je obisk zdravnika neizbežen. 

Dvojčka od 21.maja do 21.junija 
H Konec tedna se boste odločili, da vam manjka zabave in 

jo zato željno iskali. Kot vedno, kadar hočemo kaj doseči na silo, 
se bo bolj klavrno izteklo. Zato pa vas bo presenetila spontana 
sreda. Spoznali boste nekaj novih ljudi, ki vam ne bodo hoteli iz 
spomina. Vsaj eden vas bo popolnoma zmedel. 

Rak od 22.junija do 22.julija 
5 Vse napore boste vlagali v to, da bi dokazali, da imate v 

neki važni odločitvi prav vi prav. Ne bo lahko in tudi ne gladko, 
vendar bo vaša močna volja in trma prevladala. Šele v drugi polov-
ici tedna se bo stanje doma umirilo. Prekomerni izdatki v začetku 
meseca vas bodo pričeli skrbeti, ko boste dobro pregledali svoje 
finančno  stanje. 

Lev od 23.julija do 23.avgusta 
SI Še vedno se nadaljuje zanimivo, dogodkov polno obdob-

je. Morda boste odpotovali, če ne vi, pa kdo, ki vam je blizu. Pa 
tudi čc boste ostali doma, boste znali poskrbeti za zabavo in do-
bro voljo sebe in vseh okoli vas. Vezani boste svoje zveze še po-
globili, nevezani pa boste tudi poskrbeli, da boste le malo sami. 
Pa četudi boste vsak dan v drugačni družbi, vam bo lepo! 

Devica od 24.avgusta do 23.septembra 
1TJ) Končno vas bodo mnogi spoznali takšne kot v resnici ste. 

Duhovite, zabavne in tudi pridne, kar marsikdo nikoli ni opazil. 
Vam bo važno, da bo to opazila oseba, ki vas že dolgo vznemirja, 
sedaj pa boste tudi vi vznemirili njo. Ko vam bo že vse teklo kot 
po maslu, se nikar ne pozabite preizkusiti v igrah na srečo! 

Tehtnica od 24.septembra do 23.oktobra 
— Ni še prišel čas za počitek, kar nekaj težkih dni je še pred 

vami. Napore boste prenašali veliko lažje, kot ste sami pričakovali, 
čeprav ravno dobre volje ne boste. Na čustvenem področju boste 
potrebovali sposobnosti diplomata, saj se vaša veza spet nevarno 
maje. Kljub vsemu boste zmogli! 

Škorpijon od 24.oktobra do 22.novembra 
111, Prijatelj, ki ga imate najraje, bo potreboval vašo podporo 

in pomoč. Nikar se ne izognite temu, čeprav tudi za vas ne bo 
prijetno. Okoli 10. septembra se vam bo zgodilo nekaj zelo 
pomembnega, takega, da zna spremeniti vse vaše načrte za pri-
hodnost. Povezano bo tudi z vašim čustvenim življenjem, ki je 
zdnje čase vse prej kot skromno. 

Strelec od 23.novembra do 21.decembra 
6 Iz dneva v dan lepše bo, tako doma kot pri delu. Prav vse, 

česar se boste lotili, se bo lepo izteklo, pohvale bodo kar deževale. 
To vas ne bo prav nič omajalo v vaši trdnosti in zaprtosti vase, le 
v soboto boste veselje ob nekem dogodku tudi pokazali. Part-
nerja boste podprli v njegovi novi, nevarni odločitvi in prav je 
tako! 

Kozorog od 22.decembra do 20.januarja 
Kar precej objektivnosti boste potrebovali v naslednjih 

dneh, saj se bodo čudni in naporni dogodki kar vrstili. Ob tem bo 
trpelo vaše celo telo, ko pa bo vsega preveč, znate povsem nar-
obe odreagirati. Tega si sedaj skoraj ne morete privoščiti, saj vam 
okolica ni najbolj naklonjena. Na ljubezenskem področju bo 
veliko bolje, tu bo celo lepo! 

Vodnar od 21.januarja do 20.marca 
Dela vam ne bo zmanjkalo, pa če si to še tako želite. Tudi 

zato, ker ste postali razstresen in slab organizator. Če se ne boste 
krepko vzeli v roke, se zna situacija še poslabšati. Časa za avan-
ture nimate več, saj vaš partner ve preveč. Celo več, kot vi mis-
lite, da ve. To je lahko nevarno, zato pazite! 

Ribi od 21.februarja do 20.marca 
K Ko bi bili samo malo bolj samozavestni in bi se znali bolj 

opreti na svoje moči in sposobnosti, bi vam bilo že velikokrat v 
preteklosti veliko lažje. Sedaj boste potrebovali vspodbude in 
oporo, saj so pred vami zelo naporni dnevi, vi pa si svojega časa 
sploh ne znate razporediti. Zdravje vas bo popolnoma pustilo na 
cedilu, če ne boste takoj naredili več zase! 

Moda 

Brez rokavnikov ne gre 
Čutili smo jih že poleti. 

Brezrokavniki so se nosili na golo 
kožo ali čez lahke bluzice s kratki-
mi rokavi. Najpogosteje so spomin-
jali na klasične moške 
brezrokavnike, srečevali pa smo 
tudi drugačne - zelo dolge, zelo 
kratke, (ki so pokazali popek, hit 
poletja) v vseh barvah in vzorcih. 

Tudi moda v vseh evropskih 
modnih prestolnicah (Pariš, Lon-
don, Milano, Dusseldorf)  v sezoni 
jesen - zima '93/94jih je uvrstila na 
prvo mesto in prav v vse stile, ki 
bodo v tej sezoni prevladovali.Če se 
boste odločile za novi barok, potem 
boste imele v svoji garderobi bluze 
z veliko volančki in drugimi majh-
nimi "začimbami". Brezrokavnik, 
ki ga oblečete zraven, je klasično 
krojen, prej kratek kot dolg, blago 
pa le redko enobarvno. Tudi, če se 
boste ogrele za pletenine, o katerih 

smo že pisali, da bodo močno pris-
otne, ne bo šlo brez brezrokavnika. 
Dolžino enostavnega pletenega 
izberite sami, odvisno, kaj želite 
povdariti in kaj skriti. Letos bo ve-
liko črt. Blaga, ki spominja na oble-
ke naših očetov ali dedkov. In 
brezrokavnik bo prav tako črtast, 
lahko paje krojen kot ozek body 
brez naramnic. Pod takega oblečete 
enostavno belo bluzo, vaš izgled pa 
bo nekaj čisto posebnega. Tudi v 
stilu eko nomadov, kjer bodo prev-
ladovale barve peska, lesa in čoko-
lade, bodo močno prisotni - narejeni 
iz ovčke ali usnja. Stroga eleganca 
in rakošje ob tej, jih prav tako lju-
bita. Tu paje še grunge, smer anti-
mode, ki se poleti ni prav prijel niti 
v Evropi, niti pri nas. Pa vendar ga 
delček prenašajo tudi v novo mod-
no sezono. Brezrokavniki so tu zelo 
dolgi, zvončasti, pisano pisani.... 

Dobro je vedeti 

Krompir 
Prav v naslednjih dneh boste mnogi že pričeli skrbeti /a 

ozimnico. V njej bo prav gotovo tudi krompir, zato ne ho odveč 
nekaj nasvetov, kako ga shranimo, kaj naredimo s starim... 

-Krompir /a ozimnico shranimo v temno in hlado klet in to v 
zaboje ali na deske. Obvezno jih vsaj malo podložimo. 

-Krompir vam preko zime nc ho klil. če ga boste takoj po tem, 
ko ga lx)ste kupili, posuli s sredstvi, ki to zavirajo, dobili pa jih 
boste v lekarni. Star recept, če tega ne /lire pa pravi, da ga >e v 
oktobru nekajkrat preložite. Najbolje i/ zaboja v zaboj. Tako bo 
ostal dober do novega. 

-Če želite ugotoviti kvaliteto krompirja, en gomolj prerežemo 
in oba dela drgnemo enega ob diugega. Krompirje dober, če se 
bosta kos,i lepila in se bo na robu naredila pena. Voda se ne sme 
pojaviti niti. če krompir zdrobimo. Njegovo meso mora biti ru-
menkasto ali belo. Preden kupite krompir za ozimnico, naredite 
ta mali poskus. 

-Star krompir bo imel boljši okus, če mu boste med kuhanjem 
dodali inalo kisa. 

-Krompir čistimo in lupimo tako, da imamo roke vedno v vodi, 
sicer lahko pusti neprijetne madeže na njih. 

-Lupine lahko še uporabite. Z njimi očistite steklenice in 
kozarce. 

[ Še vedno omejitev 
J porabe vode 

Velenje - Res, da je v zadnjih dneh prejšnjega tedna 
padlo nekaj dežja, vendar še vedno ne dovolj, da bi lahko 
porabniki vode z njo razpolagali brez omejitev. 

Zato je do preklica prepovedana uporaba vode iz vodot-
okov za vse namene, razen za gašenje požarov, pitje, na-
pajanje živine, kopanje, osebno rabo in uporabo vode v 
okviru pogojev izdanih iz vodnogospodarskih soglasij in 
dovoljenj. 

Vodnogospodarska  Inšpektorica 
Amalija  Trauner 
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Novo na vašem jedilniku 

Melancani 
Tisti, ki jih že dolgo poznate, veste, kako dobri so. Lah-

ko sami, prepraženi ali panirani, v enolončnicah in mešanih 
jedeh polnih mesa in zelenjave pa dajo povsem nov, zanimiv 
in večini všečen okus. Poskusite jih! 

Makaroni z melancano 
Potrebujete (za 4 osebe): 40 dkg makaronov, 40 dag 

paradižnika, 1 velik melancan, 15 dag topljenega sira, glavico 
čebule, peteršiljevo listje, sol poper in olje. 

Melancan operite, narežite na ploščice in posolite. Paradižnik 
olupite in narežite na kocke. Drobno nasekljajte čebulo, jo spražite 
na olju, da postane steklena, dodajte melancane in še pražite. Potem 
dodajte še paradižnik, sol in poper. Pražite na nizki temperaturi. V 
tem času skuhajte makarone, odcedite jih in pomešajte z zelenja-
vo. Posolite, popoprajte, dodajte nasekljan peteršilj in sir, narezan 
na majhne koščke. 

Zelenjavni sedvič 
Potrebujete: 2 melancane, 4 paprike, 1 glavico čebule, nekaj 

trakov pora, sol, poper in olje 
Melancane operite, narežite jih na kockice, posolite in pustite, 

da se uležijo. Paprike prepolovite, izločite koščice in odstranite 
nitke. Specitejih na žaru. Čebulo olupite, jo narežite na ploščice in 
tudi te prepecite na žaru. Melancane odcedite in jih tudi specite na 
žaru. Tako njih kot paprike narežite na enake štirikotne koščke, 
potem pa zlagajte izmenično pečeno papriko, melancane in čebu-
lo. Trake pora položite na sendviče, jih še posolite in popoprajte in 
malo naoljite in jed je gotova. 

Italjanska musaka 
Potrebujete (za 4 osebe): 60 dag melancan, 2 žlici moke, 20 

dag dobro odcejenega sira mozzarelle, 30 dag paradižnika, 6 
lističov bazilike, 1/4 glavice čebule, 7 dag naribanega sira 
parmezana, približno 1 del olivnega olja, sol, črn poper. 

Pečico segrejte na 180 stopinj celzija, drobno nasekljajte čebu-
lo, melancane olupite in narežite na rezine debele približno 0,5 cm. 
Razporedite jih na ploščo in posolite. Odležijo naj eno uro, da se 
sok odcedi, potem jih osušite in povaljajte v moki. V teflonu  seg-
rejte olje in spražite melancane po obeh straneh. Vsako posebej 
položite na papirno brisačo, da se odvečna maščoba odcedi. Nered-
ite omako iz čebule, olupljenih paradižnikov, soli, popra in baz'i\-
ike. Z omako pokrijte dno pekača in nanjo položite melancane. 
Posujte s parmezanom, nato položite ploščice mozarelle. Nasledn-
je sloje oblikujte enako. Na vrhu naj bo paradižnikova omaka, ki 
jo posujte s parmezanom. Pokapljajte z oljem in pecite 15 minut u 
pečnici, da se lepo zapeče. 

ocajt 
DELOVNI  ČAS:  vsak  dai  od  7.  do  20.  ure, 

ob  sobotah  In  nedeljah  od  8.  do  14.  ure. 
Stari  trg  12, tel: 856 - 763 

Tomšičeva  15, tel: 855 - 420 

SOL 1 KG 
KAVA BAR 1/2 KG 
KOZARCI ZA VLAGANJE 
TEKOČINA ZA POSODO 4 L 
SIRUP 6 L 
SIRUPI L-SORTIRANO 
KIS ZA VLAGANJE 3 L 
PUDING SORTIRANO 
VINO GRAJSKI RIZLING 
RIBE INČUN 

43,10 SIT 
305,70 SIT 

38 SIT 
339 SIT 
882 SIT 
185 SIT 
308 SIT 

29,90 SIT 
115 SIT 
67 SIT 

ZA,VEČJE 
NAKUPE 

MOŽNOST 
PLAČILA 

NA 2 ČEKA 
IN ZAMIK 
PLAČILA! 

POHITITE, 
KOLIČINE 

SO 
OMEJENE! 

Imenski 
koledar 

8.9. Marija, Binče, Adr-
ij, Sergej 

9.9. Petra, Dorotej 
(Dore), Aljoša 

10.9. Niko, Oto 
(Otokar), Luka 

11.9. Helga, Prot, Ja-
cinta, Almar (Milan) 

12.9. Silvo, Marinka, 
Vid (Gvido), Tamar 

13.9. Lipe (Filip), Veno, 
Janez, Zlatoust 

14.9. Kresen, Danica, 
Zdenka, Roža 

I Vremenska 
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ca prerokovanja k> j 
v obliki pregovorov 
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9. Kimavec 
Kakeršen  kimavec, | 

takšen  sušeč. 
Kakeršno  vreme na malo 

mašo nastane, rado  potem še 
dva  meseca ostane. 

Kakeršno  vreme o kimo-
vcu mlaju, takšno  celo jesen 
je najraje. I 

.-mmm-mmmmmm-mml 
— — — — — — — — 1 

Lunine mene 
9.9. zadnji krajec ob • 

8.26h 



SLOVENIJA 1 SLOVENIJA 1 SLOVENIJA 1 SLOVENIJA 1 SLOVENIJA SLOVENIJA 1 SLOVENIJA 1 
10.30 Video strani 
10.40 Zgodbe iz školjke 
11.30 Revija ljubljanskih zbo-

rov '92,1. del 
12.00 Analitična mehanika 
12.30 Domači ansambli: an-

sambel Slovenija 
13.00 Poročila 
13.05 Video strani 
15.00 Proetcontra 
15.50 Oči kritike 
17.00TV dnevnik 1 
17.10 Otroški program 
sledi ŽIVŽAV 
18.00 Regionalni studio Maribor 
18.45 Pari, TV igrica 
19.10 Risanka 
19.30TV Dnevnik 2,vreme 
19.55 Šport 
20.00 TV nocoj 
20.10 Žarišče 
20.35 Neverjetne zgodbe: Na 

pomoči, 1. oddaja 
21.25 Tednik 
22.15 TV Dnevnik 3,vreme 
22.32 TV šport 
22.40 SOVA: 
sledi Novopečeni princ z Bet 

Aira, 13. del 
23.05 Reilly, vohunski as 
00.00 Video strani 

SLOVENIJA 2 
14.30 Video strani 
14.45Tenis-US OPEN, po-

snetek iz New Yorka 
15.35 Film tedna: Oče, ame-

riški film 
17.15 SOVA, ponovitev 
sledi Hal Roach predstavlja: 

To je moja žena, 18.del 
17.40 Reilly, vohunski as 
18.35 Že veste 
19.05 Poslovna borza 
19.20TV nocoj 
19.30TV Dnevnik 2,vreme 
19.55 Šport 
20.00 TV nocoj 
20.10Znanost, 26. oddaja 
20.35 Trte in vina Slovenije 
21.05 Umetniški večer - Dylan 

Thomas: Pod mlečnim 
gozdom 

22.00 Jose Carreras: Moja 
Barcelona, glasbena 
oddaja 

22.55 Video strani 

HRVAŠKA 1 

09.00 Video strani 
09.20 Hov!, ang. nanizanka, 

4/11 
09.45 Gospa Bovary, franco-

ski film 
12.00 Že veste 
12.30Znanost, 26. oddaja 
13.00 Poročila 
13.05 Poslovna borza 
13.15 Umetniški večer 
16.00 Osmi dan 
17.00 TV dnevnik 1 
17.10 Otroški program 
sledi Čarobna piščal, l/3u o 

otroku 
17.45 Oscar Junior: Zala 
18.00 Regionalni studio Koper 
18.45 Pari, TV igrica 
19.10 Risanka 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
20.00 TV nocoj 
20.05 Forum 
20.30 Policijska zgodba, 

franc.ital.film 
22.20 TV dnevnik 3, vreme 
22.37 Šport 
22.45 Človek in igre - Las Ve-

gas, dokum. oddaja 
23.35 SOVA: 
sledi Reilly, vohunski as, 

7/12 
00.30 Video strani 

SLOVENIJA 2 
15.30 Video strani 
16.05 Atletski miting, posne-

tek iz Novega mesta 
16.35 Neverjetne zgodbe: Na 

pomoč, 1. oddaja 
17.25 SOVA, ponovitev 
sledi Novopečeni princ z Bel-

aira, 13. del 
17.50 Reilly, vohunski as, 

6/12 
18.45Znanje za znanje, učite 

se z nami 
19.20TV nocoj 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
20.00 London: Grand prix v 

atletiki, prenos 
23.05 Moški, ženske 
00.05 Kristjani: zavojevanje 

duš, 8/13 
01.00 Video strani 

HRVAŠKA 1 

09.00 Dokumentarna oddaja 
za otroke 

09.30 Cobijeva četa (12) 
10.00 Poročila 
10.05 Kiparske tehnike 
10.35 Delo človeških rok: Kolar 
10.50 Poročila iz Ministrstva 

za kulturo 
11.00 Beverly Hills, 22/23 
11.45 Risanka 
12.00 Poročila 
12.05 Vodilna zvezda, (47) 
12.50 Risanka 
13.00 Monofon 
13.35 Zgodbe iz Monticella 
14.00 Poročila 
14.05 Poletni predah 
18.00 Poročila 
18.05Znanost in mi 
18.35 Santa Barbara, (503) 
19.18 Risanka 
19.30 TV dnevniki 
20.05 Šport 
20.08 Vreme 
20.15 Iskanje... 
21.10 Glasbena oddaja 
21.40 Ekran brez okvirja 
22.50 TV dnevnik 2 
23.05 Slika na sliko 
23.50 Poročila v angl. jeziku 
23.55 Poročila 
00.00 Sanje brez meja 
00.05 TV spored za petek 

Petek,  10. septembra 
TVSl 

POLICIJSKA ZGODBA, 
fran.ital.  film,  1975 
Igrajo: Alain Delon, Jean-Louis 
Trintignant, Andre Pousse 
Režija: Jacques Deray 
V  vlogi  policaja  je nastopil  Alain 
Delon, kije,  kljub nekaterim  pozi-
tivnim  vlogam,  vsekakor  v oCeh 
gledalcev  vedno  predstavljal  očar-
ljivega  samotarja  onstran  zakona. 
Pa vendar  je nadvse  prepričljivo 
odigral  lik  zagrizenega  policaja,  ki 
neusmiljeno  preganja  morilca.  In 
tu zgodba  razkrije  že svoje  drugo 
presenečenje:  pobeglega  krimi-
nalca je namreč  upodobil  igralec  -
bolj znan po svojih  vlogah  intelek-
tualnega  zapeljivca  - Jean-Louis 
Trintignant.  Lik morilca,  ki gaje zai-
gral  z vso igralsko  profesionalno-
stjo,  je mrk povsem človeško 

09.00 Družba Pere Kvržice, 
otroška oddaja 

09.30 Super babica, 12. del 
09.55 Glasba 
10.00 Poročila 
10.05 Poletni šolski program 
11.00 Beverly Hills, 23/23 
11.45 Risanka 
12.00 Poročila 
12.05 Vodilna zvezda, (48) 
12.50 Risanka 
13.05 Mikser M 
13.35Zgodbe iz Monticella 
14.00 Poročila 
14.05 Bruklinski most, 8/11 
14.50 Risanka 
15.10 Serijski film 
16.00 Poročila 
16.05 Komentarji 
16.10 Clementine, 11/13 
16.35 Afternoon Report 
16.45 Senčnik 
18.00 Poročila 
18.05 Morje 
18.35 Santa Barbara, (504) 
19.18 Risanka 
19.30 TV dnevniki 
20.05 Šport 
20.d8 Vreme 
20.dk) Dokumentarni film 
22.35 TV dnevnik 2 
23.Q0 Slika na sliko 
23.45 Poročila v nem. jeziku 
23.^0 Poročila 
00.(X) Sanje brez meja 
00.05 TV spored za soboto 

neobčutljiv  in vsekakor  izjemen 
dossžek  igralčeve  kariere.  Skrat-
ka gre  za film  v tradiciji  velikih 
frandcskih  kriminalk,  ki ji  dajejo 
pečat  napeta zgodba,  zvezd-
niški  igralska  zasedba in ne na-
zadnje spretna  režija  Jacquesa 
Deraya. 

TVSl 
NEKO JESENSKO POPOL-. 
DNE, japonski film, 1963 
Igrajo: Chishu Ryu, Shima lwa-
shita, Keiji Sada 
Režija: YasujiroOzu 
Junatf  filma  je ovdoveli  Shuhei Hi-
rayama.  Med vojno  je bil poveljnik 
bojne ladje,  zdaj  pa je pomemben 
uslužbenec.  Njegov  najstarejši 
sin se je oženil  in živi  v bližini.  Hira-
yama živi  z mlajšim  sinom in 
hčerko,  ki skrbi  za gospodinjstvo. 
Življenje  teče mimo in utečeno, 
dokler  Hirayamov  mladostni  pri-

10.55 Radovedni Taček 
11.10 Oscar Junior: Zala 
11.00 Snorčki, 10/11 
11.40 Otroci širnega sveta, 

11/26 
12.05 Zgodbe iz školjke 
13.00 Poročila 
13.05 Tednik 
13.45 Moški, ženske 
14.45 Video strani 
15.05 Policijska zgodba, po-

novitev filma 
17.00 TV dnevniki 
17.10 National geographic, 

1/6 
18.00 Regionalni studio Lju-

bljana 
18.45 TV mernik 
19.00 Risanka 
19.10 Žrebanje 3x3 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
20.05 Utrip 
20.30 KRIŽKRAŽ 
21.30 Ljubezen da, ljubezen 

ne, 17. del 
21.55 TV dnevnik 3, vreme 
22.40 SOVA: 
sledi Mullerjeva detektivska 

pisarna, avstrij.film 
00.20 Video strani 

SLOVENIJA 2 
12.30 Video strani 
13.05Tenis-US OPEN, polfi-

nale (Ž), NewYork 
15.05 Človek in glasba 
16.00 SOVA, ponovitev: 
sledi Reilly, vohunski as, 

7/12 
17.00 Športna sobota 
sledi London -US OPEN, polfi-

nale (M), prenos 
20.30 EP v odbojki, polfinale 

(M) 
21.30 Ljubezen boli, ang. na-

dalj., 4/10 
22.20 Sobotna noč 
22.20 Darja Švajger z gosti 
23.20 Nočni videomeh 
00.40 Video strani 

HRVAŠKA 1 
09.00 Prijatelj, otroški pro-

gram 
09.45 Risanka 
10.00 Poročila 
10.05 Maigret, 2/6 
11.15 CRO POP ROČK 
12.00 Poročila 
12.05 Kje je to zlato, amer. 

film 
13.30 Risanka 
14.00 Poročila 
14.25 Zvonili ste, milorde? 

12/12 
14.30 Prizma, multinacionalni 

magazin 
16.00 Poročila 
16.05 Koncert v studiu, glas. 

oddaja 
16.35 Duhoviti dvorec, humor. 

oddaja 
17X15 Risanka 
17.10 Daktari, serijski film 
18.00 Poročila 
18.05 TV izložba 
18.15 Santa Barbara, (505) 
19.05 Na začetku je bila bese-

da 
19.15 Risanka 
19.30 TV dnevniki 
20.00 Šport 
20.10 Festival kajkavskih po-

pevk "Krapina '93) pre-
nos 

22.40 TV dnevnik 2 
23.15 Slika na sliko 
00.00 Poročila v angleškem je-

ziku 
00.05 Poročila 
00.15 Serijski maraton: Male 

žrtve 
TV spored za nedeljo 

jatelj  in hčerkin  delodajalec  ne 
reče,  da bi se že Stiriindvajse-
tletno  dekle moralo  poročiti. 
Očetu  to ni všeč,  kajti  s hčerkino 
poroko bi ostal  brez  ženske  roke 
v hisi, težje  bi se znaSel, predv-
sem pa je zadržana  hči  sama, ki 
se počuti  odgovorna  za očeta. 
Toda  Hirayama  se zamisli,  ko 
slučajno  spozna samsko hči 
svojega  nekdanjega  profesorja, 
ki je zadirčna  in zagrenjena... 

Sobota, 11. septembra 
TVSl 

MULLERJEVA DETEKTIVSKA 
PISARNA, avstrij.film, 1986 
Igrajo: Andreas Vitasek, Chri-
stian Schmidt, I. Stangl, 
Režija: Niki List 
Niki  List  sije izmislil  samosvojega 
junaka, ki na presenetljiv  način 
združuje  v sebi vso lestvico  tipov, 

09.15 ŽIVŽAV 
10.05 Pozabljena zgodba, 1/6 
10.30 Trutamora Slovenica 
11.00 Nova Gorica: ob 50. let-

nici vstaje primorskega 
ljudstva 

12.00 Obzorja duha 
12.30 Ljudje in zemlja 
13.00 Poročila 
13.05 Bila sva mlada oba: 

Stanka Kovačlč 
13.35 BMX banditi, avstralski 

film 
16.05 Rečni kralji, 2/4 
17.00 TV dnevnik 1 
17.10 Z otrokom nas bo šest, 

amer. film 
19.00 Risanka 
19.10 Slovenski loto 
19.20TV nocoj 
19.30TV dnevnik 2, vreme 
20.05 Zrcalo tedna 
20.30 Nedeljskih 60 
21.30 Preživetje v avstral. divji-

ni, 8/15 
22.10 TV dnevnik 3, vreme 
22.30 SOVA: 
sledi Ljubezen do Lidije, 

11/13 
sledi Reilly, vohunski as, 8/12 
00.15 Video strani 

SLOVENIJA 2 
11.00 Video strani 
11.15 Ognjeno drevje Thike, 

7/7 
12.05 KRIŽKRAŽ 
13.00 ŠPORTNA NEDEUA 
sledi Tenis-US OPEN, finale 

(Ž) 
14.50 Formula 1 
17.00 Atletika TOP 12, posne-

tek iz Nove Gorice 
17.30 EP v odbojki, prenos iz 

Turkuja 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
20.00 Slovenski magazin 
20.30 Ljubo doma, amer. film 
22.00 Športni pregled 
22.30 New York: Tenis, finale 

(M) 
01.00 Video strani 

HRVAŠKA 1 
09.15 Slika na sliko 
10.00 Poročila 
10.05 Vinkovci: Mimohod fol-

klornih skupin 
11.35 Hišni ljubljenci 
12.00 Poročila 
12.05 Sadovi zemlje 
13.00 Mir in dobro 
13.30 Duhovni klic 
13.35 TV izložba 
13.45 Lovejoy, 11. del 
14.45 V avtobusu, (51) 
15.10 Andersenove pravljice 
15.35 Pinocchio, 2/6 
16.20 Risani film 
16.25 Poročila 
16.30 Opera Box 
17.20 Do poslednjega člove-

ka, amer. film 
18.50 Leteči medvedki, 9. del 
19.15 TVfortuna 
19.30 TV dnevniki 
20.10 Dinastija Strauss, na-

daljevanka, 1/6 
21.45 Glasbena oddaja 
22.40 TV dnevnik 2 
23.00 Slika na sliko 
23.45 Poročila v nemškem je-

ziku 
23.50 Poročila 
00.00 Sanje brez meja 
00.10 TV spored za ponedeljek 

ki jih sicer  poznamo iz kriminal-
no ljubezenskih  filmov.  Max Mul-
ler,  privatni  detektiv,  ki skupaj s 
sodelavcem  Larryjem  vodi  privat-
no pisarno,  nima ravno  veliko 
dela. Zato  se z veliko  vnemo loti 
primera,  ki se mu nekega dne 
ponudi: skrivnostna  lepotica  ga 
namreč  zaprosi,  da ji poišče  izgi-
nulega zaročenca.  Kmalu  zatem 
pa je neprijetno  presenečen,  ko 
iz časopisa izve,  da je dekle 
mrtvo... 

Nedelja,  12. septembra 
TVSl 

BMX BANDITI, avstralski 
film, 1983 
Igrajo: David Argue, John Ley, 
Nicole Kidman 
Režija: Brian Trenchard-Smith 
Je prava  napeta kriminalka  o 
dveh  fantičih  z BMX kolesi,  kiju 

11.15 Hov! ang. nanizanka, 
5/11 

11.40 Znanje za znanje, učite 
se z nami 

12.10 National geographic, 
1/6 

13.00 Poročila 
13.05 Slovenski magazin 
13.30 Športni pregled 
14.20 Formula 1, posnetek iz 

Monze 
16.25 Dober dan Koroška 
17.00TV dnevnik 1 
17.10 Radovedni Taček 
17.25 Otroci širnega sveta, 

18/26 
17.50 Risanka 
18.00 Regionalni studio Mari-

bor 
18.45 Besede, besede, bese-

de 
19.10 Risanka 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
19.59 TV nocoj 
20.10 Svet na zaslonu 
20.55 Omizje 
22.15 TV dnevnik 3, vreme 
22.40 SOVA: 
sledi Collins meets covvard 
sledi Reilly, vohunski as 
00.05 Video strani 

SLOVENIJA 2 
14.05 Forum 
14.20TV mernik 
14.35 Utrip 
14.50 Zrcalo tedna 
15.05 Nedeljskih 60 
16.35 SOVA, ponovitev 
sledi Ljubezen da, ljubezen ne 
17.00 Ljubezen do Lidije 
17.55 Reilly, vohunski as 
18.504x4 
19.20 TV nocoj 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
19.59 TV nocoj 
20.10 Sedma steza 
20.30 Zločin v ulici Hoddle, 2. 

del drame 
21.15 Po sledeh napredka 
21.50 Proet contra 
22.30 Evropska noč jazza, 1. 

del 
23.20 Video strani 

HRVAŠKA 1 

09.45 Pamet je boljša kot 
žamet 

09.55 Klub klobuk na počitni-
cah 

11.154x4 
11.45 Po sledeh napredka 
12.15 Zločin v ulici Hoddle, 

2. del 
13.00 Poročila 
13.45 Sobotna noč 
sledi Portret Darje Švajger 
16.05 Sedma steza 
16.25 Porabski utrinki 
17.00 TV dnevniki 
17.10 Pozabljena zgodba, 2/6 
17.45 Snorčki, 11/11 
18.00 Regionalni studio Koper 
18.45 Besede, besede, bese-

de 
19.15 Risanka 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
19.59TV nocoj 
20.10 Žarišče 
20.35 Gore in ljudje 
21.30 Osmi dan 
22.15 TV dnevnik 3, vreme 
22.40 SOVA: 
sledi Če ti misliš, da imaš 

težave..., 3/6 
sledi Reilly, vohunski as, 

10/12 
00.10 Video strani 

SLOVENIJA 2 
16.10 Svet na zaslonu 
16.45 Ljudje in zemlja 
17.15 SOVA, ponovitev 
sledi Collins meets covvard, 

2/8 
17.45 Reilly, vohunski as, 

9/12 
18.35 Iz življenja za življenje, 

da ne bi bolelo 
19.05 Poslovna borza 
19.15 TV nocoj 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
19.59 TV nocoj 
20.10 Modžejevska, poljska 

nadalj., 7/7 
21.30 Studi city 
22.30 Kronika, 21. del 
22.55 Videošpon 
23.35 Svet poroča 
00.10 Video strani 

09.00 PIF- Stan Parker, lutkar 
09.15 Srečni ljudje, oddaja za 

otroke 
09.301001. Amerika (25) 
10.00 Poročila 
10.05 Šolski program 
11.30 Huckleberry Finn in prija-

telji, 1/26 
11.55 Risanka 
12.00 Poročila 
12.05 Vodilna zvezda, (48) 
12.50 Risanka 
13.00 Monofon 
13.35 Zgodbe iz Monticella 
14.00 Poročila 
14.05 'alo, 'alo, 16/17 
14.35 Bruklinski most, 9/11 
15.00 Risani film 
15.10 Ljubezen boli, 10/10 
16.35 Afternoon Report 
16.45 Senčnik 
18.00 Poročila 
18.05 Dok. oddaja 
18.35 Santa Barbara (506) 
19.18 Risanka 
19.30 Dnevnik 1 
20.00 Šport 
20.10 Hrvaška in svet 
20.55 Osvojiti vitiunec, ame-

riški film 
22.35 TV dnevnik II 
23.00 Slika na sliko 
23.45 Poročila v angl. jeziku 
00.05 Poročila 
00.15 Sanje brez meja 
00.20 TV-spored za torek 

karambol  z nakupovalnimi 
vozički  v preddverju  veleblagov-
nice seznani z najstniško  Judy  -
prav  tako navduSeno  kolesarko. 
Ko gredo  na izlet,  naletijo  na to-
vor  ukradenih  walkie-talkijev,  pri-
pravljenih  za potrebe  bančnih 
roparjev.  Ko slednji  ugotovijo,  da 
jim otroci  ogrožajo  načrte,  jih 
hočejo zajeti.  Trojica  se jim 
spretno  izmika,  razbojniki  pa 
povzročajo  med zasledovanjem 
pravo  razdejanje.  Nazadnje  z ro-
parji  opravijo  dobro organizirani 
BMX kolesarji.  Z  denarjem,  ki ga 
dobijo  kot nagrado  za ujete tolo-
vaje  je plačana  vsa Skoda, stor-
jena med preganjanjem  - pa Se 
otgroci  bodo dobili  svojo  poseb-
no kolesarsko  stezo... 

TVSl 
Z OTROKOM NAS BO ŠEST 

Igrajo: Colleen Dewhurst, War-

HRVASKA1 
09.00 Otroci povabite starše v 

muzej! 
09.301001. Amerika (26) 
10.00 Poročila 
10.05 Šolski program 
11.30 Huckleberry Rnn in prija-

telji, 2/26 
12.00 Poročila 
12.05 Vodilna zvezda, (49) 
12.50 Risanka 
13.00 Monofon 
13.35 Zgodbe iz Monticella 

(213) 
14.00 Poročila 
14.05 Poletni program 
sledi alo, alo, 17/17 
14.53 Bruklinski most, 10/11 
15.00 Risanka 
15.10 Lažljivka Isabella, 1/4 
16.35 Afternoon report 
16.45 Senčnik 
18.00 Poročila 
18.05 Govorimo o zdravju 
18.35 Santa Barbara, (507) 
19.18 Risanka 
19.30TV dnevnik 1 
20.10 Dokumentarna oddaja 
21.05 V obsežnem planu 
22.35 TV dnevnik II 
23.00 Slika na sliko 
23.45 Poročila v nemškem je-

ziku 
23.50 Poročila 
00.00 Sanje brez meja 
00.05 TV spored za sredo 

ren Oates, Maggie Cooper 
Režija: Waris Hussein 
So povprečna  ameriška  družina: 
oče je zaposlen, mati  skrbi  za 
dom in otroke.  Otroci  so že odra-
sli, Elisabeth  je poročena,  Fran-
klin  obiskuje  colledge,  18-letni 
Jason je prisrčen  fant,  ki razve-
seljuje  starše.  Vsa  družina  se 
srečuje  ob glasbenih  večerih, 
vsakdo  igra  svoj  instrument, 
mati  jih z ljubeznijo  posluša. 
Toda  tako kot povsod,  se tudi  pri 
njih pojavljajo  problemi.  Franklin 
je prepričan,  da je bolj koristno 
kot guliti  Šolske klopi,  napraviti 
kaj družbeno  koristnega.  Je pač 
v letih,  ko je prepričan,  da mora 
biti  protestnik... 

Sreda,  15. septembra 

TVSl 

MATERE IN HČERE, kanad-

10.25 HOV!, 6/11 
10.50 Videošpon 
11.30 Iz življenja za življenje 
12.00 Kronika, 21. del 
12.30 Preživetje v avstralski 

divjini, 8/15 
13.00 Poročila 
13.05 Poslovna borza 
15.00 Modžejevska, poljska 

nadalj., 7/7 
17.00 TV dnevniki 
17.10 Modri biser Rovinja, 

otroški program 
18.15 Regionalni program Lju-

bljana 
18.45 Besede, besede, bese-

de 
19.15 Risanka 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
19.59 TV nocoj 
20.10 Žarišče 
20.35 Film tedna: Matere in 

hčere, kanadski film 
22.15 TV dnevnik 2, vreme 
22.40 SOVA: 
sledi Hal Roach predstavlja, 

19. del 
sledi Reilly, vohunski as, 

11/12 
23.50 Video strani 

SLOVENIJA 2 
14.45 Gore in ljudje 
15.45 Omizje 
17.00Broklynski most, 9/12 
17.25 SOVA, ponovitev 
sledi Če ti misliš, da Imaš 

težave..., 3/6 
17.55 Reilly, vohunski as, 

10/12 
18.45 Analitična mehanika, 

32/52 
19.15TV nocoj 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
20.10 Športna sreda 
sledi Nogomet-SCTOlimpi-

ja:Spartak 
22.05 Akcent 

Video strani 

HRVAŠKA 1 
09.00Cirkuški partnerji, 1/6 
09.25 Ovidije, 13. del 
09.50 Glasba 
10.00 Poročila 
10.05 Šolski program 
11.30 Huckleberry Finn in prija-

telji, 3/26 
11.55 Risanka 
12.00 Poročila 
12.05 Vodilna zvezda, (50) 
12.50 Risanka 
13.00 Monofon 
13.35 Zgodbe iz Monticella 

(214) 
14.00 Poročila 
14.35 Bruklinski most, 11/11 
15.15 Lažljivka Isabella, 2/4 
16.10Tom in Jerry kot otroka 

(22) 
16.35 Afternoon Report 
16.45 Senčnik 
18.00 Poročila 
18.05 Sto let avtomobilov, 

3/13 
18.25 Risanka 
18.35Santa Barbara, (508) 
19.18 Risanka 
19.30 TV dnevniki 
20.10 Dvevnik očeta in 

mame, madžarski film 
22.45 TV dnevnik 2 
23.00 Slika na sliko 
23.45 Poročila v angleškem je-

ziku 
23.50 Poročila 
00.00 Sanje brez meja 
00.05 TV spored za četrtek 

ski barvni film, 1992 
Igrajo: Mary Pech, Clare Sims, 
Rebecca Nelson 
Režija: Larry Kent 
Fayje  nekaj čez 60 let stara  vdo-
va,  dobro ohranjena  in polna 
energije,  s katero  se je pripra-
vljena  spopasti  z neodvisno  sa-
mostojnostjo  in izzivalnimi 
lepotami  življenja.  S prijateljem 
in partnerjem  se pripravljata  na 
amatersko  plesno tekmovanje, 
pod strokovnim  vodstvom  tre-
nerja  seveda  in sta v plesu tako 
dobra,  da se utegneta  potegova-
ti  za prvo  mesto. V  tem trenutku 
pa se v Fayjino  življenje  vrneta 
najprej  hčerka,  in vnukinja  Ange-
la z nekajsmesečnim  do-
jenčkom,  ki seje razšla  z očetom 
svojega  otroka.  Tri  ženske,  tri  ge-
neracije,  Fay,  Joan in Angela se 
tako znajdejo  na Fayinem 
domu... 
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Maribor Branik:Rudar 2:0 (1:0) 
SS8S®JSSSSJ93!!8SS!!!3StSKi!S»8S»SB&«®»«»S! 

Ogorčeni zaradi sojenja 
Velenjski "rudarji" so po treh kolih še vedno na dnu, skupaj s krko 

Novoterm so edina ekipa še brez točk v novem prvenstvu. V nedeljo 
gostovali v Mariboru in z viceprvakom izgubili z 0:2 in to zaradi dveh 
enajstmetrovk. Iz Maribora so se vrnili ogorčeni, ne zaradi nasprotnika 
- enajsterice vijoličastih, ampak zaradi nasprotnika, kot so dejali, v črnem 
dresu. Po njihovem mnenju je samo sodnik videl enajstmetrovko v 
12.minuti, ko je Grajfoner  poskušal zaustaviti nasprotnega igralca. Nji-
hovo razburjenje v tem trenutku seveda ni pomagalo, gostitelji so pov-
edli z 1:0, zanimivo paje, da so tudi drugi zadetek dosegli po strelu z 
bele točke. Tako seje ponovila lanska tekma, ko so v štajerski prestolnici 
izgubili z enakim izidom in prav tako po dveh enajstmetrovkah. 

Vseeno pa po treh čistih ničlah v klubu še ne vidijo razloga za pre-
plah, saj poudarjajo, da ekipa vendarle ima igro in upajo, da se jim bo 
odprlo že v 4.kolu. To se naj bi zgodilo torej v nedeljo, ko bodo znova 
zaigrali na svojem igrišču ob Jezeru. Prav srečanje z v nedeljo odličnim 
Koprom bo za Velenjčane gotovo prelomno. Vedeti paje treba, daje 
Koper odlična enajsterica, ki prihaja za Velenjčane v nepravem trenut-
ku v pravo formo.  Za nameček bodo domači še naprej oslabljeni, 
poškodovanemu Jerneju Javorniku seje pridružil še Balagič, kije stak-
nil hudo poškodbo v Mariboru in po prvih napovedih ga dolgo časa ne 
bomo videli na igrišču. Upajmo, da bo prenovljeno igrišče dobro vplivalo 
na igralce in bodo v nedeljo pričeli pohod z dna lestvice. 

• vos 

ERA Šmartno:Štajerska pivovarna 1:0 (1:0) 
» B 8 R « 

RK Gorenje 
$8 

Konkurenca bo huda 

Presenetljivo dober začetek 
Šmarški nogometaši so novo prvenstveno sezono pričeli presenetljivo 

uspešno in so po 3.kolu s 5 točkami na 2.mestu. Začetek tekme s Štajer-
sko pivovarno je bil izredno razburljiv, saj sta si obe moštvi že v prvih 
dveh minutah pripravili po eno priložnost, ki pa ju nista uspeli realizira-
ti. nato so domačini prevzeli pobudo, stiskali so obroč okoli gostujočih 
vrat in v 18.minuti je Žurej prestregel podajo s krila in dosegel zadetek. 
Po vodstvu so domačini še bolj napadli, vendar je gostujoči vratar ubra-
nil lepa strela Žureja in Malusa. V drugem polčasu so gostje zaigrali boljše, 
bili enakovredni v igri, na srečo domačinov pa so bili izredno 
neučinkoviti. Tudi domači napadalci se v priložnostih po nasprotnih 
napadih niso izkazali. 

Tekmo 4.kola bodo Šmarčani odigrali v soboto v Ljubljani z ekipo 
SET Vevče. 

• Janko Goličnik 

Medobčinska nogometna liga 

Dober začetek vseh treh 
V soboto seje pričelo še prvenstvo v medobčinski nogometni ligi na 

področju MNZ Celje. Ob ekipi Ljubnega, ki je nastopala že lani, sta 
novinca v ligi letos moštvi Elkroja iz Mozirja in Usnjarja iz Šoštanja, 
obe po mnogih letih. Prav tako po mnogih letih se torej spet obetajo 
sosedski derbiji. Vse tri ekipe so se v uvodnem kolu dobro odrezale, 
Šoštanjčani so zmagali doma, Ljubno in Elkroj pa sta v gosteh igrala 
neodločeno. 

Usnjar:Unior 3:2 
Začetek tekme med domačini in gosti iz Zreč, kijih mnogi uvrščajo 

med najmočnejše v ligi, je bil z obeh strani zelo napadalen. Bolj učinkoviti 
so bili gostitelji, ki so s streli Kovačeviča(4-l 1 m, 19) in D.Tajnika (28) 
torej v slabe po ure povedli s 3:0. V nadaljevanju so gostje zaigrali še 
bolj napadalno in do 67.minute izid zmanjšali na 3:2, tak rezultat paje 
ostal do konca tekme. 

V soboto ob 17.uri bodo ponovno v Šoštanju pričeli tekmo 2.kola s 
Kovinarjem iz Štor. • Luka Kostreš 

TI IVI Laško:Ljubno 2:2 
Ljubenski nogometaši so se z gostovanja pri novincu v Laškem vrni-

li s točko. Z njo so seveda zadovoljni, z nekoliko več spretnosti v napadu 
in ob boljšem sojenju, pa bi domov gotovo prinesli obe. V 2.kolu se bodo 
v soboto doma srečali s Šentjurjem. Pionirji Ljubnega so na gostovanju 
v Celju premagali vrstnike Publikuma z 1:0. 

Kovinar:Elkroj 1:1 
Za novinca v ligi je točka z gostovanja v uvodnem srečnju po dolgem 

tekmovalnem odmoru vsekakor lepa spodbuda, v soboto pa bo v Mozir-
ju gostovala ekipa TIM Laško. 

Košarka 
m * s & « * m ^ 

Elektra spet v Šoštanju 
KK Elektra bo v tekmovalni sezoni nastopala v 2.SKL - vzhod, v ka-

teri sodelujejo še Pivovarna Laško, MIK Prebold, Agrohit Slivnica, Bis-
trica, Seltron Ruše, Slovenj Gradec, Inpos celje, Radgona in Staše. Prven-
stvo bodo pričeli 18.septembra, Elektra pa bo v 1.kolu gostovala v Laškem 
pri ekipi, ki sodi med favorite  za uvrstitev v višji rang tekmovanja. Na 
uvrstitev naprej lahko računajo le štiri ekipe iz obeh regionalnih skupin. 

KK Elektra v letošnbji sezopni ponovno nastopa v Šoštanju. Tren-
ersko delo je prevzel bivši trener Janko Bukovič, ki bo z ekipo ponovno 
poskusil z uvrstitvijo v 1 .SKL. Člansko moštvo ob mlajših igralcih Sašu 
Tajniku, Jerneju Nežmahu, Draganu Deliču in Mitji Brinovšku tvorijo 
Vladimir Rizman, Boris Plešej, Andrej Pečovnik, Branko Kitak, Bojan 
Brešar, Niko Bogataj, Vili Mackovšek, Andrej Mlinšek, Bojan Lipnik, 
Marko Mrzel, Aleksander Dumbuya in Robi Leskošek. Z aktivnim ig-
ranjem sta prenehala Robert Tomic in Janez Sevšek. 

Ekipa je pripravljalno obdobje preživela s treningi v telovadnici v 
Šoštanju in na bližnjih travnatih površinah. Odigrala je tudie nekaj 
pripravljalnih tekem, na njih preizkušala taktične zamisli trenerja 
Bukoviča in trenutno formo.  Ena takšnih preglednih tekem bo tudi v 
soboto, ll.septembra, ko bodo v telovadnici Solidarnosti v Šoštanju 
ob 16.00 pričeli 9.Klančnikov memorial. Ob 16.uri bodo tekmo pričeli 
mladinci Elektre in Polzele, ob 18.uri pa člani Elektre in ekipe ABC 
Citroen iz Avstrije. • S.B. 

Miro  Požun:  "Tudi  v novem prvenstvu 
bodo naše ambicije  velike.  Želimo  se 

uvrstiti  v  play  off  In tam doseči  čim boljši 
rezultat.  Zavedamo  pa se, da bomo letos 

težko  ponovili  2.mesto, saj na to mesto 
cilja  vsaj  še 5 ekip, prvo  mesto pa je 
vsekakor  oddano že vnaprej  Pivovarni 

Laško, ki se Je tudi  letos močno okrepila" 
V tem času, ko je nogometno 

prvenstvo že v polnem razmahu, je 
v drugih športih z žogo kar malce 
zatišja. Pa je to samo navidezno, 
saj se vsi zavzeto pripravljajo na 
novo prvenstveno sezono. To vel-
ja tako za košarkarje šoštanjske 
Elektre, rokometašice Velenja, kot 
tudi za rokometaše velenjskega 
Gorenja. Danes predstavljamo kaj 
je pri njih novega, pogovarjali smo 

se s trenerjem Mirom 
Požunom. 

Prvenstvo v obeh 
moških ligah bo stek-
lo v začetku oktobra, 
vi pa se gotovo že 
nekaj časa pripravl-
jate nanj? 

"Priprave smo 
začeli v začetku av-
gusta, kar v Velenju na 
zunanjih igriščih ob 
Jezeru, prav pa nam je 
prišel tudi novi fitness 
center v Beli dvorani. 
Vmes smo bili tudi na 
enotedenskih pripra-
vah v Kranjski Gori, 
ki nam jih je omogočil 

pokrovitelj - Gorenjka z Bleda. 
Treniramo vsak dan, dvakrat na 
teden pa tudi po dvakrat na dan. 
Odigrali smo tudi že nekaj tekem. 
Ker smo priprave začeli dovolj 
zgodaj, smo v začetku seveda na-
jveč pozornosti namenili nabiran-
ju moči." 

Ljubitelje rokometa seveda 
zanimajo morebitne spremembe 
v ekipi? 

"Gledalci se spomnijo, da seje 
v zadnji tekmi v minulem prvenst-
vu s trboveljskim Rudarjem 
poškodoval naš dolgoletni kapetan 
in vratar Ivo Vajgl. Bil je že kar 
zasičen z rokometom, prav ta 
poškodba paje pospešila njegovo 
odločitev, daje dal vratom slovo in 
je prevzel mesto pomočnika tren-
erja v prvi ekipi. Njegovo vrzel bo 
skušal zapolniti nadarjeni mladin-
ski reprezentant Beno Lapajne. V 
klub pa je prišel tudi mladinski 
reprezentant Srečko Meolic, desno 
krilo Pomurke iz Murske Sobote. 
Že nekaj časa smo "tanki" na 
zunanjih položajih. Žal nam tudi 
tokrat ni uspelo privabiti v klub 
dobrega strelca, oziroma igralca, 
ki bi bil sposoben odločati tekme 
z zunanjih položajev. Vsi drugi 
igralci bodo isti, v treninge prve 
ekipe smo vključili mladinca Bena 
Oštirja, za katerega menim, da bo 
čez nekaj let postal eden vodilnih 
krožnih napadalcev v Sloveniji, in 
še dva kadeta, Friclja in Soviča; 
tako ima prva ekipa letos 20 igral-
cev." 

Pred vami so gotovo številna 

prijateljska srečanja? 
"Da, v septembru smo začeli s 

tehnično-taktičnim delom priprav, 
sedaj treniramo v Rdeči dvoranî  
moram povedati, da igralci zelo 
redno in vestno trenirajo. Odigra-
li smo že tri tekme, z njimi pa nad-
aljujemo že ta teden. V sredo (to je 
bilo včeraj) bomo igrali kar na 
dveh poljih. Mladinci proti vrstni-
kom Sevnice v Velenju, člani v 
Litiji, v petek (jutri) bomo igrali z 
Rudarjem v Velenju, ll.se bomo 
udeležili tradicionalnega turnirja v 
Sevnici, 17.in 18.pa bomo gostje 
Gorenja Dunaj na dveh tekmah v 
avstrijski prestolnici, 22.bomo odi-
grali še eno tekmo v Avstriji, 25.pa 
se bomo spet predstavili domačim 
gledalcem na tradicionalnem 
Jarnovičevem memorialu v Rdeči 
dvorani v Velenju. 2.oktobrabomo 
začeli zares, v uvodni tekmi se 
bomo sestali v gosteh z novincem 
Veliko Nedeljo. Upamo, da bo do 
začetka prvenstva ekipa dobro 
pripravljena, saj bo imela za sabo 
poleg številnih treningov še 
približno 15 prijateljskih tekem." 

• vos 

Mali nogomet 

"Skale 93" 
V ligi malega nogometa "Škale 

93" so v A skupini odigrali 16.kolo, 
v skupini B pa 13. Rezultati - sk-
upina A: LIR:Mister X 0:2, Zla-
torog Škale:KMN Podkraj 0:0, 
Lipov list:Iron Men 3:0 b.b., 
Texas: Prijatelj i 0:3 b.b., Madl 
brokat in Saloon Konovo prosta; 
lestvica: 1.Mister x 30, 2.Saloon 
Konovo 22,3.Prijatelji 22,4. KMN 
Podkraj 21,5.Lipov list 19,6.Madl 
brokat 17, 7.Texas 11 (-2), 8.Zla-
torog Škale 11, 9.LIR 5 (-1), 
I O.Iron men 4 (-2); na lestvici strel-
cev s 23 zadetki premočno vodi 
R.Hudarin (Mister X) pred 
Kljajičem (Madl brokat) 17. 

Skupina B: Mušketirji:KMN 
Bambino 1:1, Šentilj: Vigo Vinska 
gora 1:1, KMN Fori Škale:Plešivec 
1:0, Topolšica:Bistro Don Juan 
1:2, Tempo Florjan:ŠK Cirkovce 
3:4; lestvica: l.KMN Fori Škale 
26, 2.Mušketirji 16, 3.Vigo Vins-
ka gora 16,4.BistroDonJuan 167, 
5.KMN Bambino 15, 6.Plešivec 
11, 7.Šentilj 11, 8.Topolšica 8, 
9.Tempo Florjan 7, 10.ŠK Cirk-
ovce 2; s po 13 zadetki sta najboljša 
strelca Mastnak (KMN Fori) in 
Kotnik (Mušketirji). 

Namizni tenis 

Pester začetek 
sezone 

Na začetku nove tekmovalne se-
zone so igralci velenjske ERE odigrali 
dva pomembna turnirja. Najprej so se 
odlično izkazali na 24.odprtem medn-
arodnem prvenstvu Murske Sobote in 
bili po rezultatih najuspešnejši sloven-
ski klub. Damijan Vodušek in Andrej 
Gerlica sta med mlajšimi pionirji v 
ekipnem delu osvojila tretje mesto, 
enak rezultat in najboljšo slovensko 
uvrstitev pa je med posameznik dose-
gel Damijan. Uroš Slatinšek in 
Bogdan Simončič sta med kadeti ekip-
no osvojila 5.mesto, pri posameznikih 
pa seje Uroš uvrstil med 8 najboljših. 

V nedeljo je bil v Mariboru še kvali-
fikacijski  Članski turnir, kamor so se 
uvrstili tudi trije velenjski igralci. Na-
jveč sta dosegla še mladinec Tadej 
Vodušek in kadet Uroš Slatinšek z 
uvrstitvijo med 32 najboljših, kar je 
lep uspeh glede na njuno prvo sodelo-
vanje na tako močnem turnirju. 

Člani ERE 
pa se že pripravljajo na 

izvedbo kvalifikacijskega  turnirja za 
pionirke, ki ga bodo izvedli v nedeljo 
v Škalah, upajo pa seveda tudi, da 
bodo domače pionirke potrdile svojo 
kakovost. 

• A.Vodušek 

Kvalifikacije za 
žensko DP 

V Škalah bodo v nedeljo, 5.sep-
tembra, ob 9.uri pričeli kvalifika-
cijski turnir najboljših slovenskih 
ženskih ekip v malem nogometu za 
državno prvenstvo. 

Najboljših osem ekip s teh kval-
ifikaciji  se bo za naslov državnega 
prvaka pomerilo 18.septembra na 
igriščih centra Jezero. 

Atletika 

Štirje naslovi prvakov 
Na državnem prvenstvu za starejše mladince in mladinke v Mari-

boru seje znova najbolj izkazala Jolanda Steblovnik, ki sije naslova 
državne prvakinje pritekla na 1.500 in 3.000 metrov, Lidija Koča je 
bila v suvanju krogle 2.in pri metu diska 3., tretje mesto paje za 
velenjski klub pritekla tudi štafeta  mladink 4 x 400 metrov (Pražnikar, 
Steinbacher, Petkovič in Pugelj. Pri fantih  je na 200 metrov slavil 
Marko Štor, zmagala paje tudi štafeta  4 x 100 metrov (Janžovnik, 
Šalamon, Slemenšek in Štor). 

Mercator 
Zgornjesavinjska  kmetijska 
zadruga  Mozirje,  z.o.o. 

OZIMNICA 
• 3 čeki  brez  obresti  ali 
• kredit  1 + 3 brez obresti 
Sprejemamo naročila  za krompir;  jabolka, 
grozdje  in proizvode  ETA  Kamnik. 

ZA  OSTALE  NAKUPE  NUDIMO 
• možnost  plačila na 3 čeke brez obresti 
• pri nakupu nad 20.000,00 SIT  na 4 čeke brez obresti 

ali kredit  1 + 4 obroke brez obresti 
• kredit  na 1 + 6 obrokov  in 8 % fiksne  obresti 
PRI TAKOJŠNJEM  PLAČILU  VAM  NUDIMO ZA NAKUP  V 
VREDNOSTI  NAD 20.000,00 SIT  5 % POPUST! 

POHIŠTVO,  BELA TEHNIKA 
• kredit  na 1 + 12 obrokov  in 18 % fiksne  obresti 

PRIDITE  IN SE PREPRIČAJTE  SAMI! 



Športno plezanje 9.pohod Celje-Logarska dolina 

Nove točke svetovnega pokala Najhitrejša Barber in Pugljeva 
V bolgarskem mestu Albena je Matej Mejovšek na 4.tekmi za vetovni pokal 

osvojil 15.mesto. V izrednem vzdušju na obali Črnega morja so nastopili pleza-
lci iz 19 držav. S sedmim mestom v kvalifikacijah  seje Matej uvrstil v polfinale 
in bil na kocu 15. Po tej tekmi je Matej v skupnem seštevku svetovnega pokala s 
26 točkami na 30.mestu, priložnost za nove točke pa bo do konca imel še v 
Nuernbergu, francoskem  Lavotu in v Birminghamu. 

Da ni uspešen le na tekmovanjih, dokazuje z odličnimi vzponi.V Ospu je pre-
plezal smer "Mising link" (X+), ki velja za eno najtežjih smeri v Sloveniji. V 
Libojah je njegova nova smer "smrtnonosni slepič in medvedek Pu" (X-, X), ob 
tem pa doslej opravil še preko 100 vzponov 9.težavnostne stopnje. Z Albinom 
Simončičem sta v steni Sit prosto preplezala smer "das ist nicht kar tako" (IX-), 
v Dolomitih paje z Majo Čonč ponovil smer "Cassin-Ratti" (VIII, 450 m). 

• M. M. 

Smučarski skoki 

Kaligaro tretji, Kopušar peti 
Na največji napravi v Velenju je bilo v soboto letno državno prvenstvo za mlad-

ince do 18 let. Zmagal je Zupan (Žirovnica) pred Radijem (Ilirija), tretji je bil Kali-
garo (Velenje), četrti Bogataj (Žiri) in peti Kopušar (Ljubno). Med 50 tekmovalci 
seje Iršič uvrstil na 

17., Čeh na 20.in Lipičnik na 22.mesto, 24.pa je bil Murko 
(Ljubno). 

Prvi štirje tekmovalci bodo sedaj nastopili na tekmi za veliko nagrado v 
Frenštatu na Slovaškem, sicer pa se bodo v tem mesecu zvrstila še državna letna 
prvenstva v vseh ostalih kategorijah. 

• J. O. 
"Po hribih in dolinah" 
i i i i i i i i i i i i i i a a 

Srečanja planincev 
Letošnja osrednja prireditev ob dnevu slovenskih planincev bo v 

nedeljo, 12. septembra, v Kamniški Bistrici s pričetkom ob II. uri. Dan 
prej, v soboto pa bo PD Celje pred svojim domom v Logarski dolini 
odkrilo spomenik Franu Kocbeku in Dr. Johannesu Frischaufu, 
možema, ki sta se z velikimi črkami zapisala v zgodovino slovenskega 
planinstva, zlasti na področju kamniških in savinjskih planin. Tudi ta 
slovestnost se bo pričela ob 11. uri. 

Planinsko društvo Velenje vabi planince iz Šaleške doline in okolice 
na veliko srečanje, pred planinskim domom na Paškem Kozjaku tudi v 
nedeljo, 12.9. s pričetkom ob 11. uri. V kulturnem programu namenjenem 
100. obletnici ustanovitve Slovenskega planinskega društva in njegove 
Savinjske podružnice, bodo sodelovali pevci Lovske družine iz Skal in 
tamburaši s Konovega. Ob tej priliki bodo nekaterim najzaslužnejšim podelili 
častne znake Planinske zveze Slovenije in priznanja Planinskega društva 
Velenje. Po končanem kulturnem programu bo prosta zabava prepletena z 
družabnimi igrami, katere bodo vodili člani komisije za izletništvo; za hra-
no, pijačo in glasbo za ples, pa bosta poskrbela oskrbnika planinskega doma. 
Na Paški Kozjak se lahko povzpnemo po markiranih poteh iz Šaleka, Pake, 
Doliča, Vitanja in Dobrne. Lahko pa si izberemo tudi "svojo pol". 

Pridite, prijetno bo! • mh 

Letošnji maratonski pohod od Celja do Logarske doline je ponovno lepo 
uspel, le "naročilnica" za lepše vreme je nekje ostala. Med posamezniki je 
nastopilo 532 pohodnikov, 39 tričlanskih ekip slovenske vojske v in 3 
policijske ekipe v "militeryju". Pohod sicer ni tekmovalnega značaja, vseka-
kor pa velja pohvaliti najhitrejše na tej maratonski progi. Celih 75 kilometrov 
sta najhitreje zmogla Velenjčana, pri moških Stanko Barber v 4 urah, 52 
minutah in 38 sekundah, pri ženskah pa Anka Pugelj v 7 urah, 16 minutah 
in 40 sekundah. 

V okviru maratona je bil letos že tretjič tudi "militery", to je tek uniformi-
ranih trojk. Kar 39 trojk slovenske vojske dokazuje, da so vojaki to, v svetu 
zelo uveljavljeno panogo, vzeli za svojo. To so slovenski vojaki navsezad-
nje dokazali na znamenitem "militeryju" v švicarskem Bielu z izjemnimi 
dosežki. Poleg množične udeležbepa so v slabem vremenu v Logarski doli-
ni prav vojaki pomagali vsem udeležencem s higiensko postajo za tuširanje 
in poljsko kuhinjo. Še vrstni red najboljših: 1.81.območni štab TO Celje 
7:23,00, 2.310.učni center Kranj I 7:58,12, 3.9.raketna brigada I 8:09,41, 
4.1.specialna brigada Moriš II 8:32,39, 5.310.učni center Kranj II itd. • 

Športno in družabno srečanje 
krščanskih demokratov 

Vroče poletje je že za nami, začelo seje šolsko leto, poslanci so končali 
z dopustom, športniki so zopet v formi,  med njimi so nogometaši že odigra-
li nekaj rednih kol. Vsa ta znamenja kažejo, da seje pričela jesen (čeprav še 
ne koledarska). Sicer pa je bilo to poletje kar precej pestro. Poleg vročine 
nas je (in nas očitno še) pestila vročica raznih afer,  ki imajo svoj podaljšek 
v "nedokončanih simfonijah",  saj sodni mlini meljejo počasi. 

Vendar vsa ta znamenja kažejo tudi na čas raznih prireditev povsod po 
Sloveniji. Slovenski krščanski demokrati iz cele Slovenije smo se prvo sep-
tembersko nedeljo v Bohinju srečali na IV. taboru, ki je bil tokrat bolj športno 
in kulturno obarvan. Geslo tabora - stopimo skupaj - je poziv vsem, ki jim 
je kaj do slovenskega naroda in države, da se na istih skupnih izhodiščih 
povežemo v dobrobit vseh nas in naše domovine. 

Tudi krščanski demokrati občine Velenje pripravljamo nekaj dejavnos-
ti. Prvo tako prireditev športnega in družabnega značaja organizira KO SKD 
v Šmartnem ob Paki v soboto, 11. septembra. Prireditev se bo pričela ob 
13.30 s turnirjem v malem nogometu, na katerega smo poleg nogomet-
nih ekip krajevnih odborov Šmartnega ob Paki, Šoštanja in Velenja 
povabili še ekipe občinskih odborov iz Mozirja, Celja in Ptuja; da pa bi 
bilo bolj zanimivo, sta se odzvali tudi ekipa vodstva stranke iz Ljubl-
jane in duhovniška ekipa "Pax". Izven konkurence pa se bosta pomer-
ili ekipa prejšnjega občinskega izvršnega sveta in izbrana ekipa SKD. 

Med samim turnirjem bo tudi kulturno-družabni program, govor 
predsednika stranke g. Lojzeta Peterleta ter novinarska konferenca 
vodstev SKD iz Ljubljane in Velenja. 

S prireditvijo želimo opozoriti tudi na pomembnost tekmovanj, in sicer 
tudi v politiki, ki pa naj bodo predvsem športna in kulturna ter v duhu vred-
not slovenskega naroda. 

• Branko Nimac 

K L A V N I S K O P R E D E L O V A L N A 
Z A D R U G A M E S N I N A z . o . o . 
OTIŠKI VRH 168, 6 2 3 7 3 ŠENTJANŽ 
P R I D R A V O G R A D U 
TEL. 0602 85062, 85066, FAX. 85247 

AKCIJSKA PRODAJA: 
• BODJOLA 1495 SIT/KG 
• PREKAJENA SVINJSKA KRAČA 322 SIT/KG 
• POSEBNA SALAMA 380 SIT / KG 
• MEŽIŠKA KLOBASA 333 SIT / KG 
• KOROŠKA POLSUHA SALAMA 480 SIT / KG 
• MASA ZA ČEVAPČIČE 550 SIT / KG 
Naše izdelke  lahko najdete  v naslednjih  prodajalnah: 
Gala Trade - Celje, 
Žana - Žalec, 
Lena - Leveč, 
Hmezad - Petrovče, 
Hmezad - Gotovlje, 
Hmezad - Gomilsko, 
prodajalne MZKZ Mozirje, 
poslovalnice Merx Savinja, 
Era - Velenje, 
Nama - Velenje, 
poslovalnice Doline, 
tržnica - Velenje, 
Mesarstvo Sušeč - Velenje, 
Kramer's - Mozirje, 

trgovina Mosnar - Mozirje, 
prodajalna Renata - Velenje, 
Dibyz - Vinska gora, 
trgovina Hrast - Velenje, 
market Nada - Mozirje, 
trgovina Bohač - Nazarje, 
trgovina M 3 Braslovče, 
trgovsko podjetje PAUER -
Braslovče, 
trgovina Lamos - Šmartno ob 
Paki, 
trgovina pri Faniki - Šmartno 
ob Paki, 
trgovina Kasesnik - Velenje, 

trgovina in bistro Pri Ciglerju -
Šoštanj, 
trgovina jn okrepčevalnica 
Brode - Šoštanj, 
trgovsko podjetje Zora - Dolič, 
prodajalna Andrej Rose - Luče, 
Trik - Solčava, ̂  
Mini market - Šmartno ob 
Paki, 
trgovina Jelkom - Velenje, 
trgovina Joca - Velenje, 
trgovina Perla - Luče ob 
Savinji, 
Kobra - Polzela 

Stanko Barber iz Velenja 

Služba, rekreacija, 
hiša 

Tisti, ki pogosteje zahajajo 
med tednom v naravo, v 
gozdove v okolici Velenja (med 
vikendom pa kdaj pa kdaj na 
Roglo, v Logarsko dolino, 
Uršljo) so na poti najbrž že kdaj 
srečali klenega moža, ki pridno 
"pušča" za sabo metre in metre 
poti. Ne s kolesom, avtomo-
bilom, ampak s hojo "v teku". 

Stanko Barber iz Velenjaje 
vnet atlet že vrsto let. Prej seje 
s kraljico športov - z manjšimi 
in večjimi prekinitvami - ukvarjal kot mladinec, zadnjih 10 let paje 
njegova "posebnost" maraton. Koliko kilometrov je že pretekel, ne 
ve. Gre menda v 10 tisoče kilometrov. "Človek postane sčasoma 
s tem zasužnjen. Sem sam svoj trener, sam sebi določam, koliko 
bom in kdaj bom tekel. Zadovoljstvo, sprostitev se mi obrestu-
jeta. Zdravja posebej ne omenjam. Že to je dovolj, če povem, 
da v zadnjih 20 letih nisem bil v bolniški." 

Službe - zaposlen je na Rudniku lignita Velenje kot poslovodja 
službe zračenja - s tekom ne obremenjuje. Domači so se na to, da si 
vzame uro na dan zase, že navadili. Čeprav gradi hiši v Ložnici, te 
naložbe ne postavlja na prvo mesto. Ampak: služba, tek, hiša. 

Doslej je preizkušal svoje maratonske sposobnosti na tekih po 
Sloveniji, v Italiji (Firencah), v Švici, na Madžarskem. Vabili so 
ga, da bi postal član katerega od klubov, a je_njihove ponudbe ved-
no zavrnil. Razlog? " Menije to v veselje. 

Če pa se človek odloči 
za tekmovanje, se mora podrejati višjim ciljem. Za to nisem 
navdušen. Jaz svoje podrejam do določene meje." 

Stanko trdi, da imajo ljudje še veliko pomislekov o rekreaciji. 
Pripomb, ki jih je slišal na poti, bi bilo za kar zajetno knjigo. Ven-
dar ga to ne odvrača od njegovih namer. Dokler bo lahko, bo Stan-
ko tekel. Nato bo, kar bo. 

• tp 

Pikado - Hud boj za zmago 
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Na 8.nagradnem turnirju v pikadu za pokal Poletje 93 v Starem Velenju so se 
najboljši uvrstili takole: Nahtigal (TO) 11, Pfeifer  10, Jančič (oba Baron) 10, Grmič 
9, Vuletič (oba Gorenje) 8 itd. Skupno po 8.turnirjih vodi Grmič z 61 točkami, s 
samo točko zaostanka pa mu sledi Pfeifer.  Tretji je Trs (55), četrti Čirič (54), peti 
Čerenak (39) itd. Do konca tekmovanja so še trije turnirji, prvi že jutri, v petek, 
od l9.do 21.ure v pikado centru v Starem Velenju. 

• MIlan Goršek 

gorenje toplotne črpalke,  d.o.o & 

OP 
d.o.o. Velenje,  Partizanska  4 

Od  10. do 
20. 

septembra 
vas  vabimo 

na obrtni 
sejem v 

Celju. 
Najdete  nas v 

hali J, Informacije: 
razstavno  063/851982 

mesto 3 063/851913 
gorenje toplotne  črpalke,  d.o.o 
& Tmimo PRIZNAVAMO  VAM  5% DODATNEGA 

SMC?E  POPUSTA  PRI NAKUPU  NAŠIH IZDELKOV 

TRUDIMO  SE, DA BI NAŠE IZDELKE  ČIM BOU PRIBLIŽALI 
VAŠEMU  OKUSU, ŽELJAM,  POTREBAM... 

PRIPOROČA SE KOLEKTIV  " MESNINA " - Otiški vrh 
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RADIJSKI MOZAIK * RADIJSKI MOZAIK * RADIJSKI MOZAIK * RADIJSKI MOZAIK 

Trinajst poletnih jutri v Celju 
Radio Velenje  ni samo tisto, kar slišite na 107,8 MhZ vsak dan. Radio Velenje  je tudi vse tisto, kar se dogaja zunaj 
studia, na javnih prireditvah,  kijih je bilo v letošnjem letu že kar nekaj. Tradicionalna  sta že radijski  Trič  - trač  v Vinski 
gori  in Skok v poletje, zdaj pa se vrhuncu  bliža prireditev  Poletnih 13 Radia Velenje  in Tednika  Kaj. 

Izbiramo najbolj všečno melo-
dijo tega poletja. Vsak ponedel-
jek na Radiu Velenje, vsak teden 
s kupončki iz tednika Kaj, svoje 
glasove pa prispevajo tudi obi-
skovalci javnih radijskih priredi-
tev, ki glasujejo na kraju 
dogajanja. Zbir vseh glasov bo 
prinesel zmagovalca Poletnih tri-

najst, ki ga bomo razglasili na ve-
liki prireditvi, 17. septembra v 
Velenju. Do takrat pa se bo doga-
jalo še marsikaj. 

Zaenkrat je jasno le to, daje v 
vrhu precejšnja gneča in bi bilo 
kakršno koli napovedovanje 
zmagovalca že danes, zelo nere-
sno početje. 

Jutri v petek, 10. septembra, 
bomo s karavano Poletnih trinajst 
ob 19. uri v Celju. Zbrali se bomo 
na prireditvenem prostoru Med-
narodnega obrtnega sejma na 
Golovcu, natančneje pred go-
stiščem Novak. Glavni, ob nasto-
pajočih, pridejo vsi, bo seveda 
Vinko Simek. 

Še to: odločili smo se, da bomo 
na sklepni prireditvi v Velenju, 
17. septembra, vsem sodelu-

jočim v Poletnih 13, podelili Zla-
to sonce. Največjega seveda 
zmagovalcu. Kdo bo? 

UllllllllllllllllllllllllffPft 

-a 
OGLASI 

v NAJEM ODDAM GARAŽO. Najem-
nina 50 DEM mesečno. 8 856-
407. 
HONORARNO ZAPOSLIMO DEKLE 
za delo v bistroju. « 893-381. 
SUHA BUKOVA DRVA PRODAM. S 
882-420. 
GROZDJE MERLOT ugodno pro-
dam. « 065-65-658. 
GRADBENO PARCELO NA RELACIJI 
VELENJE-ŽALEC z dokumentacijo, 
na lepi sončni legi z razgledom pro-
dam. S 0602-53-413 zvečer. 

STOPNICE VSEH VRST IZDELA-
MO IN MONTIRAMO. Odkupuje-
mo suh, rezan les. Prodamo 
parcelo za vikend. S 779-187. 

HROŠČA WV PRODAM, letnik 
1975, cena po dogovoru. S 881-
373 dopoldan ali 893-061 popol-
dan. 
V VARSTVO SPREJMEM OTROKA 
od 1 leta dalje, dopoldan in popol-
dan. » 855-755 od 13. do 15. ure. 
ČRNO GROZDJE MERLOT, belo 
malvazija in rebula, prodam po 
konkurenčni ceni in dostavim na 
dom. B 065-56-459. 
RENAULT 11, odlično ohranjen, 
prodam, a 885-216. 
PREKLICUJEM VEUAVNOST AVTO-
BUSNE VOZOVNICE NA RELACIJI 
Gorica-Gorenje na ime Filip Raz-
goršek, Šalek 63. 

PREKLICUJEM VEUAVNOST VO-
ZOVNICE St. 751 na relaciji Stu-
dence - Gornje in delovno 
izkaznico Gorenje St. 27838. 
BTV GORENJE TIP 602, prodam za 
15.000,00 SIT. B 854-926. 
KUPIM STANOVANJSKO PRAVI-
CO .B 857-257. 
OPREMLJEN KINTA-KUNTE PRO-
DAM. Št. 153. B 855-428. 
V VELENJU PRODAM ZA POLO-
VIČNO CENO lepo ohranjeno dnev-
no sobo, regal je čez vso steno, 
raztegljiv kavč, dva fotelja, mizica 
za 150.000 SIT in spalnico za 
60.000,00 sit. B 853-683. 
CIRKULARKO, MOTOR III. fazni, 
prodam za 20.000,00 sit. Sre-
denšek, Koroška cesta 37, 
Šoštanj. 
GROZDJE JURKO IN IZABELO, po-
ceni prodam. 8 885-403. 
STAREJŠI UPOKOJENEC, ki živi 
sam v svoji hiši na deželi, želi spoz-
nati gospo za skupno gospodin-
jstvo. Ponudbe pod "ŽOLCNA 
DIETA" ali po telefonu 858-117. 
MAZDO 323 XL, letnik 1986, me-
talne barve prodam. Cena po dogo-
voru. B 855-637. 
JUGO KORAL 55, letnik 1989, regi-
striran do 94/7, zelo ohranjen, pro-
dam. B 853-476. 
STAREJŠA USLUŽBENKA, po pokli-
cu prodajalka, sprejme kakršno 
koli honorarno delo v popoldan-

skem času, ali ob vikendih. Ponud-
bo ali naslov sporočite na upravo 
Našega časa 855-450. 
DVE KOZI MOLZNICI PRODAM. B 
885-734. 
KRAVO, SIVKO, TELICO, brejo v 9 
mesecu, prodam. B 893-604. 
SREDNJE ŠNAVCERJE, BARVE PO-
PER SOL, ODLIČNIH STARŠEV, z 
rodovnikom, prodam. B 854-107. 
V LIPJU ALI KAVČAH KUPIM PARCE-
LO. Ponudbe pošljite pod šifro 
"PARCELA". 
VIKEND KINTE-KUNTE PRODAM po 
zelo ugodni ceni. B 855-242 ali 
854-089. 
DVOSOBNO STANOVANJE NA G a 
RICI, ZAMENJAM za enako ali 
večje v centru mesta. B 855-242 
ali 854-089. 
VW1300, letnik 1975, prevoženih 
113.000 km, z nekaj dodatne 
opreme, prodam. B 854-426. 
JAVOROVA IN GABROVA DRVA 
PRODAM. B 885-846. 
RISALNO DESKO V KOVČKU pro-
dam. S 853-367. 
NOVE SALONITKE 250 komadov 
70 X100, prodam za 1000 DEM. 
Efenkova 20, 857-045. 
KRZNENE PREVLEKE ZA AVTO, pro-
dam. S 854-181 interna 239 ali 
858-810. 

MLADIČE PAVOV PRODAM. B 
853-174. 

LUJ Milili 
DOM K U L T U R E  V E L E N J E 
Petek,  10.9. ob 18. in 20.30 
uri,  Sobota, 11.9. ob 19 in 
21.30 uri,Nedelja,  12.9. ob 18. 
uri 
NESPODOBNO POVABILO  (Inde-
cent Proposal) - erotska drama. 
Vloge: Robert Redford, Demi 
Moore (Duh), Woody Harrelson 
(Driblerja pod košem) 
Režija: Adrian Lzne (Flashdan-
ce, Usodna privlačnost, Devet 
tednov in pol)-
Nedelja, 12.9. ob 10. uri dopol-
dan premiera 
MEID IN AMERICA  - komedija. 
Vlogi: Ted Danson (Na zdravje, 
Trije moški in zibelka...), Who-
opzGoldberg(Duh...) 
Ponedeljek, 13.9. ob 20. uri 
57-ti POTNIK  akcijski triler 
Režija: Kevin Hooks, 
Vlogi: Wesley Snipes, Bruce 
Pazne 
KINQ Š O Š T A N J 
ponedeljek, 13.9. ob 20. uri 
NESPODOBNO POVABILO 
KINO Š M A R T N O OB PAKI 
Nedelja, 12.9. ob 20.30 uri 
NESPODOBNO POVABILO 

•ofbf 
Odpiralni čas: 

MATJAŽ 
MARKETING 
POLZELA, 
informacije 
tel.: (063) 721-052 

delavnik od 8h - 16h, sobota od 9h - 12h 

Ugodna ponudba vozil: 
ALFA ROMEO že od (cena do reg.) 

21.380 DEM 
28.480 DEM 
28.280 DEM 
38.410 DEM 
46.650 DEM 
34.420 DEM 

14.690 DEM 
16.990 DEM 
14.120 DEM 
16.060 DEM 
20.210 DEM 
21.690 DEM 
27.330 DEM 

23.390 DEM 

20.500 DEM 
22 600 DEM 

-33 1,3 karavan 
-33 1,71E karavan CAT 
-155 T. SPARK 1,8 CAT 
-155VG CAT 
- Q 4 
-164 T. SPARK 
FIAT  PANDA 
1,0 Le CAFECAT 
4X4 TREKKING 
FIAT UNO 45 BASE 
60 S 
TURBO DIESEL 
FIAT  T1P0 1,4 I.E.S CAT 
2,0 i.e T. CLASS CAT 
FIAT  TEMPRA 
1,4 MEDIA KARAVAN 
NOVO:  OEAWOO 
BASE CAT 
GSi CAT 

prof.  Lidija Napotnik 

Celoletni laCetni in 
nadal jevalni tečaji 
n e m i f l n e i n angleščine 

• angUilind  %a 7., X.  razred  in 
L  Umi 

OMOGOČAMO VAM TUDI NAKUP RABLJENIH VOZIL 
TIP  LETNIK  CENA 
JUGO 45 KORAL 89 3.600 DEM 
LADA NIVA 1600 92 10.800 DEM 
GOLF JX BENCIN 88 11.500 DEM 

ocajt 
DELOVNI  ČAS: vsak  dan od 7. do 20. ure, 

ob sobotah in nedeljah  od 8. do 14. ure. 
Stari  trg  12, tel: 856 - 763 

T o m š i č e v a  15, tel: 855 - 420 

proizvodnja • trgovina • gostinstvo 

SOL 1 KG 43,10 SIT 
KAVA BAR 1/2 KG 305,70 SIT 
KOZARCI ZA VLAGANJE 38 SIT 
TEKOČINA ZA POSODO 4 L 339 SIT 
SIRUP 6 L 882 SIT 
SIRUPI L-SORTIRANO 185 SIT 
KIS ZA VLAGANJE 3 L 308 SIT 
PUDING SORTIRANO 29,90 SIT 
VINO GRAJSKI RIZLING 115 SIT 
RIBE INČUN 67 SIT 

ZA VEČJE 
NAKUPE 

MOŽNOST 
PLAČILA 

NA 2 ČEKA 
IN ZAMIK 
PLAČILA! 

POHITITE, 
KOLIČINE 

SO 
OMEJENE! 

G a l e r i j a K u l t u r n e g a  c e n t r a  I v a n a N a p o t n i k a  V e l e n j e 

Ob slikarjevi 65 • letnici 
V Galeriji Kulturnega centra Ivana Napotnika Velenje bodo jutri (v petek) odprli razstavo del - akvarelov Aloj-
za Zavolovška iz Mozirja. Tokrat se bo predstavil s slikami na temo Snežna jama. 

Škofja Loka 
Kidričeva 58 JELOVICA tel.: 064/631-241 

fax:  064/632-261 
okna 
senčila 
vrata 
mont stene 

stanovanjske 
hiše 

gotovinski 
popust 

gotovinski 
popust 

CCUSKI S€J€M . rtMjL 
"MOS 93" 

v hali i 

sejemski 
popust 

sejemski 
popust 

CELJE, Božičeva 3, tel./£ax: 063/25-881 
ABD DRAVTNJA, Slov. Konjice SAVINJSKI MAGAZIN, Žalec ERA, Velenje 

P o p r a v e k 
V 33. številki Našega časa, 26. 
avgusta, je bila objavljena repor-
taža, v kateri seje predstavila 
Mesnina Otiški  vrh.  Zalomilo pa 
se je v enem od naslovov: Otiški 
vrh ne more biti ob sotočju Savin-
je in Meže kot seje zapisalo, am-
pak je ob sotočju Mislinje in 
Meže. Za neljubo napako se Me-
sninam Otiški vrh in bralcem opra-
vičujemo. 

107,8 MHz (oddajnik Plešivec) in 88,9 
MHz (oddajnik Velenje) 
ČETRTEK,  9.SEPTEMBRA: 6.00 Dobrojutro; 6.30 Poročila; 7.00 Jutranja 
kronika; 7.30 Horoskop; 8.00 Vaš glas, naša glasba; 9.00 ljubljanska ban-
ka se predstavi; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje. 14.00 Pozdrav; 14.30 
Poročila; 15.30 Dogodki in odmevi; 16.10 Poslovni utrinek; 16.30 
Kdaj,kje,kaj; 17.00 Pres ambulanta; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 
P E T E K ,  1 0 . S E P T E M B R A : 6.00 Dobrojutro; 6.15 Brskamo po zgodovi-
ni; 6.30 Poročila; 7.00 Jutranja kronika; 7.30 Horoskop; 9.30 Poročila; 
10.00 Na svidenje. 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 15.30 Dogodki in 
odmevi; 16.00 Petkov klepet; 16.30 Za konec tedna; 18.30 Poročila; 
19.00 Na svidenje. 
SOBOTA, l l . S E P T E M B R A : 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 7.00 Ju-
tranja kronika; 7.30 Horoskop; 8.30 Izbor pesmi tedna; 9.30 Poročila; 
10.00 Na svidenje. 14.00 Pozdrav; Vaše čestitke in pozdravi; 14.30 
Poročila; 15.30 Dogodki in odmevi; 16.30 Kdaj,kje,kaj; 17.00 Minute za 
film; 18.00 V imenu Sove; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 
NEDELJA, 12.SEPTEMBRA: 6.00 Dobrojutro; 6.30 Poročila; 7.00 Jutranja 
kronika; 7.30 Horoskop; 8.00 Nedeljski utriaek; 9.30 Poročila; 10.00 Na 
svidenje. 14.00 Pozdrav; Vaše čestitke in pozdravi; (vmes ob 14.30 
Poročila; ob 14.50; 15.50 in 16.50 epp bloki); 17.30 Minute z domačimi 
ansambli; 18.15 Duhovna iskanja; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 
P O N E D E L J E K , 1 3 . S E P T E M B R A :  6.00 Dobrojutro; 6.30 Poročila; 7.00 
Jutranja kronika; 7.30 Horoskop; 8.00 Kličemo policijo; 9.00 Kmetijski 
nasveti; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje. 14.00 Pozdrav; 14.30 
Poročila; 15.30 Dogodki in odmevi; 16.30 Kdaj,kje,kaj; 17.00 Lestvica 
poletnih 13; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 
TOREK,  14. S E P T E M B R A : 6.00 Dobrojutro; 6.30 Poročila; 7.00 Jutran-
ja kronika; 7.30 Horoskop; 8.00 Odstopim, odstopiš; 8.30 Borzni 
kotiček; 9.30 Poročila; 9.45 Kuharske variacije; 10.00 Na svidenje. 
14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 15.30 Dogodki in odmevi; 16.30 
Kdaj,kje,kaj; 17.00 Naši kraji in ljudje; 17.30 Pa zapojmo eno po sloven-
sko; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

SREDA, 15. S E P T E M B R A : 6.00 Dobrojutro; 6.30 Poročila; 7.00 Jutran-
ja kronika; 7.30 Horoskop; 8.00 Problem je vaš, rešitev je naša; 9.30 
Poročila; 10.00 Na svidenje. 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 15.30 Do-
godki in odmevi; 16.30 Kdaj,kje,kaj; 17.00 Mi in vi; 17.30 Novi pomp; 
18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

Izvršni  svet Skupščine občine Velenje  objavlja 
RAZPIS 

za izbiro najugodnejšega  ponudnika za izvedbo finalizacije 
poslovnihprostorov  v velenjskem podhodu pri igrišču 
1.  NAROČNIK:  Izvršni  svet Skupščine občine Velenje,  Titov 

trg  1, 63320 Velenje 
2.  PREDMET  RAZPISA:  izvedba finalizacije  poslovnih 

prostorov  v velenjskem podhodu pri igrišču 
3.  PONUDBA  NAJ  VSEBUJE: 

- ceno razpisanih del, 
- plačilne pogoje, 
- rok izvedbe, 
- reference, 
- ostale ugodnosti,  ki jih nudi ponudnik; 

4.  MERILA  ZA  IZBIRO  NAJUGODNEJŠEGA  PONUDNIKA  SO: 
- ena razpisanih del, 
- rok izvedbe, 
- reference  in 
- strokovna  usposobljenost  izvajalce; 

5.  PREDVIDENI  ROK  PRIČETKA  DEL: 
- takoj po sklenitvi  pogodbe 

6.  ROK  ZA  DOKONČANJE  DEL: 
- najkasneje do konca meseca novembra  1993 

7. DODATNE  INFORMACIJE  v zvezi  z razpisom dobijo vsi 
ponudniki osebno ali po telefonu  na Sekretariatu  za občo 
upravo  občine Velenje,  soba št. 2/V,  tel št. 854-656 

8.  ROK  IN  NAČIN  ODDAJE  PONUDBE:  Pisne ponudbe s 
potrebnimi podatki naj ponudniki predložijo  osebno v glavni 
pisarni Občine Velenje  ali s priporočeno  poštno pošiljko na 
naslov Izvršni  svet SO Velenje,  Titov  trg  I, Velenje  v 8 dneh 
po objavi  razpisa. Ponudbe naj bodo v zaprti  kuverti  z oznako 
•PONUDBA  ZA  FiNAUZACiJO  PODHODA  -  NE  ODPIRAJ". 
9.  JAVNO  ODPIRANJE  PONUDB  bo dne 17.9.1993 ob 12. uri / 
prostorih  Izvršnega  sveta soba 22/1. 10. Ponudniki bodo 
obveščeni  o izidu razpisa za odajo del in o izbiri  izvajalca  v 8 
dneh po odpiranju ponudb. 

IZVRŠNI  SVET 

MAX. POLURNE KONCENTR. 
od 30.8. do 5.9.1993 

konc. S O 2 (mg/m3) 

T O P . V . V . Z A V V E L . 

M E R I L N E P O S T A J E 

H 30.8. 
E l i 3.9. 

E 3 1.9. 

• 



V trgovinah ERA za vas: 
-betonska  cev  bIO kom 433,00 SIT -drenažna  cev  b65 m 40,05 SIT 
-pvc  cev  b75/1000 kom 151,65 SIT -drenažna  cev  b80 m 76,32  SIT 
-pvc  cevni  10/1500 kom 437,67  SIT •kombi  plošča  3,5 cm ni 927,45  SIT 
•betonsko  okno 80 x 50 kom 3.035,37  SIT -keramične  ploščice  20 x 25 "PORTO"  Italija ni 1.450,35 SIT 
•betonsko  okno 100x60 kom 3.658,23 SIT -keramične  ploščice  20 x 25 "SALLY"  Italija ni 1.262,70  SIT 

CENE  SO S PROMETNIM  DAVKOM  IN VELJAJO  ZA TAKOJŠNJE  PLAČILO NAD 10.000 SIT 

ERINA  KOŠARICA  OZIMNICE: 
MESO,  MESNI  IZDELKIJ,  ČEBULA,  JABOLKA,  ZEUE,  OUE.... 

PLAČILNI  POGOJI: 
• KREDIT  IN  ČEKI  DO  3  MESECEV  NAD  15.000.00  SITBEZ  OBRESTI 
• KREDIT  IN  ČEKI  DO  7 MESECEV  I  MINIMALNO  FIKSNO  OBRESTNO  MERO  S  POLOGOM  AU  BREZ  POLOGA 

>  TAKOJŠNJE  PLAČILO  NAD  15.000,00  SIT-5%  GOTOVINSKI  POPUST 
VSE  DODATNE  INFORMACIJE  DOBITE  V  VSEH  TRGOVINAH  ERA  Z  ŽIVILI. 

E R A Gradbeni material,  Koroška  2a, tel.: (063) 853-448 E A trgovine  z živili 

GIBANJE PREBIVALSTVA 
O b č i n a V e l e n j e 

Poroke:  Marko Magister, Ljubljana, 
Martina Krpana št. 6 in Mirica Grm, 
Škale št. 80; Simon Konečnik, 
Šmartno ob Slovenj Gradcu št. 6 in 
Renata Matoša, Velenje, C e s t a 
111/14; Matjaž Movh, Velenje, Šlan-
drova c.št. 2/a in Božiča Pešič, 
Črnova št. 5/a; Matjaž Dvoršek, Ve-
lenje, Aškerčeva c.št. 25 in Mojca 

Žist , Velenje, Cesta VI/6; Danilo 
Kašnik, Velenje, Gregorčičeva  c.št. 
20 h Mojca S e m e , Velenje, Gre-
gorčičeva c.št. 20; Bojan Trebičnik, 
Velenje, Cesta Františka Foita št. 2 
in Irina Anatoli jevna Varganova, 
Tuapse, Ul. Telmana št. 3, Rusija. 
Smrti:  Ivan Zmrzlak, roj. 1932, Graj-
ska v a s št. 51; Marija Bizjak, roj. 
1893, Šmartno ob Paki št. 8; Vin-
cenc Pantner, roj. 1912, Kozjak št. 

68; Frančiška Brezovnik, roj. 1909, 
Skorno št. 37. 

O b č i n a Ž a l e c 
s s s s a s s M K S s a s s a s s s s s a K s s a « 
Poroka:  Mitja Miklaužič, Pongrac in 
Tatjana Ožir,  Zalog pri Šempetru. 
Smrti:  Franc Jager, star 77 let, upo-
kojenec, Letuš št. 6; Franc Cestnik, 
star 64 let, upokojenec, Šešče pri 
P. 7; Zlatko Videč, star 55 let, upo-
kojenec, Uboje št. 6. 

107,8 MHz 
ItAlllfl  V E L E N J E '  iTf-PFV 

O b č i n a V e l e n j e 

Zdravniki: 
Četrtek,  9. septembra - dopoldan 
dr. Renko, popoldan dr. Friškovec, 
nočni dr. Gašper in dr. Lazar 
Petek, 10. septembra - dopoldan 
dr. Grošelj, popoldan dr. Gašper, 
nočni dr. Kozorog in dr. Pirtovšek 
Soboto, 11. septembra in nedeljo, 
12. septembra - dr. Slavič, dr. 
Kočevar 
Ponedeljek, 13. septembra - do-

DEŽURSTVA 
poldan dr. Friškovec,  popoldan 
dr. Žuber, nočni dr. Grošelj in dr. 
V.Renko 
Zobozdravstvo: 
Soboto, 11. septembra in nedeljo, 
12. septembra- dr. Matej Strahov-
nik od 8. do 12. ure v dežurni  zob-
ni ambulanti Z Z Velenje. 
Lekarna: 
Ob sobotah, nedeljah in praznikih 
je dežurna lekarna v Velenju z 
enourno prekinitvijo  med 12. in 
13. uro. 

Veterinarska  postaja v Šoštanju: 
Od 10. septembra do 17. septem-
bra - Rok Pečnik, dr.vet.med., Vete-
rinarska  postaja v Šoštanju, tel.: 
881-322. 

O b č i n a M o z i r j e : 

Veterinarska  postaja v Mozirju: 
Do 12. septembra-Ciril  Kralj, 
dr.vet.med., Ljubno, tel.: 841-410. 
Od 13. septembra do 19. septem-
bra - Drago Zagožen, dr.vet.med., 
Ljubno, tel.: 841-769. 

V 

LJUDSKA UNIVERZA VELENJE 
organiziramo 

TEČAJE  RAČUNALNIŠTVA 
OSNOVE,  DOS, WS7.0(30ur) 
PRILAGOJENI  TEČAJI  ZA MLADE  (30  ur/2  mes.) 

* NADALJEVALI  TEČAJ  WS7.0  (15 ur) 
* PROGRAMSKI  PAKET  IMND0WS  3.0 (15  ur) 
*  PROGRAM  W0RD  2.0 za \Mndowse  (15  ur) 
*  GRAFIČNI  PROGRAM  COREL DRAW4.0  (15  ur) 
*  REFLEX2.0,  RELACIJSKA  BAZA PODATKOV(15ur) 
*  OSTALI  PROGRAMI  POŽEUI  NAROČNIKOV 

POSEBNA  PONUDBA:  BREZPLAČNO  (!)  TRIDNEVNI 
TEČAJ  ZA MLADE  (od  10-15 let),  omejeno število 
mest, izvedba  v  septembru. 

posamezne  programe  v  novoopremljenem 
računalniškem  kabinetu  na Ljudski  univerzi  Velenje 
po konkurenčni  cenah. 

Informacije  in prijave: 
Ljudska univerza  Velenje,  Titov  trg  2, tel.: 854-539 

1 0 7 , 8 M H z 
l U l I H O V E L E N J E 

ZAHVALA 

Ob izgubi dragega moža, očeta, tasta in dedija 

FRANCA  TOMICA 
4.12.1928-28.8.1993 

se iskreno zahval jujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znancem, ki so nam izrazili 

sožalje, darovali cvetje in sveče ter ga pospremili na njegovi zadnji poti. 

Zahval jujemo se gospodu duhovniku za opravljen pogrebni obred, govorniku gospodu 

Valenciju, Organizaciji zveze borcev, Društvu upokojencev in pevskemu zboru. 

Posebno se zahval jujemo primariju dr. Fijavžu za dolgoletno zdravljenje našega dragega 
pokojnika. 

Vsem se še enkrat iskreno zahval jujemo. 

ŽALUJOČA DRUŽINA 

-  satelitske  antene  z  montažo  že  od  480  DEM 
-  hišni  alarmni  sistemi  Racal  z  montažo  že  od  510  DEM 

Možnost  plačila  na  3  obroke. 
f f f f e § # 3 / # 5 7 « 5 5 ! 

KAMNOSESTVO KOZJAK 
Tomšičeva 1, Velenje, tel.: 857 000 

U G O D N A P O N U D B A : 
• nagrobni spomeniki 
• izdelava in obnova nagrobnih napisov 
• montaža šankov, miz, tlakov iz vseh vrst naravnih in 

umetnih kamnov 
DeL čas: vsak dan od i.-12. in od 15.-19. ure. 

m/m ML tis-vsi dan  od  9. do  12. in od  15. do  ifcuri  Mi  od  9. do  12. u 
BUTIK  ZA  BODOČE  MAMICE  IN  OTROKE 
Šlondrov  lig  7, Žoln,  tel.: (063)  712 515 

• KONFEKCIJA  ZA BODOČE MAMICI  NEDERČKI  ZA DOJENJE, 
BLAZINICE  ZA DOJKE,  PRIPOMOČKI  ZA DOJENJE 

• NASTAVKI,  LITERATURA  O NOSEČNOSTI  IN PORODU 
• OTROŠKA  KONFEKCIJA  DO 6 LET 
• IGRAČE  CHICCO,  POUPY 
• OTROŠKA  KOZMETIKA  CHICCO,  KNATEN,  JOHNSON, 

FISSAM 
• STEKLENIČKE  DUDE  IZ PROGRAMA  NUK,  CHICCO,  AVENT 
• PAMPERS  PLENICE 
• OPREMA  ZA ZIBELKE  IN POSTELJICE 
• PREVIJALNEMIZE,  VOZIČKI,  STAJICE,  HOJCE,  ZLOŽLJIVE 

POSTELJE,  AVTOSEDEŽI,  LEŽALKEZA  DOJENČKE,  KENGURUJČKI, 
STOLČKI  ZA HRANJENJE  IZ PROGRAMA  CAM 

DA  BO  PRVO  ODKRIVANJE  SVETA  TOPLO  IN  UDOBNO! 

gorenjese/v/s 
TEHNIČNO  VAROVANJE 

t 

varnostni  sistemi & 
že od 37.300,00 SIT  dalje 

• POPUST  ZA  GOTOVINO 
• BREZOBRESTNO  OBROČNO  ODPLAČILO 
• ZAKUPAEASING  NA  25  OBROKOV 

pričakujemo  vas  v  najbližji  servisni 
enoti  Gorenje  ali  v  oddelku  prodaje 
v  Velenju,  tel.  063/853231,  int.  107 

MONTAŽO,  GARANCIJO IN SERVIS 

ZAGOTAVLJA  g o r e n j e s e r v i s 

STEBLOVNIK 
Parižlje  11/c,  63314 Braslovče 

tel  &fax:  063/721-667,  721-043 

$ pogrebna služba 
$ cvetličarna 
$ trgovina  z žalno  in drugo 

modno konfekcijo 
ifg  prevozi doma in v tujino• 
$ izdelava  vencev in ostalih 

aranžmajev 
ter dostava  na dom 

$ ureditev  dokumentov 
i§g  odštejemo  pogrebnino 

v višini  4 8 . 0 0 0 , 0 0 S I T 

POSLUJEMO 24 UR NA DAN 
P O G R E B N E S T O R I T V E , 

C V E T L I Č A R N A S T E B L O V N I K 
Par i ž l j e I l / c , 6 3 3 1 4 B ra s l ovče 

•M "Naš Cas" izdaja Časopisno založniško in RTV podjetje 
1 NAŠ ČAS, d.o.o. Velenje, Cesta Františka Foita 10. 

Izhaja ob četrtkih. 

Uredništvo: Boris Zakošek (direktor  in glavni urednik), 
Stane Vovk (odgovorni  urednik), Milena 
Krstič-Planinc, Bogdan Mugerle, Janez Plesnik, 
Tatjana Podgoršek, Bojana Špegel, Mira Zakošek (novi-
narji), Peter Rihtarič (oblikovalec). 

Sedež uredništva in uprave: Velenje, Foitova 10, p.p. 89, 
telefon (063) 85S451,854-761, 856-955. 
Žiro račun pri SDK Velenje, številka 52800603-38482. 
C e n a p o s a m e z n e g a izvoda je 70,00 tolaijev, 
t r imesečna naročnina 8 2 0 , 0 0 tolarjev. 

Rač. prelom in oblikovanje: k i 111II I I M I I U » ' # 1 
in LUMINA 

Grafična priprava,  tisk in odprema: GZP Mariborski  tisk 
Maribor. 
Nenaročenih rokopisov in fotografij  ne vračamo. 



Bogastvo Savinjskega gaja 
88 88 «888888®888«888888®888888 88 88888 888 Srečanje slovenskih 
Naj vsa Slovenija živi s cvetjem pokrajin 

Upokojenci v Vinski gori 

Srečan je pos le j v s « k o le to 
Rajanje na otroškem igrišču 

Veselo v novo 
šolsko leto 

Upravljalec otroškega igrišča podjetje Torej in Radio Velenje 
vabita vse šolarje v soboto in nedeljo na veliko rajanje na 
otroško igrišče. Sobota bo potekala v znamenju iger med dvema 
ognjema in velikega play back showa, v nedeljo dopoldne bodo 
razglasili najboljše, od 14. ure dalje pa se bo začela prava 
otroška veselica s Čudežnimi polji. 

Generalni pokrovitelj prireditve je Irman iz Šoštanja. Če bo 
slabo vreme bo prireditev prihodnji vikend. 

Pododbor velenjskega 
društva upokojencev iz Vinske 
gore je v soboto v tamkajšnji 
večnamenski dvorani pripravil 
prvo srečanje upokojencev z 
imenom "upokojenci pojejo in 
igrajo". Pripravili so pester za-
bavni program v katerem so so-
delovali mešani in moški pevski 
zbor ter Oglarji iz Vinske gore, 
moški pevski zbor DU Velenje, 
lovski pevski zbor, humorista ter 
harmonikaš iz Škal, Šaleške pre-
dice, trio Borisa Božiča, humorist 
Franc Vinder iz Vinske gore, Bo-
rovnik iz Pesja in drugi. Kar 120 
nastopajočih je bilo, ki so obisko-

valce v dvorani dodobra razvese-
lili in nasmejali. Predsednik po-
dodbora DU Velenje v Vinski 
gori Franc Javomik 

je ob tem dejal, da bo takšno 
srečanje poslej vsako leto. 

Pred tem so v prostorih osnov-
ne šole odprli razstavo ročnih del 
tamkajšnjih upokojencev in upo-
kojenk. Videti je bilo moč najra-
zličnejše izdelke, tudi jedi, ki so 
jih spretne roke pripravile prav za 
to priložnost. Na zelo dobro obi-
skani razstavi so sodelovali še 
upokojenci iz Šoštanja, Pesja in 
Konovega. 

Bili bi to štirje čudoviti dnevi v 
prelepem Savinjskem gaju, ki se 
je ob svoji 15-letnici odel še pose-
bej pražnje. Pravzaprav so tudi 
bili, razkošje v pravem pomenu 
besede pa j e pokvarilo vreme. 
Neusmiljena ironija narave. 
Vrtnarji in vsi z njimi so s težko 
muko premagali hudo sušo, dežja 
ob veliki prireditvi pa niso uspeli 
ustaviti. Vsaj prva dva dneva je 
bilo zato veliko manj obiskoval-
cev (daje bila istočasno v Arbo-

Ii za vse kar so obljubili. Odveč je 
naštevati vse, minilo je. Odveč je 
naštevati vso lepoto cvetja, z be-
sedami se tega ne da opisati, tudi 
slike ne povedo veliko. Vse sku-
paj je bilo treba preprosto videti 
in doživeti. Dejstvo je, da je gaj 
letos lepši kot je bil kdajkoli, ko-
nec minulega tedna pa se je 
ozaljšal še posebej. Vso lepoto 
na desetine tisočev cvetov enolet-
nic, ki je plod neizmerne skrbi 
domačinov in vrtnarjev in ustvar-

Blagoslov  je žalil  dež,  bosta cvetje  in ljubezen  še lepša 

V Savinjskem gaju je pripravil znameniti Andre Blumauer, sve-
tovno znan kralj orglic, srečanje slovenskih pokrajin. Pokrajine so 
predstavljale slovenske lokalne radijske postaje. Pripravile so prečudo-
vit program, žal pa se organizatorji niso izkazali. Oder so postavili daleč 
od občinstva, ob robu jezera. Tako so si bogat program, ki je predsta-
vljal značilnosti posameznih pokrajin, ogledali le redki posamezniki. 
Pokrovitelj festivala  je bil slovenski notranji minister Ivo Bizjak, kije 
nastopajoče in obiskovalce tudi pozdravil. 

Staro Velenje 
»»»»»»»»»»»»»»a 

Spominsko tekmovanje In prikaz 
V spomin na prvo gasilsko vajo leta 1926 v Sta-

rem velenju, ko so gasilci z ročnimi črpalkami 
črpali vodo iz reke Pake, je bilo v nedeljo v Sta-
rem Velenju 2.spominsko tekmovanje gasilskih 
desetin občinskih gasilskih zvez Slovenj Gradec, 
Žalec in Velenje. V polaganju C cevi je nastopilo 21 
moških in 6 ženskih desetin. Tekmovanjeje zgledno 
organiziral zasebni gasilski muzej Mihe Valncija, 
pri tem pa so mu pomagali KS Staro Velenje ter 
sponzorji - obrtniki in gostinci Starega Velenja. 

Kar  urno so morali  "pumpati",  da je voda 

Čeprav rezultati takšnega tekmovanja niso naj-
bolj pomembni zapišimo, da so se med ženskimi de-
setinami najbolj izkazale gasilke iz Lokovice, 
Šaleka in Pesja; pri moških je prvo mesto pripadlo 
Lokovici, pred Šalekom in Pesjem. Vse desetine, ki 
so sodelovale na omenjenem tekmovanju, so prejele 
pokale, ki jih je prispevala krajevna skupnost Staro 
Velenje, praktična darila pa so prejele najmlajša, 
najstarejša, najbolj oddaljena in najbolj atraktivna 
desetina. 

Vrhunec nedeljskega gasilske-
ga tekmovanja v Starem Velenju 
paje bil prikaz gašenja z zelo sta-
rimi ročnimi gasilskimi črpalka-
mi. Gašenje so prikazali gasilci iz 
Šmartnega ob Paki, ki so na 
"požar" prišli s konjsko vprego in 
črpalko iz leta 1895 ter gasilci iz 
Šoštanja in Pesja. Gasilci omenje-
nih društev so bili častitljivim le-
tom svojih črpalk primerno 
oblečeni, kar je prikaz gašenja še 
popestrilo. Tekmovanje in prikaz 
gašenja si je kljub muhastemu 
vremenu ogledalo veliko število 
ljudi. 

stekla  po ceveh • B.Mugerle 

V  množicije  bilo vse dni tudi  veliko  znanih obrazov 

retumu prav tako evropska raz-
stava cvetja, je neka druga zgod-
ba), precej so bile okrnjene 
nekatere prireditve, pa konec tar-
nanja. 

V Savinjskem gaju so poskrbe-

janosti narave, so v teh dopolnili 
in oplemenitili cvetlični šopki, ki 
sojih ustvarile roke slovenskih in 
evropskih mojstrov. 

Množica obiskovalcev je vse 
to videla in doživela; samo v ne-

deljo so dejansko prodali preko 
10.000 vstopnic, obiskovalcev je 
bilo torej še veliko več samo ta 
dan, skupaj z ostalimi dnevi, tudi 
s ponedeljkovim prostim obi-
skom šolarjev, je številka gotovo 
višja od 15.000. To veliko pove 
in pomeni. 

S priložnostno prireditvijo so 
mednarodno razstavo z imenom 
"Živeti s cvetjem" odprli v petek 
popoldne. Predsednik Turi-
stične zveze Slovenije dr.Marjan 
Rožič je Savinjskemu gaju ob 
njegovi 15-letnici izročil poseb-
no priznanje zveze za izredne 
dosežke, ki so pomemben del tu-
ristične podobe Zgornje Savin-
jske doline in pomemben 
kamenček v mozaiku turistične 

Da bi boljše spoznali svoj kraj 

Pet let vrtca v Misliniji 
Pred dobrimi petimi leti so v 

Mislinji zgradili nov in sodoben 
otroški vrtec, ki ga vsako leto obi-
skuje več otrok. Trenutno jih je v 
vrtcu 96, vključeni so v štiri sku-
pine, od tega sta dve skupini 
male šole. Za malčke pa so igrala 
pred vrtcem še vedno najbolj za-
nimiva in razvedrilna. 

• (foto:  bm) 

ponudbe Slovenije, kar je v letu 
turizma še posebej pomembno, je 
med drugim poudaril dr.Marjan 
Rožič. 

Gostitelji so ob tem zagotovili, 
da bo gaj. v bodoče še lepši in bo-
gatejši. In bogati se nenehno. Od 
nedelje naprej je tako bogatejši za 
kapelicosv.Valentina, kijojeob 
slovesni maši blagoslovil mari-
borski škof  dr.Franc Kramber-
ger. Mnogi trdijo, daje Valentin 
zavetnik mladih in zaljubljenih, 
vrtnarji pa se ne dajo. Njihov za-
vetnik d a j e Valentin, saj ima 
ključ od korenin. Naj torej svoj 
ključ v bodoče uporabi še veliko-
krat, v veselje obojih in vseh sku-
paj, ki ljubijo cvetje, naravo... 

• jP 
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danška še posebej izvirna. Domi-
slil seje, da bi naredil nekakšen 
voz, bolj podoben odprtemu va-
gončku, ki gaje mogoče voziti z 
avtomobilom. Zamisel so izpel-
jali in preteklo nedeljo so poldne, 
pred prvo vožnjo vozilo, blago-
slovili. 

Namen je tak: Učenci od prve-
ga do tretjega razreda se bodo s 
tem "vlakcem" vozili po vsej 
župniji, ki ima 16 zaselkov, tako, 
da bodo dodobra spoznali svojo 
vas in vse sosednje. Sevedajih na 
poti spremlja tudi župnik, ki po-
tovanje popestri z zanimivim pri-
povedovanjem, otroci sami pa 
poskrbijo za veselo razpoloženje. 

Domiselno ni kaj! 
H Besedilo  in slika:-er 

Velenje - Lajše 

Občinsko gasilsko 
tekmovanje 

V nedeljoje bilo na letališču v Lajšah letošnje pionirsko in mladinsko 
gasilsko tekmovanje občine Velenje. Skupno je nastopilo 43 desetin, 
od tega 14 pionirskih, sedem desetin pionirk, trinajst desetin mladincev 
in devet desetin mladink. 

Še rezultati - pionirji: 1.Škale, 2.Gaberke II, 3.Paška vas; pionirke: 
l.Lokovica, 2.Topolšica, 3.Pesje; mladinci: 1.Topolšica. 2.Šoštanj, 
3.Šentilj I; mladinke: 1 .Topolšica, 2.Gaberke II, 3.Šmartno ob Paki. 

Po tri najboljše ekipe bodo 25.septembra nastopile na regijskem tek-
movanju, ki ga bo OGZ Mozirje izvedla na posestvu Veniše v Lačji 
vasi. 

• B.M. 

vorimo. Temu odtujevanju se 
poskušamo upreti na razne 
načine, vsekakor pa j e zamisel 
braslovškega župnika Jožeta Zi-

Res je, da se ljudje tudi na 
vasi vsak dan manj poznamo, 
da o tem koliko se poznamo s ti-
stimi iz drugih vasi sploh ne go-

Razstava  ročnih  del je bila prava  paša za oči 


